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عناوینخبرها
تصمیم گیری با نگاه جلوگیری از وقوع جرم موجب 

کاهش ناهنجاری و پرونده  های قضایی می شود
 محمدعلی کشاورز، 

چهره ماندگار بازیگری درگذشت

توسعه همکاری ایران خودرو با دانشگاه علم و صنعت 
در حوزه  های فناورانه

ایجاد نخستین »کمیته همکاری های مشترك با 
مجموعه های دانش بنیان« در صنعت خودرو

کتابخانه ها به باشگاه های فرهنگی و اجتماعی تبدیل شده اند

اتصال 1۰34 روستا به شبکه ملی اطلاعات کشور

مدیران و کارکنان پاك فولاد مبارکه مایۀ 
سربلندی نظام و انقلاب هستند

چرا کسی سراغ مدیران قبلی نمی رود تا اگر مشکل و 
خلافی دارند آنها را مورد بازخواست قرار دهند

معادن را از حبس آزاد کنید
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صفحه1

 ویروس کرونا ،  کنترل قیمتها ونظارت 
ویروس کووید 19 در جهان همچنان میتازد ، 
طبق آمار  هر 12 دقیقه یک نفر ، هر ساعت 5 
نفر در اثر کرونا در ایران فوت میکنند  رعایت ، 
هشدار ، عدم دقت و توجه به سلامتی خویش 
و دیگران ، بی خیالی ، لجبازی چرا ؟  نوجوان 
، جوان ، میانسال، پیرمرد ، پیرزن ؛ ابتلا به 
ویروس کووید 19 به یک چشم برهم زدن رخ 
میدهد ، صدای غرش دوباره کرونا ، آمار فوتی 
ها مجددا سه رقمی شد ، بحران کرونا شوخی 
بردارنیست ،  حداقل یک بررسی کنیم آنانیکه 

مبتلا و متاسفانه فوت میکنند چگونه است؟!
با رعایت فاصله گذاری اجتماعی فردی در کشور ، همدلی مردم  ، مدد از خداوند 
متعال ، جدی گرفتن پروتکل  های بهداشتی ، موضوع ماسک زدن و شستشوی 
دست با مواد ضد عفونی )حداقل صابون(، اولویت زندگی روز و شب ما باید باشد.
واما کنترل قیمتها ونظارت ، مقرر شده ثبت قیمتهای مصرف کننده بعضی از 
کالاها در سامانه 124 در جهت حمایت از مصرف کنندگان واقعی ، اجرایِی شود 
وجامعه انبارها و مراکز نگهداری کالا نکاتی قابل ذکر است: اولا  بحث طرح 
مشخصات انبارها ) دلالان و واسطه گران قانون را دور نزنند( درسامانه مذکور 
باید مورد توجه قرار گیرد. ثانیا: در این کشفیات باید سره از ناصره مشخص تا 
خدای نا خواسته به کسی نا عادلانه ضرری وارد نشده، اما با توجه به توزیع کالا 
در سراسر کشور و فرصت مغتنم در جابجایی کالا ، مراقبت بیشتر در توزیع  کاملا  
ضروری بنظر می رسد و اگر قیمت فروش مورد کنترل قرار نگیرد و متخلفین و 
گرانفروشان مجازات نشوند در واقع با توجـه به نقدینگی افسار گسیخته حدود 
2500هزار میلیارد تومانی در جامعه و این فرصت مناسبی است برای آنکه دلال 
ها که مترصدند از هر آب گل آلودی ماهی گرفته واز هر رخدادی بنفع خویش 
استفاده نمایند بدیهی است بدون کنترل و نظارت بر نرخ خرید و فروش کالاهایی 
که در این مسیر توزیع می گردد  ، این روند نمی تواند تأثیر مثبت قابل توجهی در 
زمینه تنزل قیمتها داشته باشد چرا که تا کنون هزاران تن کالا کشف و باید در 
چرخه توزیع قرار گیرد، که بر این اساس با کنترل دقیق و حساب شده قابل پیش 
بینی است ضمن کنترل قیمتها رضایت مشتری نیز فراهم خواهد شد، در پایان 
با این اوصاف مردم انتظار دارند دولت نسبت به کنترل قیمتها بطور جدی اقدام و 
تلاش دلال ها و واسطه های از خدا بی خبر برای برهم زدن بازار به طرق مختلف، 

اقدامات افساد دلالان و واسطه گران  خنثی گردد. انشاء ا....  
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مهدیمیرحیدری
مد                    یر عامل و سرد                        بیر

گام های جایگزینی معدن با نفت 
افتتاح فاز اول کارخانه 5 میلیون تن کنسانتره فولاد سنگان 

شرکت صنایع معدنی فولاد سنگان با سرمایه گذاری شرکت فولاد مبارکه بنا نهاده شده ودر 
مجموعه معدنی بزرگ ایران قرار دارد با ذخیره 1/2میلیارد تن ، یکی از 10 معدن بزرگ سنگ 
آهن جهان و تامین کننده خوراک اولیه تولید 17/5 میلیون تن کنسانتره ، 15 میلیون تن گندله 
و 5 میلیون تن سنگ آهن در حوزه صنایع فولادی ایران است . در راستای افزایش تولید ، کارخانه 
کنسانتره  5 میلیون  تنی سنگ آهن فولاد سنگان به عنوان بزرگ ترین کارخانه تولید کننده این 
ماده در شرق کشور 22 خرداد ماه سال جاری با حضور سرپرست وزارت صنعت ، معدن وتجارت 

وبا فرمان رئیس جمهور به شکل ویدئو کنفرانس به صورت رسمی افتتاح شد . 
رئیس جمهور در این مراسم با تاکید بر اهمیت ارتقای رتبه تولید فولاد ایران از دهم به 
هشتم و دستیابی به ظرفیت تولید سالانه 55 میلیون تن فولاد گفت: در تمامی بخش های فولاد 
اعم از کنسانتره ، آهن اسفنجی و گندله زنجیره ها به طور منظم وکامل در حال شکل گرفتن است 
. حسن روحانی افزود: باید از معدن تا تولید فرآورده ، زنجیره ها به طور منظم به یکدیگر متصل 
شوند ، در حال حاضر تمام کشور به کارگاهی بزرگ تبدیل شده است وهمه برای توسعه و آبادانی 
کشور تلاش می کنند . اجرای 3800 طرح در بخش صنعت و معدن و بهره برداری از 200 طرح 
مهم در سال جاری از تلاش وکوشش فعالان این حوزه حکایت دارد . او با بیان اینکه می خواستند 
در سال های 97و 98 کشور را به زانو در بیاورند ، خاطرنشان کرد: آمارها نشان می دهد در سال 
98 یعنی سال فشار مضاعف ، تولید لوازم خانگی بیش از 10 درصد ودر بخشی 33 درصد افزایش 
یافته است. تحریم ها نتوانسته ما را از پا در بیاورد ودراین دوران طرح ها ادامه وتولیدات را توسعه 

داده ایم و معتقدیم می توانیم معادن را به سهام تبدیل و به بورس ببریم. 
 نقش توسعه فولاد مبارکه در اقتصاد سنگان 

در این مراسم سرپرست وزارت صمت نیز طی سخنانی خاطرنشان کرد: ایمیدرو تا پایان 
سال، 22 طرح دیگر را بهمبلغ بیش از 1.2 میلیارد دلار افتتاح میکند و نقش فولاد مبارکه و 

شرکتهای بزرگ نیز در این طرحها مثبت و قابلتوجه است.
وی دربارۀ مشکل تأمین مواد اولیۀ شرکت فولاد مبارکه نیز گفت: امروز تأمین مواد اولیه 
برای کارخانههای فولادی مهمترین مأموریت وزارت صمت است و برای تأمین سنگآهن فولاد 

مبارکۀ اصفهان نیز از انجام هیچ کاری دریغ نخواهیم کرد.
سرپرست وزارت صنعت، معدن و تجارت افزود: ظرفیت تولید فولاد در ایران در مدتزمان 
فعالیت دولتهای یازدهم و دوازدهم تاکنون، با افزایشی به میزان دو برابر سالانه، به 28 میلیون تن 

محصولات فولادی رسیده است.
حسین مدرس خیابانی با بیان اینکه بزرگترین کارخانۀ کنسانترۀ کشور امروز با ظرفیت 
تولید سالانۀ 5 میلیون تن در منطقۀ سنگان شهرستان خواف فعال شد ادامه داد: تولید کنسانتره 
معادل نیمی از این ظرفیت امروز آغاز شد و نیم دیگر آن ظرف کمتر از 50 روز آتی بهطور کامل 

به بهرهبرداری میرسد.
سرپرست وزارت صنعت، معدن و تجارت گفت: مجموعه تولید 57.5 میلیون 
تنی کنسانتره در ایران با بهرهبرداری امروز از کارخانه سنگان به ۶2 میلیون تن در سال افزایش 
یافت. وی افزود: بهرهبرداری از دیگر طرحهای حوزۀ فولاد در سال جاری ظرفیت تولید اسمی 
کشور را در این بخش راهبردی به ۴2 میلیون تن افزایش میدهد. مدرسخیابانی ادامه داد: ظرفیت 
تولید فولاد ایران در چشمانداز سال 1۴00 نیز به 55 میلیون تن رسیده و بدین ترتیب کشورمان 
در تولید جهانی فولاد با دو پله صعود به رتبۀ هشتم در میان کشورهای تولیدکنندۀ فولاد دست 

می یابد.
سنگان ، زمینه ساز توازن در زنجیره فولاد

همچنین خداداد غریب پور، رئیس هیئت عامل ایمیدرونیز در این مراسم گفت:
فولاد مبارکه با این طرح   150 میلیون یورو و 800 میلیارد تومان پروژه افتتاح و 5 میلیون 

تن به ظرفیت گندله و کنسانترۀ کشور اضافه کرد
رئیس هیئت عامل ایمیدرو گفت: امروز در فاز اول، یک کارخانۀ 2.5 میلیون تنی افتتاح 
شد و کارخانۀ دیگر نیز با ظرفیت 2.5 میلیون تن طی ۴0 تا 50 روز آینده افتتاح میشود و نقش 

بیبدیلی در صنعت فولاد و اقتصاد کشور ایفا خواهد کرد.
وی دربارۀ برنامۀ ایمیدرو برای تأمین مواد اولیۀ فولاد مبارکه اصفهان نیز گفت: ایمیدرو 
وظیفۀ تأمین مواد اولیۀ صنایع بزرگ کشور را دارد. طرحی که اکنون در مجتمع معادن سنگان 

اجرایی شده در راستای تأمین مواد اولیۀ شرکتهای بزرگ بوده است.

همچنین در طرح احیای معادن کوچکمقیاس نیز تأمین مواد اولیه یعنی سنگآهن، برای 
شرکتهای بزرگ همچون فولاد مبارکۀ اصفهان در اولویت قرار دارد.

خداداد غریبپور با بیان اینکه افتتاح کارخانههای جدید در سنگان، زمینهساز توازن در 
زنجیرۀ فولاد است، گفت: پروژۀ کارخانههای فرآوری سنگان در زمان دولت فعلی با استراتژی 

ایمیدرو و مشارکت فولاد مبارکه از حالت رکود خارج و فعال شدند.
رئیس هیئت عامل ایمیدرو تصریح کرد: در بهار »سال جهش تولید« شاهد ورود ظرفیتهای 

جدید تولید به زنجیرۀ فولاد در کشور بودهایم.
وی با اشاره به مزیتهای اقتصادی افتتاح این طرح بزرگ گفت: افتتاح کارخانههای جدید 
در سنگان زمینهساز افزایش اشتغال و درآمد و ارتقای سطح معیشت در منطقۀ کمبرخوردار 
خواف و رشتخوار )استان خراسان رضوی( شده است. تاجاییکه کارخانههای کنسانترۀ فولاد 
سنگان بهطور مستقیم و غیرمستقیم برای 3500 نفر   و گندلهسازی سیمیدکو برای 1750 نفر 

فرصت شغلی ایجاد کرده است.
حاشیه امن سنگان برای فولاد مبارکه 

حمیدرضا عظیمیان ، مدیر عامل فولاد مبارکه نیز در این مراسم گفت :کارخانۀ کنسانترۀ سنگان 
که با سرمایه گذاری مستقیم فولاد مبارکۀ اصفهان انجام شده، و بدون تردید برای تداوم تولید 

شرکت حاشیۀ امن ایجاد خواهد کرد.
وی ضمن ابراز خرسندی از افتتاح این پروژۀ عظیم در منطقۀ مرزی و محروم سنگان اظهار 
داشت: فولاد مبارکه نیمی از فولاد کشور را تولید می کند؛ ازاین رو باید برای تأمین مواد اولیه 
اطمینان و امنیت خاطر داشته باشد. شرکت فولاد سنگان برای تداوم تولید محصولات فولاد 
مبارکه اهمیت استراتژیک دارد، چراکه اگر مواد اولیۀ ما تأمین نشود، محصولی هم در فولاد مبارکه 
تولید نخواهد شد و این مسئله زیان زیادی برای صنعت فولاد کشور، صنایع پایین دستی و 
سهام داران به همراه خواهد داشت. با توجه به اینکه محصولات فولاد مبارکه در اختیار صنایع 
زیادی قرار می گیرد، اگر تولید متوقف شود صنایع پایین دست نیز دچار مشکلات زیادی می شوند؛ 
پس برای حفظ این زنجیرۀ تولید، که اشتغال بسیار زیادی در کشور ایجاد می کند، نیازمند تأمین 

5 میلیون کنسانتره و 5 میلیون گندله هستیم و فولاد سنگان وظیفۀ تأمین بخشی از این کنسانتره 
را بر عهده دارد.

وی با تأکید بر اینکه فولاد مبارکه در سی سال فعالیت خود همواره در مسیر افزایش تولید 
قدم برداشته افزود: حجم تولید فولاد مبارکه در ابتدای تأسیس 2.۴ میلیون تن بوده که این رقم 

در حال حاضر به 10.2 میلیون تن در گروه فولاد مبارکه افزایش یافته است.
احداث کارخانه تولید کنسانتره سنگان، فولاد سفیددشت و الکترود گرافیتی اردکان؛ 

هدیۀ فولاد مبارکه به سال جهش تولید
عظیمیان به برنامه های شرکت فولاد مبارکه برای جهش تولید در سال جاری اشاره کرد 
و گفت: این شرکت به منظور تحقق شعار سال »جهش تولید«، اجرای سه پروژه را در سال جاری 
در برنامۀ خود دارد. یکی از این پروژه ها بهره برداری از واحد تولید کنسانترۀ فولاد سنگان با ظرفیت 
5 میلیون تن بود. پروژۀ دوم نیز که در ســال جاری به بهره برداری خواهد رسید، پروژۀ واحد 
فولادسازی شرکت فولاد سفیددشت با ظرفیت 800 هزار تن است که این امر میزان تولید در 
مجموعۀ فولاد مبارکه را تا حدود 11 میلیون تن در سال افزایش می دهد. سومین پروژه طرح 
الکترود گرافیتی اردکان است که در نیمۀ دوم امسال به بهره برداری می رسد و به دنبال آن بخش 

زیادی از دغدغه های فولاد مبارکه در زنجیرۀ تولید فولاد رفع می شود.
همکاران فولاد سنگان نشان دادند برای عدۀ بسیاری خدمت به کشور بر هر کار دیگری 

ارجحیت دارد
مدیرعامل فولاد مبارکه با تقدیر و تشکر از تلاش های صورت گرفته به منظور بهره برداری 
از کارخانۀ تولید کنسانترۀ فولاد سنگان گفت: خوشبختانه روحیۀ بسیار خوبی در همۀ همکاران 
فولاد سنگان وجود داشت و آن ها توانستند این پروژه را برای بهره برداری آماده کنند. همۀ این 
تلاش ها برای ما ارزشمند است و نشان می دهد خدمت به کشور برای بسیاری از افراد بر هر چیز 
دیگری ارجحیت دارد. امیدوارم این نحوۀ تفکر به عنوان الگویی در شرکت فولاد مبارکه مطرح 

باشد و همواره بتوانیم نقش اقتصادی و اخلاقی خود را در برابر جامعه و کشور ایفا کنیم.
وی خاطرنشان کرد: بازدیدکنندگان از این شرکت از اینکه این مجموعه بدون وجود 

کارشناس خارجی و به دست متخصصان داخلی ساخته شده احساس غرور خواهند کرد و این 
پیام بزرگی برای بخش صنعت است که می توان با تلاش و دوری از انفعال و سرگردانی، همت 

کرد و کارهای بزرگ انجام داد.
اتکا به توان داخلی بدون متخصص خارجی؛ بزرگ ترین شاخصۀ فولاد سنگان در سال 

جهش تولید
وی ادامه داد: البته در این زمینه همکاران واحد روابط عمومی باید به خوبی این دستاورد 
بزرگ را اطلاع رسانی کنند که همت و تلاش در کشور شعار نیست. اینکه این پروژه های ارزشمند 
با تلاش کارشناسان داخلی و با اتکا به توان جوانان متخصص ایرانی در مدت کوتاهی به بار می نشیند 
و به خوبی مراحل تست و راه اندازی سرد و گرم را پشت سر می گذارد، نشان از دانش و همت همۀ 

فعالان عرصۀ بومی سازی و تولید داخلی دارد.
فولاد مبارکه به دنبال ورود نسل چهارم انقلاب صنعتی به صنعت کشور

عظیمیان در ادامه با اشاره به اینکه فولاد مبارکه به دنبال ورود نسل چهارم انقلاب صنعتی 
به کشور بوده و درصدد است پیشتاز و مبدع انقلاب نسل چهارم در کشور باشد گفت: فولاد مبارکه 
در این راه قدم گذاشته و به دنبال آن است که با اجرای این پروژه، به الگویی برای فولادسازان و 
سایر بخش های صنعت بدل گردد. در این خصوص هماهنگی های لازم با وزارت صنعت، معدن 
و تجارت انجام گرفته و قدم های لازم برداشته شده و قرار است فاز اول آن در دهۀ مبارک فجر 
سال جاری آمادۀ بهره برداری شود و در نهایت تا پایان سال 1۴01 به بهره برداری کامل برسد. در 
طی این پروژه فولاد مبارکه به صورت هوشمند اداره می شود و با اجرای آن شاهد افزایش بهره وری 
بــه میزان 8 درصد خواهیم بود که این رقم، رقم بالایی برای رونق تولید و ارزش آفرینی برای 

سهام داران است.
در فولاد مبارکه زنجیرۀ تولید کامل است

این که با تلاش و همدلی توانسته ایم چنین واحد بزرگی را به بهره برداری برسانیم حاکی از 
آن است که در گروه فولاد به شعار »ما می توانیم« جامۀ عمل پوشیده شده است. در گروه فولاد 
مبارکه زنجیرۀ تولید کامل است، به نحوی که کنسانتره به گندله و آهن اسفنجی و طی فرایند دیگری 
به فولاد خام و در نهایت به انواع محصولات فولادی تخت موردنیاز بسیاری از صنایع خرد و کلان 

کشور تبدیل می شود. بدون شک این دستاورد برای صنعت و اقتصاد کشور حائز اهمیت است.
فولاد سنگان ، پیشگام جایگزینی معدن با نفت

در مراسم بهره برداری از کارخانۀ تولید کنسانترۀ فولاد سنگان فولاد، علی امرایی مدیرعامل شرکت 
صنایع معدنی فولاد سنگان اظهار داشت: تلاشگران فولاد سنگان حماسۀ ملی و صنعتی رقم زدند.

وی با تأکید بر این که این کارخانه با همت و سرمایه گذاری شرکت فولاد مبارکه و به منظور 
تأمین مواد اولیۀ بزرگ ترین فولادساز خاورمیانه راه اندازی شد گفت: ما در فولاد سنگان تحت 
مدیریت شرکت فولاد مبارکه، به فرمودۀ مقام معظم رهبری برای جایگزینی معدن با نفت قدم 

برداشتیم.
امرایی خاطرنشان کرد: میزان سرمایه گذاری برای اجرای این طرح 3800 میلیارد تومان 
بوده که علاوه بر مزیت های اقتصادی، موجب ایجاد فرصت های شغلی زیادی در منطقه شده است.

مدیرعامل فولاد سنگان فولاد مبارکه ادامه داد: هم اکنون رتبۀ سوم تولید کنسانتره کشور 
را داریم و باعث افزایش تولید 10 درصدی کنســانتره در کشــور شده ایم. در خصوص دیگر 
ویژگی های این طرح باید گفت با افتتاح این پروژه برای اولین بار در کشور، آبگیری باطله راه اندازی 

شد و از این طریق تا 50 درصد آب مصرفی به چرخۀ تولید برمی گردد.
امرایی فولاد سنگان فولاد مبارکه را فرزند تحریم خواند و افزود: این کارخانه در تحریم 

ساخته شده و در اوج آن به دست توانمند متخصصان داخلی به بهره برداری رسیده است.
وی در بخش پایانی سخنان خود از راه اندازی فاز دوم این کارخانه در آینده نزدیک خبر داد.

گفتنی است مجتمع سنگ آهن سنگان با ذخیره یک میلیارد تن، یکی از 10 معدن بزرگ 
سنگ آهن جهان و تأمین کنندۀ خوراک اولیۀ تولید 17.5 میلیون تن کنسانتره، 15 میلیون تن 

گندله و 5 میلیون تن سنگ آهن در حوزۀ صنایع فولادی جمهوری اسلامی ایران است.
مجموعه کانسارهای سنگان با در اختیار داشتن 30 درصد ذخایر سنگ آهن کشور در 
گستره ای به طول 22 کیلومتر و عرض 10 کیلومتر، در 300 کیلومتری جنوب شرقی مشهد، 
۴0 کیلومتری جنوب شرقی شهر خواف و 18 کیلومتری شمال شرقی سنگان در جنوب شرقی 

خراسان رضوی و نزدیک مرز افغانستان قرار دارند.

شهادت حضرت امام جعفر صادق )ع( را تسلیت می گوئیم
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آمار جرایم و تخلفات قابل قبول و زیبنده نظام نبوده و نیازمند 
تمهیدات جدی است

آیت ا... سید ابراهیم رئیسی،رییس قوه قضاییه تأکید 
کرد: هر گاه تصمیمات مهم اقتصادی و اجتماعی و فرهنگی با 
نگاه جلوگیری از وقوع جرم و کاهش ناهنجاری اتخاذ شوند و 
دستگاه های مسئول در سه قوه به وظایف نظارتی خود درست 
عمل کنند، شاهد کاهش جرم و پرونده های قضایی خواهیم 

بود.
به گزارش اعتبار به نقل از مرکز رسانه  قوه قضاییه، دومین 
نشست شورای عالی پیشــگیری از وقوع جرم به منظور هم 
اندیشی برای تصویب پیش نویس برنامه پیشگیری از وقوع 
جرایم اقتصادی و اداری، به ریاســت آیت  الله ســید ابراهیم 
رییســی و با حضور نمایندگان عالی قوای ســه گانه در دفتر 

رییس قوه قضاییه برگزار شد.
تصمیم گیری با نگاه جلوگیــری از وقوع جرم موجب 
کاهش ناهنجاری و پرونده  های قضایی می شود/ آمار جرایم 
و تخلفات قابل قبول و زیبنده نظام نبوده و نیازمند تمهیدات 

جدی است
رییس قوه قضاییه در ابتدای این نشست اظهار داشت: 
پیشگیری از جرم یکی از اصول محوری در قانون اساسی است 
که همه دستگاه ها در قبال آن مسئول هستند؛ به نحوی که 
هیچ دســتگاهی را نمی توانیم نام ببریم مگر آن که مأموریت 

پیشگیری از وقوع جرم نیز برای آن تعیین شده باشد.
آیت  الله رییسی ادامه داد: حتی اگر این مأموریت قانونی 
هم برای دســتگاه  ها وجود نداشــت، اقتضاء انجام صحیح 
مســئولیت ها ایجاب می کرد که همــواره نگاهی به کاهش 
ناهنجاری های اجتماعی و اقتصادی و فرهنگی داشته باشیم.

رییس قوه قضاییه با اشاره به تدبیر پیش بینی شده در 
قانون اساسی برای هماهنگی دستگاه ها در جهت پیشگیری 
از وقوع جرم گفت: قانونگذار برای این که پیشــگیری از وقوع 
جرم به درستی صورت پذیرد، با وجود تقسیم کار بین قوا در 
قانون اساسی، شورایی را برای هماهنگی بین قوا و دستگاه ها 
پیش بینــی کرده تا وظایف هر کــدام از آن ها به طور دقیق 

مشخص باشد.
تصمیم گیری با نگاه جلوگیــری از وقوع جرم موجب 
کاهش ناهنجاری و پرونده  های قضایی می شود/ آمار جرایم 
و تخلفات قابل قبول و زیبنده نظام نبوده و نیازمند تمهیدات 

جدی است
آیت  الله رییســی با ابراز خرســندی از آغاز این کار با 
همکاری دســتگاه  های مختلف و تأکید بر لزوم پیشرفت و 
گســترش اقدامات انجام شــده، گفت: هر چند که اقدامات 
نظارتی سازمان های فرهنگی و نهاد های نظارتی در قوای سه 
گانه یکی از عوامل مهم در پیشگیری از جرم به حساب می آید، 
اما با این وجود این اقدامات، آمار جرایم و تخلفات قابل قبول 
و زیبنده نظام نبوده و با به کارگیری تمهیدات قطعاً می تواند 
کاهش یابد کــه البته این اتفاق همــکاری همه بخش ها و 

دستگاه های مختلف را می طلبد.
آیت الله رییســی یکی از موضوعات مهم برای بحث و 
بررسی در موضوع پیشگیری از جرم را مسأله پساکرونا دانست 
و افزود: بحمدالله در موضوع مدیریت بحران کرونا در دو حوزه 
بهداشت و درمان و اقتصادی در حال عبور از بحران هستیم، 
اما احتمال وقوع جرایمی در حوزه های اقتصادی و اجتماعی 
و فرهنگــی در دوران پســاکرونا وجود دارد کــه باید برای 
پیشــگیری از آن ها تدبیر کرد و به نظر می رســد این جلسه 
جایگاه مناسبی برای بحث و تبادل نظر برای پیشگیری از وقوع 

این جرایم است.
در بخشی از این نشست، اسحاق جهانگیری معاون اول 
رئیس جمهور با تقدیر از رییس قوه قضاییه برای فعال کردن 
ظرفیت قانونی شــورای عالی پیشگیری از وقوع جرم، گفت: 
آنچــه به عنوان محور های اصلی پیــش نویس برنامه جامع 
پیشگیری از وقوع جرایم اقتصادی و اداری ارائه شد، مورد تأیید 
دولت نیز هست؛ چنان که در موضوع شفافیت و تعارض منافع 
دو لایحه جداگانه از سوی دولت برای تصویب به مجلس ارائه 

شده است.
تصمیم گیری با نگاه جلوگیــری از وقوع جرم موجب 
کاهش ناهنجاری و پرونده  های قضایی می شود/ آمار جرایم 
و تخلفات قابل قبول و زیبنده نظام نبوده و نیازمند تمهیدات 

جدی است
وی با بیان این که لازم است در تدوین این دستورالعمل 
نقش قوا و دستگاه  های مختلف به صورت دقیق مشخص شود 

تا ضمن رعایت اصل تفکیک قوا، همکاری قابل قبولی در حوزه 
پیشگیری از وقوع جرم بین دستگاه ها صورت گیرد، اجماع 
سران قوا بر روی مصوبات را زمینه ساز تحقق همه جانبه این 

همکاری دانست.
»قانون پیشگیری از وقوع جرم« که به صورت لایحه به 
مجلس شورای اسلامی ارائه شــده بود، در جلسه علنی روز 
دوشنبه هفتم شهریور ماه 1390 مجلس تصویب و در مجمع 
تشخیص مصلحت نظام اصلاح و تکمیل و سال 9۴ برای اجرا 

به دولت ابلاغ شد، اما تا بهار 98 اجرایی نشده بود.
پس از ریاست آیت  الله رییسی بر قوه قضاییه، نخستین 
جلسه شــورای عالی پیشــگیری از وقوع جرم که شورایی 
فراقوه ای است، با هدف استفاده از ظرفیت های این شورا برای 
اجرایی کردن قانون پیشگیری از وقوع جرم با حضور نمایندگان 
قوای ســه گانه در دفتر رئیس قوه قضاییه برگزار و مقرر شده 

بود آئین نامه و پیش نویسی در این خصوص تهیه شود.
معاون پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه در جلسه امروز 
شورا با تشریح فرایند تدوین پیش نویس برنامه پیشگیری از 
وقوع جرایم اقتصادی و اداری اظهار داشــت: در اولین جلسه 
شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم آئین نامه داخلی این شورا 
با استفاده از نظرات سران قوا تصویب شد و بررسی پیش نویس 
سازوکار پیشگیری از وقوع جرایم اقتصادی و اداری در دستور 
کار جلسه دوم شورای عالی قرار گرفت که با وجود تأکید رییس 
قوه قضاییه بر برگزاری جلسه در موعد مقرر، شیوع بیماری 

کرونا موجب تأخیر در برگزاری این نشست شد.
آقای الفت درباره محتوای پیش نویس نحوه پیشگیری 
از وقوع جرایم اقتصادی و اداری توضیح داد که این متن با 12 
راهبرد از جمله شــفافیت، پاسخگویی و مسئولیت  پذیری، 
تعــارض منافع و عدم تبعیض و مشــارکت مردم و نهاد های 
مردمی در افشــاگری علیه فساد، مبتنی بر اسناد بالادستی 

تنظیم شده است.
وی افــزود: بــر این اســاس 127 برنامه بــا همکاری 
نمایندگان و کارشناسان مجرب دستگاه  های مختلف تدوین 
شــده که 55 مورد آن مربوط بــه قوه قضاییه و با زمان بندی 

مشخص و سایر موارد مربوط به دیگر دستگاه ها می  شود.
تصمیم گیری با نگاه جلوگیــری از وقوع جرم موجب 

کاهش ناهنجاری و پرونده  های قضایی می شود/ آمار جرایم 
و تخلفات قابل قبول و زیبنده نظام نبوده و نیازمند تمهیدات 

جدی است
معاون پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه خاطر نشان 
کرد که »عملیاتی شدن این برنامه ها و نظارت بر روند اجرای 
آنها، موجب ارتقاء جایگاه جمهوری اسلامی در مجامع بین 

المللی خصوصاً مواجهه با کنوانسیون مریدا خواهد شد«.
وی با بیان این  که در پیش نویس مذکور مباحثی، چون 
استفاده از فناوری، آموزش شهروندان و بهره گیری از ظرفیت 
 های مردمی مورد توجه قرار گرفته، از راه اندازی ســامانه  ای 
برای بارگذاری این برنامه ها و ارتباط با دســتگاه ها به  منظور 
ارائه گزارش درباره میزان و نحوه عمل به برنامه  های مصوب 

این پیش نویس خبر داد.
آقای علی عســگری رییس سازمان صداوسیما در این 
نشست طی سخنانی پیشنهاد داد: استانداردسازی خدمات 
دستگاه  ها به مراجعان به عنوان یکی از راهبرد های پیشگیری 

از وقوع جرم در برنامه پیش  رو در نظر گرفته شود.
عــادل آذر رییس دیوان محاســبات نیز بــا تقدیر از 
متدولوژی علمی حاکم بر تدوین پیش نویس مذکور، مطالعه 
تطبیقی با سایر کشور ها و بررسی پرُفسادترین و کم فسادترین 
کشور ها را از نقاط قوت این پیش نویس دانست و افزود: یکسان 
سازی ماژول  های مبتنی بر فناوری اطلاعات که زیرساخت 
آن در بستر دولت الکترونیک وجود دارد، از محور های مهم در 
پیشگیری از وقوع جرم است که باید برای آن سامانه یکپارچه 

نظارت و ارزیابی عملکرد ایجاد شود.
حجت  الاسلام جلیل محبی دبیر ستاد امر به معروف و 
نهی از منکر هم در ســخنانش از لزوم توجه به اصل برائت و 
توجه به قوانین اخیرالتصویب برای مقابله با فساد و پیشگیری 
از جرم و استفاده از ظرفیت گروه  های مردمی آمر به معروف 
و ناهی از منکر در پیش نویس ســازوکار پیشگیری از جرایم 

اقتصادی و اداری سخن گفت.
سردار اشتری فرمانده نیروی انتظامی و سردار مقیمی 
رئیس پلیس امنیت اقتصادی از دیگر اعضای شــورای عالی 
پیشــگیری از وقوع جرم نیز در این جلسه بر لزوم پیگیری و 
نظارت بر اجرای برنامه پیشگیری از وقوع جرایم اقتصادی و 

اداری و گزارشگیری مستمر از دستگاه  های ذیربط در خصوص 
عمل به این برنامه، استفاده از فناوری  های نوین در سیستم 
اداری کشــور، تعیین ضابطین و اتخاذ سیاست  های قاطع 
حمایتی برای کاشفین جرم و شهود پرونده  های فساد تأکید 

کردند.
سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی نایب رئیس مجلس 
شورای اسلامی هم در این نشست از احیای قانون امر به معروف 
و نهی از منکر و تغییر و اصلاح برخی قوانین موضوعی در تقویت 
فرایند پیشــگیری از وقوع جرم در کنار مقابله با فساد سخن 
گفت و لعیا جُنیدی معاون حقوقی رئیس جمهور نیز با تأیید 
ایــن نگرش تصریح کــرد: در برنامه  های پیشــگیرانه، باید 
رویکرد های بنیادین فرهنگ  ســازی و پیشگیری بر موضوع 

مقابله و استفاده از روش  های قهری غالب باشد.
حاجی میرزایی وزیر آموزش و پرورش نیز در این جلسه 
از لزوم استفاده از تجربیات گذشته در تدوین برنامه های جدید 
برای اســتحام بخشــی به راهبردها، تقویت سازوکار های 
هماهنگی قوا و دســتگاه  ها، توجه به مقوله آموزش پایدار و 
آسیب  شناسی علل و عوامل اجرایی نشدن قوانین مربوط به 

پیشگیری از جرم سخن گفت.
حجت  الاسلام و المســلمین منتظری دادستان کل 
کشور و حجت  الاسلام والمسلمین درویشیان رییس سازمان 
بازرسی کل کشور هم در این نشست بر انجام وظایف قانونی 
نظارتی خود برای پیشگیری از وقوع جرم و تخلف در دستگاه  
هــا ضمن رعایت اصل تفکیک قوا تأکید و تصریح کردند این 
کار به معنی دخالت در کار قوا نیست بلکه کمک به سالم سازی 

نظام اداری کشور است.
تصمیم گیری با نگاه جلوگیــری از وقوع جرم موجب 
کاهش ناهنجاری و پرونده  های قضایی می شود/ آمار جرایم 
و تخلفات قابل قبول و زیبنده نظام نبوده و نیازمند تمهیدات 

جدی است
دادســتان کل کشــور در همین راســتا متذکر شد که 
مصوبات شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم به عنوان یک نهاد 
فراقوه  ای که برای هماهنگی بین بخشــی تشکیل شده است، 
پس از تصویب سران قوا از سوی رئیس جمهور ابلاغ می  شود و 
برای همگان لازم الاتباع و لازم الاجراست و برنامه  های این شورا 
نیز با نظر نمایندگان قوا و دستگاه های ذیربط تدوین می  شود.

رییس قوه قضاییه در بخش پایانی این نشست و در جمع 
بندی مباحث ارائه شــده از سوی اعضای شورا اظهار داشت: 
قانون وظیفه همه قوا و دستگاه  ها را در سلامت نظام اداری و 
شفافیت عملکرد دستگاه  ها معین کرده و اگر فرایند نظارت 
به درستی انجام شود و انگیزه ها و ابزار های جرم بر طرف شود، 

از وقوع جرم پیشگیری خواهد شد.
آیت الله رییسی در این خصوص به »لایحه شفافیت« و 
»قانون ارتقاء سلامت نظام اداری« اشاره کرد و با بیان این که 
قانون ارتقاء ســلامت نظام اداری از بهترین قوانین کشور و 
پیشرفته  تر از قوانین موجود در برخی کشورهاست، متذکر 
شد »اجرای کامل این قوانین که صبغه پیشگیرانه دارند، مانع 

از بروز بسیاری از مفاسد اداری خواهد شد«.
رییس قوه قضاییه همچنین به پیوســتگی نظامات و 
قوانین با کاهش و افزایش جرم اشاره کرد و گفت: اگر متولیان 
حوزه اجرا نوســانات بازاررا کنترل کنند یا به وظایف خود در 
قبال تحکیم و تثبیت نظــام خانواده عمل نمایند و اخلاق و 
معنویت در جامعه رشــد کند، شاهد کاهش جرم و جنایت 

خواهیم بود«.
آیت  الله رییســی با تأکید بر لزوم تقویت نظارت درون  
سازمانی و برون  ســازمانی و تنقیح قوانین اظهار داشت: در 
بســیاری از موارد ما نه  تنها کمبود قانون نداریم که با حجم 
زیادی از قوانین مواجه هســتیم که ضمن تنقیح آنها، باید بر 
حســن اجرای آن ها نیز نظارت شود؛ چرا که بخش زیادی از 

مشکلات ناشی از عدم اجرای درست قوانین موجود است.
رییس قوه قضاییه آسیب  شناسی در حوزه اجرا و نظارت 
را هم مورد اشاره قرار داد و گفت: گاهی عدم اجرای قوانین و 
بروز مشکلات و جرایم ناشی از ساختار های نادرست، گاهی 
به خاطر ســوء رفتار ها و گاهی از ضعف نظارت است که باید 

آن ها را به دقت ارزیابی و در صورت لزوم اصلاح کنیم.
تصمیم گیری با نگاه جلوگیــری از وقوع جرم موجب 
کاهش ناهنجاری و پرونده  های قضایی می شود/ آمار جرایم 
و تخلفات قابل قبول و زیبنده نظام نبوده و نیازمند تمهیدات 

جدی است
آیت الله رییســی تأکید کرد: هر گاه تصمیم سازی  ها و 
تصمیم گیری  ها در حوزه  های مختلف اقتصادی و اجتماعی 
و فرهنگی با نگاه جلوگیری از وقوع جرم و کاهش ناهنجاری 
صورت گیرد و دســتگاه  های مســئول در سه قوه به وظایف 
نظارتی خود درست عمل کنند، شاهد کاهش جرم و پرونده 

های قضایی و شکل گیری جامعه مطلوب خواهیم بود.
رییس قوه قضاییه در پایان به معاون پیشگیری از وقوع 
جرم دستگاه قضایی مأموریت داد با بررسی دقیق پیشنهادات 
ارائه شده در این نشست، نســبت به اصلاح و رفع اشکالات 
شکلی و محتوایی برنامه پیشگیری از جرایم اقتصادی و اداری 
و زمینه  ســازی برای عملیاتی شــدن هر چه سریع  تر آن با 

همکاری دستگاه  های مختلف اقدام نماید

آیت  الله رییسی در دومین نشست شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم:

تصمیم گیری با نگاه جلوگیری از وقوع جرم موجب 
کاهش ناهنجاری و پرونده  های قضایی می شود

رئیس قوه قضائیه در نشست مســؤولان عالی قضایی، بازار مسکن را 
»ملتهب« و »غیرقابل تحمل« برای اقشار ضعیف و کم درآمد توصیف 
کــرد. وی همچنین از گفت وگوی خود با معاون اول رئیس جمهور به 

منظور ساماندهی وضعیت بازار خبر داد. 
به گزارش اعتبار به نقــل از روابط عمومی قوه قضاییه، رئیس 
قوه قضائیه در جلســه روز گذشته مسؤولان عالی قضایی از »وضعیت 
آشــفته بازار مسکن« انتقاد کرد. آیت الله رئیسی در همین باره اظهار 
داشت: وضعیت مسکن بویژه برای مستأجران و اقشار کم درآمد غیر قابل 
تحمل است و باید با اجرای فوری سازوکارهایی همچون اخذ مالیات از 
خانه های خالی که بعد از ۴ سال تصویب قانون هنوز اجرایی نشده، بازار 

مسکن سامان یابد.
رئیس قوه قضائیه حرکت لجام گسیخته نقدینگی به  سوی بازار 
مســکن را از عوامل بروز نابســامانی در این بــازار عنوان کرد و گفت 
اقتصاددانان پیش از این پیش بینی کرده و هشــدار داده بودند که اگر 
نقدینگی به  سمت تولید نرود، وارد بازار هر کالایی شود، موجب التهاب 
می شود. آیت الله رئیسی درباره افزایش قیمت ها در بازار اظهار داشت: 
تســعیر، قیمت گذاری و کنترل بازار وظیفه دولت هاست و مسؤولان 
اجرایی باید با انجام وظایف خود در این زمینه، نگرانی مردم بویژه اقشار 
ضعیف و کم درآمد جامعه را برطرف کنند.رئیس قوه قضائیه با اشاره به 
گزارشــات دریافتی درباره افزایش قیمت ها از شــهرهای مختلف و 
گفت وگوی خود با معاون اول رئیس جمهور در این زمینه، از مقامات 
دولتی خواست برای ساماندهی قیمت ها و کنترل بازار اقدامی فوری و 
جدی انجام دهند و تأکید کرد هر جا لازم باشــد، دستگاه قضایی نیز 

آماده همکاری با مسؤولان اجرایی است.

آیت الله رئیسی:
وضعیت مسکن غیرقابل تحمل است

حضرت آیت الله خامنه ای در پیامی درگذشت مجاهد مقاوم دکتر رمضان عبدالله 
را تسلیت گفتند. متن پیام رهبر معظم انقلاب اسلامی به این شرح است:

بسم الله الرحمن الرحیم
درگذشت برادر مجاهد و مقاوم، آقای دکتر رمضان عبدالله را به ملت عزیز فلسطین 
و به همه ی مجاهدانی که دل در گرو مسأله ی فلسطین دارند و بخصوص به سازمان 
فداکار »جنبش جهاد اسلامی فلسطین« و نیز به خانواده ی آن فقید سعید تسلیت 
عرض میکنم. جریان مقاومت فلسطین عنصر بسیار صادق و ارزشمندی را از دست 
داد، امیدوارم با هدایت و کمک الهی، تلاشهای جهادی جانشینان شایسته ئی که 
راه مجاهدانی چون فتحی شقاقی و رمضان عبدالله را دنبال میکنند، این ضایعه را 

سیّدعلی خامنه ایجبران کند. والله ولیّ التوفیق
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مرحوم کشــاورز که از مدت ها قبل با بیماری دست و پنجه نرم می کرد، سرانجام، روز 
یکشنبه 25 خرداد در حالی که 90 سال سن داشت، در اثر نارسایی کلیوی چشم از جهان 
فروبست. این بازیگر، عنوان هایی چون چهره ماندگار بازیگری و نشان درجه یک فرهنگ 
و هنر جمهوری اسلامی ایران را دریافت کرده بود. محمدعلی کشاورز، بازیگر سینما، 
تلویزیون و تئاتر 2۶ فروردین 1309 در اصفهان متولد شــد. وی از بازیگرانی بود که با 
تحصیل در این رشته، گام به عرصه هنر نهاد و در هنرستان هنرپیشگی تهران و دانشکده 
هنرهای دراماتیک تحصیل کرد. گفته می شود که حتی در رشته پزشکی نیز پذیرفته 
شــده بود اما از تحصیل در این رشته انصراف داده و به حوزه مورد علاقه اش یعنی هنر 
بازیگری پرداخت. وی فعالیت هنری خود را از سال 1339 با تئاتر و نمایشی به کارگردانی 
علی نصیریان آغاز کرد. اما کار هنری مرحوم محمدعلی کشاورز، پس از پیروزی انقلاب 
اسلامی اوج گرفت؛ آنچنان که خودش در مصاحبه ای درباره فضای هنر پس از انقلاب 
اسلامی گفته بود: محیط سینما به طور کلی خوب شده بود و کارگردان های جوان و خوبی 

وارد آن شدند، بیشتر در آن به فعالیت پرداختم...«

خبـــر
رهبرانقلاباسلامیدرگذشت

دکتررمضانعبداللهراتسلیتگفتند

محمدعلیکشاورز،چهرهماندگار
بازیگریدرگذشت

رئیس مجلس شورای اسلامی طی احکامی »بابک نگاهداری« 
را به عنوان مشاور و رئیس حوزه ریاست، »حمید اصلانی« را به 
معاونت اجرایی مجلس و »محمدسعید احدیان« را به عنوان 

دستیار سیاسی و رسانه ای رئیس مجلس منصوب کرد.
رئیس مجلس طی حکمی بابک نگاهداری که در سوابق 
تحصیلی و مدیریتی اش برگزیده نخســتین المپیاد شــیمی 
سراســری و دارای دکترای تخصصی بیوتکنولوژی پزشکی و 
دکترای حرفه ای پزشکی از دانشگاه علوم پزشکی تهران  دیده 
می شود را به عنوان مشاور و رئیس حوزه ریاست مجلس منصوب 
کرد. نگاهداری تاکنون مسئولیت های اجرایی مهمی هم در حوزه 
راهبری فرهنگی و علمی کشور چون دبیری نقشه جامع علمی 
کشور، معاونت ارتباطات شورای عالی انقلاب فرهنگی و معاونت 
نظارت و راهبری شــورای عالی انقلاب فرهنگی برعهده داشته 
است. نگاهداری علاوه بر مدیرکلی حوزه ریاست دبیرخانه شورای 
عالی انقلاب فرهنگی، دبیری کمیته تایید صلاحیت رؤســای 
دانشگاه های کشور، معاونت پژوهشی دانشگاه آزاد اسلامی در 
دوره ریاست تهرانچی، ریاست دانشگاه علوم پزشکی آزاد اسلامی 
تهران، عضویت در کمیسیون های »نظارت« و »چشم انداز و امور 
نخبگان« دبیرخانه مجمع تشــخیص مصلحت نظام و ریاست 

مرکز مطالعات و برنامه ریزی شهر تهران را نیز در کارنامه دارد.
قالیباف همچنین محمدســعید احدیــان را به عنوان 
دستیار سیاســی و رســانه ای رئیس مجلس منصوب کرد. 
احدیان، فعال مطبوعاتی و سیاسی، پیش از این با حکم رهبر 
معظم انقلاب چهار دوره پیاپی عضو هیئت امنای مؤسســه 

فرهنگی هنری خراسان بوده است.
همچنین رئیس مجلس طی حکمی دیگر حمید اصلانی 
را به معاونت اجرایی پارلمان منصوب کرد. در بخشــی از حکم 
محمدباقر قالیباف خطاب به مهندس اصلانی آمده است: نظر 
به تعهد دینی و انقلابی و تجارب و ســوابق ارزنده، جنابعالی را 
به عنوان »معاون اجرایی مجلس شــورای اسلامی« منصوب 

می نمایم.
در ادامه این حکم انتصاب، اهم انتظارات رئیس مجلس 
شورای اسلامی از معاون اجرایی شامل برنامه ریزی و اقدام در 
چارچوب سیاســت های کلی نظام قانون گذاری ابلاغی رهبر 
معظم انقــلاب و با رویکرد تحول و تأکید بر کارآمدســازی، 
شفاف سازی، هوشمندســازی و مردمی سازی  در حوزه های 
ساماندهی هرچه بیشتر حوزه های اداری و مالی مجلس اعم از 
توسعه و ارتقای کیفی زیرساخت های آن مبتنی بر فناوری های 

نوین، ارتقای بهره وری نیروی انسانی ذکر گردیده است.
شفاف سازی و انضباط مالی، حفاظت و امنیت مجلس، 
بهره برداری سریع تر طرح توسعه مجلس و خدمت رسانی به 
نمایندگان محترم و کارکنان خــدوم از دیگر مأموریت های 

مندرج در این حکم به معاون اجرایی جدید است.

فرمانده انتظامی استان اصفهان از رشد ۴ برابری 
جذب پلیس افتخاری در سال 99 در اصفهان 

خبر داد.
به گزارش اعتبار به نقل از خبرگزاری موج 
اصفهان، ســردار محمد رضا میرحیدری در 
حاشیه گردهمایی توجیهی و تجلیل از پلیس 
های افتخاری نمونه فرماندهی انتظامی استان 
اصفهان با اشاره به رشد ۴ برابری جذب پلیس 
افتخــاری در اصفهان گفت: با توجه به اینکه 
ماموریت های نیروی انتظامی دارای تعدد، تنوع 
و گستردگی فروان بوده و از طرفی هم ناجا با 
کمبود نیروی انسانی و امکانات مواجه است به 
همین جهت ساختاری تحت عنوان پلیس 
افتخاری با هدف استفاده از بسیج عظیم مردمی 
در این نیرو تعریف شد. وی تصریح کرد: هرچند 
براساس قانون پلیس به عنوان محور کلیدی در 
حفظ امنیت و ارزش های جامعه محسوب می 
شــود اما مطمئناً به تنهایی نمی تواند این بار 
مسئولیت را به دوش بکشد و باید همه مردم و 

دستگاه ها در تولید امنیت نقشی مفید و سازنده 
داشته باشــند. سردار میرحیدری به حدیث 
معروف »کُلکم راع و کُلکم مسئول« اشاره کرد 
و افزود: بایستی همه خود را در ارتباط با امنیت 
جامعه مسئول بدانیم و متفاوت تر از گذشته با 
همت بیشتر در این زمینه تلاش کنیم. این مقام 
ارشد انتظامی بیان کرد: امروز در شرایطی قرار 
داریم که دشمن با برنامه ای هدفمند و با استفاده 
از اجماع معاندان به دنبال ایجاد هرج و مرج، بی 
نظمی و نا امنی در کشور ما است. وی افزود: در 
چنین شرایطی برخی از مسئولان با کوتاهی و 

کم کاری خود باعث بروز مشکلاتی برای مردم 
و ایجاد نارضایتی در جامعه می شوند و اگر ما هم 
در خصوص این مسایل بی تفاوت باشیم نسبت 
به انقلاب و آیندگان ظلم کرده ایم. این مقام ارشد 
انتظامی بیان اذعــان کرد: باید بدانیم که اگر 
انسجام، اتحاد و همبستگی بین مردم ما با قوت 
بیشتری شکل بگیرد اهداف دشمن برای به هرج 
و مرج کشاندن کشور هرگز به نتیجه نخواهد 
رسید. فرمانده انتظامی استان اصفهان، یکی از 
مزیت های تشکیل پلیس افتخاری را آشنایی 
توده مردم با مشــکلات و سختی های کار در 
نیروی انتظامی و آســیب هایی که در جامعه 
وجود دارد برشمرد و اظهار داشت: وقتی یک 
پلیس افتخــاری در مجموعه پلیس آگاهی 
همکاری می کند. متوجه می شود مردم چگونه 
در معرض جرم قرار می گیرند و چه فرصت هایی 
را در اختیار مجرمان می گذارند و ماموران چه 
زحماتی باید بکشند تا این مجرمان را شناسایی 

و دستگیر کنند.

انتصاب ،رئیس حوزه ریاست، معاون اجرایی و دستیار سیاسی و رسانه ای قالیباف  رشد 4 برابری جذب پلیس افتخاری در سال 99 در اصفهان
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عبدالناصر همتی رئیس کل بانک مرکزی در یادداشتی در صفحه خود 
در فضای مجازی بانک ها نوشــت: نظر ریاست محترم قوه قضائیه در 
خصوص نحوه وصول مطالبــات بانک ها، مورد تأکید و حمایت بانک 
مرکزی اســت. اصل پیگیری به موقع مطالبات بانک ها امری ضروری 
اســت، اما، این امربه هیچ وجه نبایســتی منجر به تعطیلی حتی یک 
واحدتولیدی بشود. محاسبه بدهی آنها نیز بایستی برمبنای ضوابط اعلام 
شده از سوی بانک مرکزی باشد. وی افزود: بانک ها به موجب قوانین و 
مقررات موظف هستند که محل اجرای طرح را وثیقه بیرند و به عنوان 
وکیل سپرده گذاران درجهت صرفه و صلاح موکلان خود و استیفای 
مطالبات ناگزیز از اقدامات قانونی هستند. ولی، این نکته نیز مهم است 
که بایســتی حداکثر همراهی با تولیدکنندگان داشــته و از هرگونه 
اقداماتی که منجر به تعطیلی واحد تولیدی می شود، جداً  پرهیز نمایند. 
بانک مرکزی بیشــترین تاکید و اقدامــات را در حمایت از بنگاه های 
تولیدی و در جهت تحقق شعار رونق و جهش تولید، انجام داده و تلاش 
کرده است که با آسیب شناسی دقیق موضوع، بعضی از مقررات را که در 
این رابطه اثرگذاری داشته اند، تدوین یا اصلاح کند. از جمله آن ها، اصلاح 
مقررات نحوه امهال مطالبات غیرجاری بر مبنای مصوبه شورای فقهی 
بانک مرکزی برای اجتناب از اخذ ســود مرکب، تسهیل تسویه بدهی 
بدهکاران )طرح مصوب مجلس و مجمع تشخیص(، و آخرین تصمیم، 
که مســاعدت در امهال واحدهای تولیدی با دریافت صرفاً 5/7 درصد 
طلب و امهال پنج ساله آن بود، که به تصویب شورای پول و اعتبار رسید. 

ازبانک ها می خواهم دستورالعمل ها را به جد اجراکنند.
به گفته وی، حمایت از تولید مستلزم داشتن بانک هایی سالم، باثبات، 
مستحکم می باشد. تسهیلات اعطائی بانک ها متعلق به سپرده گذاران 
اســت. لذا، برگشت به موقع این منابع، بانک ها را درتأمین مالی تولید 

یاری می کند.

غلامرضا ســلیمانی رئیس کل بیمه 
مرکزی گفت: تســهیل گری در ارائه 
خدمات بیمه ای و کاهش فرایند صدور 
بیمه نامه و پرداخت خســارت یکی از 
مهمترین مولفه های رشد صنعت بیمه 

به شمار می رود.
افزایش ســطح ضریب نفــوذ بیمه از 
شــاخص های مهم توســعه کشور 
محسوب می شود که این امر با اتخاذ تمهیدات مناسب و تصمیم 
سازی هوشمندانه قابل دسترس خواهد بود، شرکت های بیمه 
باید در کنار توجه به این مقوله، زمینه رشــد رشته های دیگر 
بیمه ای در کشــور را نیز با دقت و جدیت دنبال کنند.صنعت 
بیمه در ایام تحریم بخش مهمی از قابلیت ها و ظرفیت های خود 
را به نمایش در آورده که با توجه به حضور نیروهای مبتکر و نوآور 
در این زمینه، سطح انسجام ملی نیز بالاتر رفته است، خدمت 
به ملت بزرگ ایران به ظرافت های خاص نیاز دارد و صنعت بیمه 
نیز در کنار تمامی مسئولان استانی این فرصت ارزشمند را بیش 
از پیش غنیمت خواهد شــمرد،یکی از عوامل موثر در افزایش 
ضریب نفوذ بیمه رشــد بیمه زندگی است چرا که باید در کنار 
تبلیغات مناسب یک نوع فرهنگ سازی موثر نیز در سطح جامعه 

نهادینه شود.
وی ساماندهی 9 میلیون دستگاه موتورسیکلت فاقد بیمه نامه 
را یک وظیفه ملی توصیف کرد و افزود: پوشش بیمه بیش از 23 
میلیون وسیله نقلیه در کشور یک دستاورد بزرگ است و تکمیل 
این عملکرد با برنامه ریزی کلان و در بالاترین سطوح تصمیم 

سازی در کشور امکان پذیر خواهد بود.
وی در پایان از حذف بیمه نامه های فیزیکی در چارچوب شبکه 
فروش به عنوان یکی از خدمات موثر بیمه ای در خصوص کاهش 
تردد ها و همچنین سلامت نظام بیمه ای یاد کرد و گفت: ارائه 
خدمت بی منت، سریع و دقیق در راس سیاست های بیمه ای 
است و همچنان در مسیر تسهیل گری و سرعت بخشی خدمات 

بیمه ای تلاش خواهیم کرد.

طرح راهکارهایی چون قرعه کشی در 
جریان فروش و پیش فروش خودرو،  شیوه 
قرعه کشی و بخت آزمایی راهکار غیر معقول 

و بازگشت به طرح های 50 سال قبل است.
امروز صنعت خودرو ایران در شرایط 
سالهای قبل انقلاب که پیکان تولید می گردید 
قرار ندارد که تیراژ تولید به میزانی کم باشد که 
نیازمند قرعه کشی باشد بلکه امروز ظرفیت تولید خودروسازان داخلی 
مطابق با نیاز کشور و حتی بیش از آن است به طوری که بر اساس آمار نیاز 
معقول و ســالیانه خودرو در شرایط معمول قیمتی در کشور حدود یک 
میلیون تا یک میلیون و 200 هزار دســتگاه است در حالی که ظرفیت 
خودروسازی در کشور 2 میلیون دستگاه خودرو است که باید الباقی ظرفیت 
تولیدی صرف صادرات و جایگزینی خودروهای فرسوده شود ، شرایط جدید 
فــروش خودرو، و اجرای آن به صورت لاتاری را کاملا مضحک و برخلاف 
شــرع و عرف و با توجه به پیشنهاد عرضه خودرو در بورس جهت کنترل 
قیمت در بازار که عرضه خودرو در بورس در صورت اجرا و کنترل درست 
می تواند راهکار مناسبی باشد اگر چه عرضه در بورس شباهت زیادی به 
فروش خودرو در حاشیه بازار دارد اما میتواند پس از برخی نوسانات به نتیجه 
مناسبی را حاصل کند ، اقدام درست تر در شرایط کنونی  با رشد متقاضیان 
سهام خودروسازان در بورس  مفید و چنانچه قیمت خودرو با نرخ واقعی و 
حاشیه سود 30 درصد به فروش برسد این روند EPS جذابی را در بورس 
ایجاد می کند و مردم به جای ایستادن در صف خرید خودرو برای خرید 
سهام شرکتها به صف خواهند شد و عملا کارخانه با افزایش سهام وافزایش 
سرمایه گذاری که ناشی از افزایش سود است هم ارزش سهام شان به تدریج 
افزایش می یابد و هم سودی را به سهام داران پرداخت خواهند کرد. بنابراین 
مردم به جای تجمع مقابل درب شرکتهایخودروسازی سهام شرکتها را 
خریــداری می کنند و این اقدام ارزشــمندتری اســت که باعث رونق 

خودروسازی نیز خواهد شد.

توسعه همکاری ایران خودرو با دانشگاه علم و صنعت خبـــــر
در حوزه  های فناورانه

مدیر عامل گروه صنعتی ایران خودرو از برنامه 
توســعه همکاری با دانشــگاه علم و صنعت در 
طرح های فناورانه با هدف خودکفایی خبر داد و 
گفــت: به زودی تفاهم نامــه ای در این زمینه 

منعقد می شود.
ایکوپرس - فرشــاد مقیمــی مدیرعامل گروه 
صنعتی ایران خودرو در دیدار با رییس و اعضای 
هیات علمی دانشگاه علم و صنعت گفت: ایران 
خودرو از ایده های نو و فناورانه توسط استادان و 

جوانان نخبه دانشگاهی استقبال می کند. 
وی افزود: ظرفیت های لازم در صنعت خودرو 
وجود دارد و دانشگاه می تواند از این توانمندی 

به بهترین شکل استفاده کند. 
مقیمــی به ســابقه همکاری ایــران خودرو با 
دانشگاه ها اشاره کرد و افزود: تعامل خوبی بین 
صنعت و مراکز علمی شکل گرفته و در این میان 
دانشگاه علم و صنعت نیز می تواند در حوزه های 
فنــاوری جدید برای طراحــی و تولید پلتفرم 

مشترک همکاری کند. 
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو با اشاره به 
فرمایشــات مقام معظم رهبری مبنی بر تولید 
خودروی کم مصرف خاطرنشان کرد: در بهمن 
ماه ســال جاری از خودرویــی در کلاس A با 
قابلیت پیمایش بــا موتور کم مصرف رونمایی 

خواهیم کرد.
در ادامه جبار علی ذاکری، رییس دانشگاه علم و 
صنعت به ظرفیت های موجود در این دانشگاه و 
تجربه همکاری با صنایع مختلف از جمله دفاعی 
اشاره کرد و افزود: آماده انتقال دانش فنی خود 

به صنایع خودروسازی نیز هستیم.
وی به عملکرد خودرویی این دانشگاه اشاره کرد 
و گفــت: با حمایــت معاونت علمی ریاســت 
جمهوری مرکز توســعه قــوای محرکه در این 

دانشگاه تاسیس شده اســت که کمک فنی و 
فکری مورد نیاز به تولیدکنندگان ارایه می دهد.

رییس دانشگاه علم صنعت یادآور شد: دانشکده 
خودرو سابقه همکاری با صنعت خودرو سازی 
به خصوص ایران خودرو را دارد و انتظار می رود 
با توجه به ظرفیت های موجود، روند توســعه 

همکاری در حوزه های مختلف بیش تر شود.
وی در پایان گفت: در پروژه پلتفرم مشترک دو 
خودروســاز مطرح ایران خودرو و سایپا و تولید 

خودروی جدید در قالــب تفاهم نامه ای آماده 
همکاری هستیم.

محمد حسن شــجاعی فرد، رییس دانشکده و 
پژوهشکده مهندســی خودروی دانشگاه علم 
صنعت نیز در این دیدار گفت: استادان دانشگاه  
آماده همکاری با ایران خودرو در زمینه طراحی 
و تولید پلتفرم هستند و در این زمینه دانشگاه 

علم و صنعت گام های خوبی برداشته است.
وی افــزود: پروژه طراحی پلتفرم ملی خودرو در 
راستای ارتقای ارتباط دانشگاه و صنعت خودروی 
کشور و با هدف بومی سازی طراحی پلتفرم خودرو 
به کنسرسیوم دانشگاهی متشکل از دانشگاه های 
علم و صنعت ایــران، امیرکبیر، خواجه نصیر و 
تهران ابلاغ شــده بود که دانشگاه علم و صنعت 
ایران موفق به انجام طراحی و آماده سازی نمونه 

آزمایشگاهی پلتفرم خودروی ملی شد.
شــجاعی فرد تاکید کرد: پیونــد فعالیت های 
آموزشــی و پژوهشی با بخش صنعت به عنوان 
یگانه راهکار پرورش نیروی انســانی آشــنا با 

فرهنگ کار و کارآفرینی در کشور است. 
وی خاطر نشــان کرد: ارتبــاط میان صنعت و 
دانشــگاه در چهار حوزه اصلی پژوهش پایه ای، 
پژوهش مشارکتی، انتقال دانش و انتقال فناوری 

می تواند صورت گیرد.

بازگشت به طرح های 50 سال قبل 
پاسخ گوی بازار خودرو نیست

گفتگو

هفته نامه اقتصادی ایران

در حکمی از ســوی مدیرعامل گروه صنعتی 
ایران خودرو، مهــدی افهمی به عنوان مدیر 
ارتباطات و امور بین الملل این خودروســاز 

منصوب و معرفی شد.
ایکوپرس- در این حکم آمده اســت: با اعمال 
تدابیــر لازم و با بهره گیری موثــر از توان و 
شایســتگی های منابع مدیریتی و تخصصی 
موجود و کارآمد،  طــرح ریزی و برنامه ریزی 
مدیریت فوق به نحوی ســاماندهی شود که 
سیاســت های ارتباطات عمومی در تعامل با 
کارکنان و تمامی ذینفعان، هم فکری با سازمان 

ها و نهادهای تخصصی،  تقویت فعالیت های 
اثرگذار و بهره گیری از ظرفیت تمامی رسانه 
ها به منظور انعــکاس رخدادها و اقدام های 
انجام شده در راستای ارتقای جایگاه و تصویر 
بیرونی گــروه صنعتی ایران خودرو به نحوی 

اثربخش محقق شود. 
مهدی افهمی دارای 21ســال سابقه فعالیت 
رسانه ای، تجربیات ارزشمندی در این حوزه 
کســب کرده و مســوولیت های مختلفی را 
برعهده داشــته است. از جمله سوابق وی می 
توان به سردبیری گروه های مختلف خبری،  

مدیریت اداره اخبار و رسانه های نوین، روابط 
عمومی و امور بین الملل باشــگاه خبرنگاران 
جوان اشاره کرد. وی همچنین مدیریت سایت 
خبرگزاری صدا و سیمای جمهوری اسلامی 
ایــران را در کارنامه حرفه ای خود ثبت کرده 

است. 
راه اندازی و مدیریت فنی و محتوایی 13 پرتال 
خبری در معاونت سیاسی سازمان صدا و سیما 
از جمله باشــگاه خبرنگاران جوان، وبگردی 
20:30، بازار خبر،  سینما خبر، فوتبال آنلاین 
و  چشم ســوم و همچنین تدریس دوره های 

آموزشی مبانی خبر، مصاحبه، گزارش نویسی 
و ســواد رسانه ای در سازمان صدا و سیما نیز 
بخش دیگری از سوابق وی به شمار می رود. 

انتصاب مدیر ارتباطات و امور بین الملل ایران خودرو

پیگیری مطالبات بانک ها نباید منجر به 
تعطیلی واحدهای تولیدی شود

 صنعت بیمه باید متناسب
 با ظرفیت های کشور رشد کند

www.etebar.net
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گهــی تغییــرات شــرکت پژوهــش افــزار فــردا ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 211228 
و شناســه ملــی 10102526947 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 
 1398/09/25تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : بــه موضــوع فعالیــت شــرکت مــوارد ذیــل الحــاق 
ــار- ــات- آم ــت اطلاع ــب و کار- مدیری ــد: “ کس ــلاح گردی ــنامه اص ــه در اساس ــاده مربوط و م
انفورماتیــک شــامل سیســتم هــای نــرم افــزاری سیســتم های ســخت افــزاری مدیریت شــبکه 
و مشــاوره و اجــرای ســئو و خدمــات مشــاوره . صــادرات و واردات انــواع نــرم افــزار و بازاریابــی 
و فــروش شــامل نــرم افــزار آمــوزش الکترونیکــی ال ام اس نــرم افــزار آمــوزش وب کنفرانــس 
و نــرم افــزار آمــوزش اتوماســیون اداری و نــرم افــزار آمــوزش فروشــگاه اینترنتــی و نــرم افــزار 
آمــوزش مالــی و اداری و نــرم افــزار آمــوزش دانشــگاهی و آموزشــگاهی . طراحــی ســایت ســی 
ام اســو در صــورت لــزوم پــس از اخــذ مجــوز از مراجــع ذیصــلاح “ ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )872901( 

ــماره  ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــعید ب ــر س ــه داران می ــرکت طلای ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق  ثبــت 139039 و شناســه ملــی 10101821074 ب
ــداری  ــورخ1399/02/27 اداره کل راه ــماره 8245/11م ــوز ش ــورخ 1399/02/22 ومج ــاده م الع
وحمــل ونقــل جــاده ای اســتان تهــران تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : ســید علــی ســعیدی 
بــه شــماره ملــی 5069088191 احــدی از شــرکاء بــا دریافــت مبلــغ 3750000ریــال از صنــدوق 
شــرکت از ردیــف شــرکاء خــارج گردیــد. ایــرج حاجــی زاده بــه کــد ملــی0054449952 احــدی 
ــارج  ــرکاء خ ــف ش ــرکت از ردی ــدوق ش ــال از صن ــغ 33750000ری ــت مبل ــا دریاف ــرکاء ب از ش
گردیــد. ســرمایه شــرکت از 47500000ریــال بــه10000000 ریــال کاهــش یافــت . لیســت شــرکاء 
پــس از کاهــش ســرمایه بــه شــرح ذیــل اســت: خانــم الهــام حــق نظــری دارنــده 1000000ریــال 
ــالار  ــای س ــرکه آق ــهم الش ــال س ــده 3000000ری ــی دارن ــی لامع ــای مرتض ــرکه آق ــهم الش س
رزقــی دارنــده 3000000 ریــال ســهم الشــرکه آقــای کامــران رزقــی دارنــده 3000000 ریــال ســهم 
الشــرکه ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری 

ــران )872896(  ته

آگهــی تغییــرات شــرکت عمــران طــرح صــدرا شــرکت بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره 
ــی  ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 14003415038 ب ــه مل ــت 436908 و شناس ثب
عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ  1398/11/30تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای اســکندر 
عباســی بشــماره ملــی 2970583488 آقــای بابــک رضاونــد بشــماره ملــی 2939005702 آقای 
علیرضــا میرزایــی بشــماره ملــی 2991603909 )خــارج از شــرکا( آقــای بهــروز بیــات ســرمدی 
بشــماره ملــی 6189705006 )خــارج از شــرکا( آقــای مجتبــی پنــج تــن طوســی بشــماره ملــی 
ــی بشــماره ملــی 0889650195 )خــارج از  0063971161)خــارج از شــرکا( آقــای منوچهــر جان
شــرکا( آقــای نوبــان ظهیــری چیتــی بشــماره ملــی 0070628531 )خــارج از شــرکا( خانــم مونا 
تدیــن بشــماره ملــی 0082268533 )خــارج از شــرکا( آقــای هوشــنگ شــاکری بشــماره ملــی 
0056946821 )خــارج از شــرکا( بــه عنــوان اعضــاء هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود انتخــاب 
گردیدنــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجاری 

تهــران )872894( 

آگهــی تغییــرات شــرکت اقلیــم دانــش شــرکت بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 
133101 و شناســه ملــی 10101763726 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده 
ــی  ــد مل ــه ک ــور ب ــواد دانش ــای ج ــد : - آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ  1398/11/16تصمیم م
5748917203 میــزان ســهم الشــرکه خــود را از محــل غیــر نقــدی بــه مبلــغ 140.359.050.000 
ریــال افزایــش داد. - خانــم مریــم دانشــور بــه کــد ملــی 0024592552 میــزان ســهم الشــرکه 
خــود را از محــل غیــر نقــدی بــه مبلــغ 3.598.950.000 ریــال افزایــش داد. بنابرایــن ســرمایه 
ــاده  ــت و م ــش یاف ــال افزای ــه 143.958.000.000 ری ــال ب ــغ 100.000.000.000 ری ــرکت از مبل ش
مربوطــه در اساســنامه بــه شــرح فــوق اصــلاح یافــت و اســامی شــرکاء و میــزان ســهم الشــرکه 
ــال  ــده 140.359.050.000 ری ــر مــی باشــد : آقــای جــواد دانشــور دارن ــه شــرح زی هــر یــک ب
2-خانــم مریــم دانشــور دارنــده 3.598.950.000 ریــال ســازمان ثبت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )872900(

آگهــی تغییــرات شــرکت طلایــه داران میــر ســعید بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 
ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده  139039 و شناســه ملــی 10101821074 ب
ــل  ــداری وحم ــورخ1399/02/27 اداره کل راه ــماره 8245/11م ــوز ش ــورخ  1399/02/22ومج م
ونقــل جــاده ای اســتان تهــران تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : ســید علــی ســعیدی بــه شــماره 
ــال از صنــدوق شــرکت از  ــا دریافــت مبلــغ 3750000ری ملــی 5069088191 احــدی از شــرکاء ب
ردیــف شــرکاء خــارج گردیــد. ایــرج حاجــی زاده بــه کــد ملــی0054449952 احــدی از شــرکاء 
بــا دریافــت مبلــغ 33750000ریــال از صنــدوق شــرکت از ردیــف شــرکاء خــارج گردید. ســرمایه 
ــال کاهــش یافــت . لیســت شــرکاء پــس از کاهــش  ــه10000000 ری ــال ب شــرکت از 47500000ری
ســرمایه بــه شــرح ذیــل اســت: خانــم الهــام حــق نظــری دارنــده 1000000ریــال ســهم الشــرکه 
آقــای مرتضــی لامعــی دارنــده 3000000ریال ســهم الشــرکه آقــای ســالار رزقــی دارنــده 3000000 
ریــال ســهم الشــرکه آقــای کامــران رزقــی دارنــده 3000000 ریــال ســهم الشــرکه ســازمان ثبــت 

اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )872896(

ــماره  ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــعید ب ــر س ــه داران می ــرکت طلای ــرات ش ــی تغیی گه
ــه اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ  ثبــت 139039 و شناســه ملــی 10101821074 ب
ــل  ــل ونق ــداری وحم ــورخ 1399/02/27اداره کل راه ــماره 8245/11م ــوز ش  1399/02/22ومج
ــه کــد  ــم الهــام حــق نظــری ب ــل اتخــاذ شــد : خان جــاده ای اســتان تهــران تصمیمــات ذی
ملــی 0058190392 بــه ســمت مدیــر عامــل و عضــو هیــأت مدیــره وآقــای مرتضــی لامعــی بــه 
کــد ملــی 1570253684 بــه ســمت رئیــس هیــأت مدیــره و عضــو هیــأت مدیــره وآقای ســید 
ــره  ــب رئیــس هیــأت مدی ــه ســمت نائ ــه کــد ملــی 1582590079ب محمــد کاظمــی انامــق ب
ــد. کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و  ــره) خــارج از شــرکاء( انتخــاب گردیدن و عضــو هیــأت مدی
ــادی و اداری  ــلامی و اوراق ع ــود اس ــا و عق ــروات قرارداده ــفته ب ــک س ــل چ ــدآور از قبی تعه
شــرکت بــه امضــاء مدیرعامــل و رئیــس هیــأت مدیــره متفقــا” همــراه بــا مهــر شــرکت دارای 
اعتبــار مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

ــران )872897( ــاری ته غیرتج

آگهــی تغییــرات شــرکت پایــا طــب فیــدار ســهامی خــاص بــه شــماره ثبــت 406600 
و شناســه ملــی 10320578873 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده 
ــه موضــوع فعالیــت  مــورخ 1398/02/11 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : عبــارت ذیــل ب
شــرکت الحــاق گردیــد : » توزیــع سراســری آفتکــش نباتــی در صــورت نیــاز پــس از 
اخــذ مجوزهــای لازم. « در نتیجــه مــاده مربــو طــه در اساســنامه بدیــن شــرح اصــلاح 
گردیــد. دارنــدگان حــق امضــاء اوراق و اســناد بهــادار از قبیــل چــک – ســفته- بــروات 
– اســناد تعهــدآور و قراردادهــا و عقــود اســلامی و اوراق عــادی و اداری را هیئــت مدیــره 
تعییــن می کنــد. در نتیجــه مــاده مربوطــه در اساســنامه بدیــن شــرح اصــلاح گردیــد. 
ــاری  ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب س

تهــران )872899(

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــیمی ب ــران ش ــور توانگ ــن موت ــرکت روغ ــرات ش ــی تغیی آگه
شــماره ثبــت 143975 و شناســه ملــی 10101869352 بــه اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیــره 
مــورخ  1399/02/15تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت از تهــران بــه آدرس اســتان 
ســمنان ، شهرســتان گرمســار ، بخــش مرکــزی ، دهســتان لجــران ، آبــادی شــهرک صنعتــی 
فجــر، محلــه شــهرک صنعتــی فجــر ، بلــوار امــام خمینــی ، خیابــان کوشــش 17 ، پــلاک 0 ، 
طبقــه همکــف و کدپســتی 3588139555 تغییــر یافــت. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور 

اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )872893(

گهــی تغییــرات شــرکت عمــران طــرح صــدرا شــرکت بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره 
ــره  ــت مدی ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 14003415038 ب ــه مل ــت 436908 و شناس ثب
مــورخ  1398/11/30تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد :ب آقــای اســکندر عباســی بشــماره ملــی 
2970583488 بــه ســمت مدیــر عامــل آقــای بابــک رضاونــد بشــماره ملــی 2939005702 بــه 
ــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره  ــره انتخــاب گردیدن ســمت رئیــس هیئــت مدی

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )872895(

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــرکت ب ــیون ش ــک اتوماس ــرکت راد نی ــرات ش ــی تغیی گه
ــع  ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 14003564585 ب ــه مل ــت 442304 و شناس ــماره ثب ش
ــاء:  ــق امض ــد : ح ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ  1398/08/25تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف عموم
کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک و ســفته و بــروات شــرکت و 
قراردادهــا و اســناد و مناقصــه هــا و اوراق عــادی و اداری را هیــات مدیــره تعییــن مــی نماید 
و مــاده مربوطــه در اساســنامه بــه شــرح فــوق اصــلاح گــردد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )872898(

ایجاد نخستین »کمیته همکاری های مشترك با مجموعه های دانش بنیان« در صنعت خودرو
ایجاد نخســتین »کمیته همکاری های مشــترک با 
مجموعه های دانش بنیان« در صنعت خودرو / اجراي 10 

مصوبه ابلاغي قرارگاه تولیدِ وزارت صمت در سایپا
به دســتور ســید جواد ســلیمانی؛ مدیرعامل گروه 
خودروسازي ســایپا، نخستین »کمیته همکاری های 
مشترک سایپا با مجموعه هاي دانش بنیان« در صنعت 

خودرو کشور ایجاد شد.
به گزارش ، گروه خودروسازي سایپا در راستاي تاکیدات 
مقام معظم رهبری و همچنین اجراي ابلاغیه 10گانه 
قرارگاه تولیــدِ وزارت صمت که در آن به اســتفاده از 
پتانســیل مراکز دانش بنیان، جذب نخبگان و افزایش 
خوداتکایی اشاره شده بود، کمیته همکاری های مشترک 

با مجموعه های دانش بنیان را ایجاد کرد.
گروه خودروسازی سایپا درصدد است با ایجاد این کمیته، 
ضمن افزایش همکاری ها با مجموعه  های دانش بنیان، از 
توان و تخصــص این مجموعه هــا در طراحی و تولید 

خودروهــای جدید و تکمیل پروژه هاي بومی ســازی 
قطعات محصولات خود استفاده کند.داخلی سازی قطعات 
بافناوري بالا )هاي تک(، کاهش وابستگي به دانش فني تولید این 
محصولات و تولید موتور و خودروهاي کم مصرف از موارد دیگري 
 است که سایپا در ســال جاري با همکاري دانش بنیان ها دنبال 

مي کند.

سایپا با این رویکرد از تمام شرکت هاي دانش بنیان که 
در صنعت خودرو و صنایع مرتبط با آن فعالیت مي کنند، 
دعوت مي کند تا همکاري هاي خود را با کمیته تخصصي 

یاد شده، آغاز کنند.
بنابراین گزارش، سایپا برای گذر از تولید فعلی خودرو به 
ســمت تولید مدرن و از سوي دیگر افزایش بهره وري، 
همکاري بــا صاحبان ایــده در مراکــز دانش بنیان و 
اســتارتاپ ها را ضــروري مــي داند، لذا همــکاري با 
مجموعه هاي دانش بنیان در گروه خودروسازي سایپا 
بازتعریف شــده و در اولویت بخــش هاي تحقیقاتي و 

توسعه اي سایپا قرار گرفته است.
گفتنی است بر اساس این دستور؛ یکي از اهدافي که گروه 
خودروسازي سایپا براي "کمیته همکاري هاي مشترک 
سایپا با مجموعه هاي دانش بنیان" در نظر گرفته، جذب 
نخبگان و دانشگاهیان براي انجام پروژه هاي توسعه اي 

گروه خودروسازي سایپا است.

جناب آقای دکتر
مهدی افهمی

با اهــدای نیکوترین تحیــات، انتصاب بجا 
و شایســته حضرتعالی که از ســرمایه های 
ارزشــمند انسانی هســتید را به عنوان مدیر 
ارتباطات و امور بین الملل گروه صنعتی ایران 
خودرو که نشــان از مراتب تعهد، تخصص، 
شایستگی و تجارب ارزنده تان است صمیمانه 
تبریک عرض می نماییم. رجای واثق داریم این 
انتخاب سرآغاز راهی پرامید به سمت دستیابی 
به قله های رفیع پیشرفت و بکارگیری فرامین 
و رهنمودهای مقام معظم رهبری در اجرای 
اهداف عالیــه اقتصاد مقاومتی به توســعه 
ظرفمندانه روابط مردم و مسئولین ارشد آن 

گروه صنعتی باشید.
مهدی میرحیدری، 

هفته نامه  ســردبیر  و  مدیــر 
اقتصادی اعتبار   



سعید اوحدی رئیس  بنیاد شهید و امور ایثارگران گفت: امام خمینی)ره( خدمت به 
ایثارگران را به مثابه خدمت به نبی گرامی اسلام )ص( دانسته اند. واقعاً هیچ جایگاهی از 
چنین عظمت و قداستی برخوردار نیست و به همین دلیل است که قانون گذار ظرفیت های 
عظیمی را برای بنیاد در نظر گرفته است. جانبازان و خانواده های معظم شهدا رنج های 
زیادی را متحمل شده اند آزادگان نیز به تعبیر رهبر معظم انقلاب الماس های درخشانی 
هستند که مسیر را روشن می کنند و به انسان درس تاب آوری می آموزند. ما نیز امیدواریم 
بتوانیم در حد بضاعت اندکی از ایثار و فداکاری آنها را جبران کنیم. وی با بیان اینکه 
برنامه های خود را برای بنیاد شهید و امور ایثارگران در 12 بند به رئیس جمهور محترم ارائه 
داده ام، افزود: در حوزه اجرایی باید با همراهی همکاران و مشورت های حجت الاسلام 
والمسلمین شهیدی بنیاد را از مجموعه ای دیوان سالار و بوروکراتیک به مجموعه ای 
جهادی، پاسخگو و مطالبه گر برای احقاق حقوق جامعه ایثارگری تبدیل کنیم و با اقدامات 
خود این مسئله را اثبات کنیم که کشور مرهون ایثار خانواده شهدا و جانبازان است. 
همچنین دسترسی جامعه ایثارگری به معاونان و همکاران بنیاد باید تسهیل شود. و 
امیدواریم ایشان به عنوان نماینده ولی فقیه یار و یاور ما در بنیاد شهید و امور ایثارگران باشند 
تا بتوانیم منویات مقام معظم رهبری در زمینه خدمت رسانی به ایثارگران و ترویج و توسعه 

فرهنگ ایثار و شهادت را به خوبی اجرایی کنیم.

ایجادمجموعهایجهادی،
پاسخگوومطالبهگر
جامعهایثارگری

سعید اوحدی

سید امیر حسین مدنی مدیر عامل بنیاد برکت از توزیع 8 میلیون بسته پروتئینی در کشور خبر 
داد و گفت: با راه اندازی بزرگترین کارخانه تولید ماسک خاورمیانه تا کنون ۶ میلیون ماسک 
تولید کرده ایم، طی سال گذشته دو هزار و ۴23 پروژه عمرانی در کشور با ظرفیت اشتغال زایی 
120 هزار شغل در 29 استان کشور اجرا شد. مدنی با بیان اینکه در وهله اول پیگیر واردات 25 
میلیون ماسک در کشور بودیم، ادامه داد: متأسفانه برخی از کشورها در مسیر حمل این کالا 
جلوی آن را گرفتند و زمینه ای فراهم شد که به سمت تولید ماسک در داخل کشور حرکت 
کنیم. وی با اشاره به تولید ۶ میلیون ماسک در کشور افزود: با راه اندازی بزرگترین کارخانه تولید 
ماسک در خاورمیانه با ظرفیت ۴ میلیون ماسک در کشور در تولید ماسک قدم های بسیار 
خوبی برداشتیم و روزانه تا یک میلیون ماسک تولید می شود. ایشان با بیان اینکه در حوزه دارو 
و پلاسما درمانی نیز هیچ چیز از دنیا عقب نیستیم، گفت: در ایام کرونا یک میلیون بسته 
معیشتی برای توزیع بین محرومان آماده کردیم. در مجموع 800 میلیارد تومان در حوزه 
حمایتی توسط ستاد اجرایی و بنیاد برکت هزینه شده است.تاکنون در خراسان جنوبی 78 
پروژه عمرانی و زیر بنایی توسط بنیاد برکت به ارزش 32 میلیارد تومان احداث شده که شامل 
مواردی چون 31 مدرسه، 1۶ مسجد، بیمارســتان، اماکن ورزشی و خانه عالم بوده است. 
همچنین 2۶ پروژه عمرانی و زیر بنایی شامل 7 مدرسه و 8 مسجد، خانه عالم و بازسازی و 

تجهیز مدرسه به ارزش 15 میلیارد تومان از دیگر برنامه های بنیاد در استان است.

تولید۶میلیون
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درکشور
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محسنحاجیمیرزایی،وزیرآموزشوپرورش،گزارشیازوضعیتحوزهتحتمدیریتشارائهکردودربارهوضعیتحوزهآموزشوپرورشگفتکهدرحالحاضراینوزارتخانه
۱97هزارنفرکمبودنیرودارد.اودرگزارشخودبهمسائلیمانندآموزشازراهدوردردورانکرونا،وضعیتمعیشتفرهنگیان،هوشمندسازیآموزشوسندتحولبنیادین
آموزشوپرورشاشارهکرد.حاجیمیرزاییدرپاسخبهانتقاداتنمایندگانتأکیدداشتکهدردورهمسئولیتشهیچاقداموعزلونصبیبراساسانگیزههایسیاسیانجامنداده.
اومعضلکمبودنیرویانسانیرایکقصهپرغصهبرایآموزشوپرورشدانستوگفت:»درحالحاضر۸۸هزارنفرهستندکهبایدتعیینتکلیفشوندوازاینمیان۲۵هزارنفر
راامسالبایدتعیینتکلیفکنیم.«اوبااشارهبه۱۱بارتغییرقانونجذبدرآموزشوپرورشانتقادکردکهبهدلیلاینتغییراتمکررتوسطمجلس»ازسال۸۸تا4۰7،99هزارنیرو
واردآموزشوپرورششدندکه۱97هزارنفرازمسیرغیردانشگاهفرهنگیانآمدند،شرایطسنیمناسبنداشتندولیحکمشدهکهاجراکنیمواینآشفتگیدرنیرویانسانیو
آموزشوپرورشایجادمیکند.«اوهمچنیندربارهوضعیتمعیشتیمعلمانبابیاناینکهدر9ماهگذشتهاتفاقاتمهمیافتاده،تأکیدکردکهدراینمدتبیشترینافزایشحقوقها

متوجهفرهنگیانبودهوازنمایندگانخواستتافیشهایحقوقیمهر9۸راباخرداد99مقایسهکنند.

معیشتمعلمان
وکمبودنیرو
دغدغههای

وزیرآموزشو
پرورش

کاظم خاوازی وزیر جهاد کشاورزی گفت: موافق 
هستم با نگاه به بهره وری کل عوامل بویژه آب ما 
می توانیم در بسیاری از محصولات استراتژیک 
کشاورزی خودکفا باشیم مثلا در گندم،غلات و... 
،اگر پیش از این برای تولید بالای گندم و محصولاتی 
از این دست برنامه ریزی نشده بود ما قطعا مشکل 
داشتیم ولی خوشبختانه در این زمینه ها تولید خوبی داریم. وی افزود: البته برای 
دانه های روغنی باید برنامه ریزی مفصلی کنیم تا در این رابطه هم تولیدمان 
افزایش یابد اما بنده معتقدم ما باید یک کشور قرص و محکم در محصولات 
کشاورزی باشیم تا در برابر همه فشارها بایستیم و این ظرفیت در کشور ما وجود 
دارد. وزیر جهاد کشــاورزی همچنین از برنامه اقدام یک ســاله برای ارایه به 
رئیس جمهور خبر داد که در صورت تصویب و اجرا باعث افزایش یک میلیون 
تنی محصولات کشاورزی، خودکفایی در تولید کره، صرفه جویی ارزی و افزایش 
500 میلیون دلاری در صادرات خواهد شد. خاوازی در باره قیمت خرید تضمینی 
محصولات کشاورزی گفت: تمام تلاش ما این است که قیمت تضمینی کلزا و 

گندم برای سال زراعی بعد تا شهریور ماه به شورای اقتصاد برود.
حضور استارت آپ های جوان برای مقابله با دلالی و واسطه گری

ستاد تنظیم بازار صمت مسئولیت بازار و قیمت ها را دارد، اما وزارت جهاد برنامه هایی را 
برای جلوگیری از افزایش قیمت ها دارد، به طوری که قرار است استارت آپ های جوان 
را به کارگیری کند که با حضور آنها واسطه ها حذف یا به حداقل می رسند و حاشیه سود 
تولیدکننده افزایش یافته و قیمت در بازار متناسب می شود.  در این رابطه امکاناتی هم 
دراختیار این استارت آپ ها قرار می گیرد تا توزیع فنی و دانش محوری محصولات 
کشــاورزی را به نحو درست انجام دهند. وی درباره حذف ارز ۴ هزار و 200 تومانی 
آفت کش ها هم گفت: سال گذشته 5/2 برابر نیاز کشور آفت کش وارد شده است و در 
مورد کودهای شیمیایی هم هیچ مشکلی وجود ندارد. تا آخر امسال در کودهای فسفاته 
به خودکفایی می رسیم،بانک کشاورزی تسهیلاتی را به واحدها برای تکمیل زنجیره 
تولیدشان پرداخت می کند و از آنها حمایت می کنیم. دوم اینکه با ایجاد صنایع تبدیلی 
و تکمیلی، مزیت های جدیدی را در حلقه های زنجیره ایجاد خواهیم کرد. مثلاً وجود 
سردخانه ها و کارخانه های تبدیلی می تواند ارزش افزوده ای به تولیدات بخش کشاورزی 
بدهد که از این حلقه های واســطه حمایت خواهیم کرد. سوم اینکه، از کشاورزی 
قراردادی حمایت می کنیم. در این مدل کشاورزی، تولیدکننده با یک کارخانه دار 

قرارداد می بندد و مورد پوشش حمایتی آن قرار می گیرد.

خبـــر

به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت جلسه مجلسی ها ،کاملًا 
رنگ و بوی فرهنگی داشت. دو وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
و آموزش و پرورش و همین طور رئیس سازمان تبلیغات 
اسلامی میهمان بهارستان بودند. میهمانی که البته همراه 

با گلایه و انتقاد هم بود.
بودجه نهاد کتابخانه ها تکافوی پرداخت 

حقوق پرسنل را نمی دهد
سید عباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی  با بیان 
اینکه نهاد کتابخانه ها بیش از 7۴00 پرسنل دارد، گفت: 
بودجه این نهاد در سال 99 تکافوی پرداخت حقوق پرسنل 

را نمی دهد.
به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت وی در تشریح گزارش 
خود از وضعیت فرهنگی کشور گفت: وزارت فرهنگ و 
ارشاد در حوزه های متنوعی فعالیت می کند؛ نخست حوزه 
فرهنگ بوده که کتابخانه های عمومی یکی از اصلی ترین 
محور این حوزه اســت. حدود 3۶5 کتابخانه از جمله 5 
کتابخانه مرکزی طی چند ســال اخیر ســاخته شده، 
همچنین صدها نشست و مسابقات کتابخوانی از جمله 
مسابقه کتابخانه رضوی با بیش از یک میلیون شرکت 
کننده برگزار شده است،نهاد کتابخانه ها 35 پروژه ناتمام 
در دســت اقدام دارد که 33 پروژه از آن بیش از ۶5 درصد 
پیشرفت داشته که در صورت همراهی مجلس می توان 
به تکمیل این پروژه ها امید داشت.ایشان با بیان اینکه نهاد 
کتابخانه ها با بیش از 7۴00 پرسنل در سال 99 باید بیش 
از ۴00 میلیارد تومان حقوق پرداخت کند، اظهار کرد: 
بودجه کمکی دولت حدود 200 میلیارد تومان است و 
اعتبار به دست آمده از نیم درصد شهرداری ها نیز کمتر از 
200 میلیارد است، بنابراین مجموع این اعتبارات تکافوی 
پرداخت حقوق پرسنل نهاد کتابخانه ها را نمی دهد،وی با 
بیان اینکه در صورت کمک مجلس می توان دغدغه پرسنل 
نهاد کتابخانه ها را برای تامین هزینه های معیشتی رفع 
کرد، ادامه داد: تعامل مجلس و وزارت فرهنگ برای افزایش 

حقوق این قشر بسیار موثر است.
ایشان گسترش کتابخوانی و اقتصاد نشر را یکی دیگر از 
دستاوردهای وزارتخانه متبوعش دانست و ادامه داد: حدود 
30 هزار باشگاه کتابخوانی در کشور با 300 هزار عضو در 
کشور در حال فعالیت است که پرداخت یارانه های فصلی 
به کتابفروشان یکی از راهکارها برای گسترش کتابخوانی 

در کشور است.وی با بیان اینکه سازمان اوقاف و حج و زیارت، 
معاون قرآن و عترت و کانون های فرهنگی و هنری مساجد 
در حوزه دینی وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی در حال 
فعالیت هستند، ادامه داد: 55 جشنواره ملی و بین المللی 
قرآنی و ۶00 جشنواره استانی و 2۴00 موسسه قرآنی و 
دبیرخانه ستاد ترویج قرآنی در کشور فعالیت می کنند که 
در صورت حمایت بیشتر می توان این فعالیت ها را گسترش 
داد،25 هزار کانون فرهنگی و هنری مساجد با بیش از 2 
میلیون و 300 هزار عضو ثابت در حال فعالیت است که 
اسامی این افراد در پرتال مساجد وجود دارد. اساسنامه 
کانون فرهنگی و هنری مساجد شورای انقلاب فرهنگی 

تصویب و به قرارگاه فرهنگی و اجتماعی تبدیل شد.
وی با اشاره به تعامل سازمان اوقاف با شرکت های دانش 
بنیان گفت: این ارتباط منجر به احیای موقوفات شده است.

در حوزه اربعین بیش از 2 میلیون ثبت نام در سامانه سماح 
انجام شد، همچنین در حوزه عتبات عالیات نیز فعالیت 
های بسیار خوبی در این وزارتخانه صورت گرفت،در حوزه 
هنر نیز وزارتخانه اقدامات قابل قبولی به لحاظ کیفیت و 
کمیت در حوزه معاونت هنری و معاونت سینمایی داشته 
است که خلق شبکه های خلاق در استان ها یکی از اقدامات 
مهم در این حوزه است که به واسطه آن هر شهری می تواند 
در یک یا چند رشته هنری همچون خوشنویسی، گرافیک 
و انیمیشن جایگاه خودش را پیدا کند،خوشبختانه در این 
حوزه سینما هم شاهد اتفاقات بسیار خوبی بودیم، بهبود 
وضعیت اقتصاد سینمایی، زیرســاخت ها و حضور در 
همایش های بین المللی از جمله این دستاوردها است که 

منجر به کسب 205 جایزه بین المللی برای اهالی سینما 
شده است همچنین به زیرساخت های سینما در مناطق 
محروم توجه ویژه ای شــد.با بهبود وضعیت رســانه و 
مطبوعات در سال های اخیر شاهد فعالیت های مطلوب 
ایــن حوزه به عنوان مکمل امنیت و ســلامت بودیم. ۴ 
کارگروه در معاونت مطبوعات به شکل منظم تشکیل 
جلسه می دادند. فعالیت های اصحاب رسانه در زمان شیوع 
کرونا به همکاری با کادر درمانی از جمله اقدامات مثبت 

رسانه ها در سال اخیر بود.
ایشان با اشاره به افزایش بیمه خبرنگاران و کاهش زمان 
تمدید مجوزها، تصریح کرد: خبرگزاری ایرنا به عنوان یک 
ســازمان وابسته به وزارت فرهنگ و ارشاد در حوزه های 

مختلف رسانه ای تلاش های قابل توجهی داشته است.
وی با اشاره به فعالیت وزارت فرهنگ و ارشاد در حوزه فضای 
مجازی، اظهار کرد: این وزارتخانه جزو اولین وزارتخانه هایی 
بود که برنامه خودش را در حوزه فضای مجازی به مرکز 
ملی فضای مجازی ارائه کرد. از طرفی این وزارتخانه 72 
اقدام موثر در حوزه زیرساختی و محتوایی داشت. همچنین 
حمایت از استارت آپ های حوزه فرهنگ و هنر در فضای 
مجازی از اقدامات دیگر این وزارتخانه بود.در حوزه بین 
المللی نیز سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی 70 الی 80 
رایزنی، ثبت قرارداد داشت، همچنین 37 برنامه معادله 
فرهنگی با کشورهای منطقه ای و فرامنطقه ای به منظور 
بهبود روابط بین کشــورها تدوین شد. از طرفی در سال 
گذشته بیش از 80 گفتگوی دینی با مجموعه های مختلف 
برگزار کردیم. همچنین در حوزه پژوهش های انجام شده 

در پژوهشگاه فرهنگ و هنر نیز اتفاقات بسیار خوبی را شاهد 
بودیم.

وزیر فرهنگ و ارشاد اســلامی با اشاره به 3 رویکرد این 
وزارتخانه، افزود: رویکرد توجه به استان ها از اولویت های 
این وزارتخانه بود چرا که ایران تنها تهران نیست برهمین 
اساس 20 درصد بودجه را به استان ها اختصاص دادند. 
برهمین اســاس در ســال 98، 2۴0 هــزار فعالیت در 
شهرستان ها شــاهد بودیم. همچنین در توافقی با 18 
اســتاندار 1200 میلیارد تومان تفاهم نامه برای بهبود 
وضعیت زیرساخت ها و فعالیت های مختلف در حوزه 
فرهنگ و ارشاد تا پایان دولت تنظیم شد،بودجه ریزی 
عملیاتی در ســال های اخیر به صورت جدی اجرا شد، 
همچنین شفافیت در حمایت های مالی، قراردادها، هزینه 
های رویدادها و همایش ها از رویکرد اصلی این وزارتخانه 
بود،هوشمندسازی رویکرد دیگر وزارت فرهنگ و ارشاد 
بود که منجر شد 130 مجوز و شبه مجوز در این وزارتخانه 
به 3۶ مجوز تقلیل پیدا کرده و به سامانه تبدیل شد. در پایان 
شهریورماه از ســوی 3۶ خدمت این وزارتخانه در حوزه 

هوشمندسازی رونمایی خواهیم کرد.
پاسخ قالیباف به انتقادات رئیس سازمان تبلیغات

حجت الاســلام محمد قمی، رئیس سازمان تبلیغات 
اسلامی دیگر سخنران جلسه دیروز مجلس بود. او با انتقاد 
از رها شــدگی فضای مجازی و از عدم تشکیل جلسات 
شورای عالی فضای مجازی و شورای عالی انقلاب فرهنگی 
انتقاد کرد.  بعد از اظهارات وزیر ارشــاد و رئیس سازمان 
تبلیغات اسلامی، رئیس مجلس خطاب به حجت الاسلام 
قمی گفت: »بنده نیز نکته ای داشتم من هم مانند شما یک 
خدمتگزار در مجلس شورای اسلامی هستم.  از نظر بنده 
ما که مسئولیتی برعهده داریم حق نداریم از خودمان انتقاد 
کنیم در جایی که وظیفه برعهده ماست. همه بایدهایی که 
شما به آن اشاره داشته اید مسئول شان خودتان هستید 
همه باید دست به دست هم داده و مشکلات را با هم حل 
کنیم. به نکاتی که شما اشاره کردید چه کسی باید بپردازد 
همه ما مسئول هستیم که وظایف مان را بدرستی انجام 
دهیم. اگر مردم از مسئولان نیز نقد بشنوند پس چه کسی 
باید مشکلات را حل بکند.« وی در ادامه تأکید کرد: »در 
این دوره از مجلس نیز باید به همراه دو قوه و سایر بخش ها 

دست به دست هم داده تا مشکلات را حل کنیم.«

مصادره 250 هزار میلیارد تومان از سهام 
عدالت مردم به نفع دولت

عضو هیئت رئیسه مجلس از مصادره 250 
هزار میلیارد تومان سهام عدالت مردم به 

نفع دولت خبر داد.
حسینعلی حاجی دلیگانی عضو هیئت رئیسه 
مجلس در گفت وگو با خبرگزاری فارس، در 
مورد سهام عدالت جاماندگان، گفت: بر اساس 
قانون سهام عدالت قرار بود این سهام به شش 
دهک کم درآمد جامعه اختصاص پیدا کند که متأسفانه در دولت دهم این 
مسئله به صورت قشری و سطحی پذیرفته شد و به این دلیل برخی از اقشار 
ضعیف و کم درآمد جامعه در شمار سهامداران عدالت قرار ندارند در حالی که 
برخی کارمندان با درآمد مناسب در دولت سهامدار عدالت شده اند، دولت باید 
شرایطی برای ثبت نام افراد کم درآمد جامعه برای تقاضای سهام عدالت را فراهم 
کند، مجلس دهم نیز مقداری کوتاهی کرد و کمیسیون اقتصادی مجلس قبل 
به موقع طرح سهام عدالت و لایحه دولت را به دستور کار نرساند. اگر آن موقع 
نمایندگان مجلس تلاش می کردند به خاطر اینکه در لایحه دولت برای سهام 
عدالت آمده بود بار مالی آن چنانی نداشت و می توانست مشکل جاماندگان 
سهام عدالت را حل کند، اما حالا در قالب طرحی از سوی نمایندگان با دو فوریت 
مطرح شــده است که احتمالاً بار مالی خواهد داشت، متأسفانه دولت هم از 
شرایط سوء استفاده کرد و نیمی از ارزش سهام عدالت که قبلا به نام مردم شده 
بود را به بهانه های مختلف به نام خود برگرداند و در این زمینه عددی بالغ بر 
250 هزار میلیارد تومان از سهام عدالت مردم را به نام خود مصادره کرد و سهام 

یک میلیون تومانی مردم را در نهایت 532 هزار تومان به مردم برگرداند.
وی همچنین در مورد اینکه اکنون دو میلیون دارنده کارت پرس شده سهام 
عدالت وجود دارد که ســامانه خصوصی ســازی آنها را به عنوان سهامدار 
نمی شناسد گفت: این مسئله به خاطر اختلافی بوده که بین شرکت های تعاونی 
شهرستانی سهام عدالت و سازمان خصوصی سازی ایجاد شده و حدود یک و 
نیم میلیون نفر در کشور این مشکل را دارند در حالی که حق با مردم است که 
کارت پرس شده سهام عدالت را در اختیار دارند یا آن موقع به دفاتر خدمات 
الکترونیک و شرکت های تعاونی سهام عدالت مراجعه کرده و اسم آنها در آنجا 

ثبت شده اما اکنون سهامدار عدالت شناخته نمی شوند.
به گفته این نماینده مجلس، طرح دو فوریتی از سوی نمایندگان مجلس برای 
اعطای سهام عدالت به جاماندگان و نیز دو میلیون نفری که کارت سهام عدالت 
دارند اما به عنوان سهامدار عدالت در سامانه سازمان خصوصی سازی شناخته 
نمی شوند، به هیئت رئیسه مجلس تقدیم شد که  قرار است به کمیسیون 
اقتصادی مجلس ارجاع شود. در همین رابطه، اکبر حیدری، سخنگوی کانون 
شرکت های سرمایه گذاری استانی سهام عدالت هم در پاسخ به این پرسش 
که طبق گفته رئیس سازمان خصوصی سازی دولت سهم جدیدی برای عرضه 
به مردم در قالب ســهام عدالت ندارد، تأکید کــرد:  دولت دارایی دارد و اگر 
خواستند من می توانم ثابت کنم. مجلسی ها این مسئله را           در نظر گرفته اند و 
به همین خاطر طرح دو فوریتی اعطای سهام عدالت به جاماندگان را           تقدیم 

هیئت رئیسه کردند.

هفته نامه اقتصادی ایران

بررسی برنامه ها و چالش های فرهنگی و آموزشی در مجلس

صالحی: کتابخانه ها به باشگاه های فرهنگی و اجتماعی تبدیل شده اند میتوانیمدربسیاریازمحصولات
استراتژیککشاورزیخودکفاباشیم

عبدالهاشم حسن نیا ، معاون وزیر راه و شهرســازی و رئیس سازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای، بر ضرورت تغییر و تحول در برنامه ریزی 
حمل و نقل بین المللی و ترانزیت با بهره گیری از دیدگاه های جدید و 
توسعه ای در این بخش تاکید کرد. به گزارش اعتبار به نقل از سازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای، با عنایت به  تاکیدات وزیر راه و شهرسازی 
در زمینه بهره گیری مناسب و مطلوب از فرصت های ترانزیتی در منطقه و 
بهبود روابط حمل و نقلی و تجاری با سایر کشورها، همچنین با توجه به 
فضای اقتصادی حاکم بر روابط ایران با کشورهای منطقه، بهره گیری از 
دیدگاه ها و راهبردهای جدید در این حوزه با تغییر مدیریتی در دستور کار 
 این ســازمان قرار گرفت.وی با اشــاره به موقعیت ممتاز کشــور در 
را ه گذرهای ترانزیتی در منطقه افزود : فراهم نمودن  زیرساخت های 
مناسب، توسعه پایانه های مرزی، تسهیل در مقررات عبور و مرور و تسریع 
در جریان عبورکالا از مرزهای کشور، از جمله اولویت های مهم در بخش 
ترانزیت و حمل و نقل بین المللی در سال جاری است که با بهره گیری از 
دیدگاه های جدید و کاربردی و تعامل موثر و سازنده با کشورهای همسایه 

قابل دستیابی و اجرا خواهد بود.

ضرورتتغییروتحولدر
برنامهریزیحملونقل
بینالمللیوترانزیت

عبدالهاشم حسن نیا

محمد شریعتمداری وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی درباره حقوق سال 99 
بازنشستگان تامین اجتماعی گفت: احکام بازنشستگان تامین اجتماعی 
برمبنای 2۶ درصد افزایش حداقل مزد و نیز تسری به سایر سطوح برمبنای 
15 درصد به اضافه عدد ثابت حدود 1۶۴ هزار تومــان برای تیر ماه صادر 
می شود. به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی وی افزود: با تأمل و تدبیری که بنا به خواست کانون بازنشستگان و 
پیشکسوتان صورت گرفت، مصوبه افزایش حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی 
پس از تصمیم شورایعالی کار برای حداقل مزد و مزد سایر سطوح تنظیم شد، 
در ادامه این مســیر با تصویب هیئت امناء تامین اجتماعی و صندوق های 
بازنشستگی برای افزایش ســایر عناوین مزدی نظیر خواربار ومسکن و... 
تصمیمات جدیدی گرفته خواهد شد، بدون توجه به مسئله همسان سازی و 
متناسب سازی حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی که بطور موازی در دولت 
در حال پیگیری است متناسب با توان منابع صندوق که متعلق به خود بیمه 
گزاران عزیز است اقدام می شود، در هر صورت مصرهستیم تا حداقل حقوق 
حداقل بگیران تامین اجتماعی به حداقل حقوق بازنشستگان کشوری و 

لشکری نزدیک و حتی الامکان در سطوح مشابه منطبق گردد.

افزایش۲۶درصدی
حقوقبازنشستگان
تامیناجتماعی

محمد شریعتمداری

www.etebar.net

تندیس زرین جایزه ملی تعالی سازمانی در بخش ساخت و تولید سال 1398 
به حمیدرضاعظیمیان مدیرعامل شرکت فولادمبارکه اعطا شد. حمید رضا 
عظیمیان مدیرعامل شرکت فولادمبارکه در حاشیه این مراسم گفت: این 
موضوع افزایش ضریب بهره وری، افزایش سودآوری، قدرت و استحکام سهام 
فولادمبارکه در سازمان بورس و رسیدن به اهداف و چشم اندازهای بهتر را برای 
ما به ارمغان دارد. عظیمیان تصریح کرد: اضافه شدن واحد 800 هزارتنی تولید 
فولاد خام گروه فولادمبارکه یکی از آنهاست که تولید گروه را از 2/10 میلیون 
تن فولاد به 11میلیون تن می رســاند که این واحد در استان چهارمحال و 
بختیاری واقع شده است. او خاطرنشان کرد: همچنین می توان به واحد 5 
میلیون تنی کنسانتره سنگان که هفته پیش فاز اول آن افتتاح شد اشاره کرد 
که در ۶0 روز آینده فاز دوم آن به بهره برداری می رسد. مدیرعامل فولاد مبارکه 
در ادامه خبر داد: یک واحد 15هزارتنی الکترود گرافیتی هم در اردکان یزد 
داریم که در نیمه دوم سال به بهره برداری می رسد. او ادامه داد: در کنار همه 
طرح های توسعه ای که در گروه در دست اجرا داریم، تعدادی پروژه افزایش 
ظرفیت برای شرکت فولادمبارکه نیز تعریف شده که مهم ترین آن تکمیل طرح 

شهید خرازی یا ابر پروژه نورد گرم2 با ظرفیت 5/۴میلیون تن است .

تندیسزرینجایزهملی
تعالیسازمانیبه
»فولاد«رسید

 حمیدرضاعظیمیان

مصطفی سالاری مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی گفت: دفترچه هایی که تاریخ 
اعتبار آنها به پایان رسیده یا در آینده به پایان می رسد، از اول خردادماه سال جاری 
بدون نیاز به مراجعه حضوری تمدید اعتبار می شود. بیمه سلامت قابل استعلام 
است.همچنین در مورد دفترچه های درمانی که در حال حاضر دارای اعتبار است، 
نیازی به استعلام مجدد اعتبار توســط مرکز خدمت دهنده نیست. وی افزود: 
بیمه شدگان، بازنشستگان و تمامی افرادی که دارای دفترچه درمانی تامین اجتماعی 
هستند از مراجعه حضوری به شعب و کارگزاری ها برای تمدید اعتبار دفترچه ها 
خودداری کنند؛ زیرا اعتبار دفترچه درمانی آنان از طریق استعلام برخط و فوری و 
درحین مراجعه به مراکز درمانی و مطب پزشکان از طرق مذکور مشخص است و 
می توانند تا آخرین برگ دفترچه درمانی خود را بدون نیاز به تمدید اعتبار حضوری، 
استفاده کنند. خود بیمه شدگان تامین اجتماعی نیز می توانند اعتبار دفترچه های 
خود را از طریق روش های ۶ گانه ذکر شده استعلام کنند. سامانه استحقاق درمان 
)استعلام برخط اعتبار دفترچه های درمانی( سازمان تامین اجتماعی تاکنون در 
اختیار داروخانه ها، مراکز پاراکلینیک و بیمارستان های طرف قرارداد با این سازمان 
قرار داشت که به منظور سهولت بیشتر، این سامانه با روش های جدید و متنوع در 

اختیار پزشکان و نیز کلیه بیمه شدگان قرار گرفته است.

استعلامدفترچه
بیمههابا۶روش
غیرحضوری

مصطفی سالاری

غلامرضا شریعتی استاندار خوزستان گفت: در فاز نخست طرح آبرسانی به غیزانیه 59 
کیلومتر لوله گذاری و امکان انتقال حداقل 17هزار مترمکعب آب به سمت ایستگاه نزهه 
فراهم شده است. وی با اشاره به نوسازی و تعمیر خطوط آبرسانی این منطقه افزود: پیش 
از این سه هزار مترمکعب آب در شبانه روز به صفیره منتقل می شد اما در حال حاضر 
امکان انتقال تمام 17هزار مترمکعب وجود دارد، از تعداد 12 روستا به صورت شبانه روز 
و 18 روستا به صورت 10 ساعت در روز آب خواهند داشت، در فاز دوم این طرح نیز قرار 
است آب  آشامیدنی روستاهای رامشیر که از چاه های کمتوله آب دریافت می کنند، از 
شرق اهواز جدا شوند تا تاسیسات کمتوله به روستاهای شرق اهواز آبرسانی کنند. به 
گفته وی فاز نهایی طرح آبرسانی به غیزانیه، یک خط 28 کیلومتری از صفیره به نزهه 
می باشد که هشت کیلومتر از آن اجرایی شده است. به مردم غیزانیه قول می دهیم که فاز 
نهایی آبرسانی به این بخش تا 50 روز آینده تکمیل شــده و به بهره برداری برسد.  
سیدکریم حسینی رئیس مجمع نمایندگان استان خوزستان گفت: امیدواریم اجرای فاز 
نخست این طرح آبرسانی مقدمه ای برای حل مشکل آب 700 روستای استان خوزستان 
باشد. روستاهای خوزستان از شمال تا جنوب مشکل آب شرب دارند، که مسئله کمیت 
و کیفیت آب آشامیدنی در فصل تابستان بیشتر بروز می کند. وی خواستار اجرای سریع 

فاز دوم طرح آبرسانی به روستاهای غیزانیه شد.

اختصاص۶۵۰میلیارد
ریالاعتباربرایآبرسانی
بهروستاهایغیزانیه

غلامرضا شریعتی 

کریستالینا جورجیوا رئیس  صندوق بین المللی پول اعلام کرد: دولت های جهان برای پاسخ 
به بحران کرونا و پیامدهای اقتصادی ناشــی از آن10  تریلیون دلار هزینه کرده اند؛ اما 
تلاش های بیشتری نیاز است. به گزارش خبرگزاری تسنیم به نقل از اکونومیک تایمز، وی 
اعلام کرد که دولت های جهان برای پاسخ به بحران کرونا و پیامدهای اقتصادی ناشی از آن 
10 تریلیون )10 هزار میلیارد( دلار هزینه کرده اند اما تلاش های بیشتری نیاز است. وی 
افزود: براساس برآوردهای جدید، تا 100 میلیون نفر ممکن است در پی این بحران دچار فقر 
شدید شوند. این امر باعث از بین رفتن دستاوردهای کاهش فقر در طول سه سال گذشته 
می شود. ایشان  تأکید کرد که »بسیار محتمل« است که رقم پیش بینی شده توسط این 
صندوق در ماه آوریل که حاکی از کاهش سه درصدی تولید جهانی بود، افزایش یابد. برای 
تحقق بهبود فراگیرتر، محرک های اقتصادی باید بر روی به حداقل رساندن ضرر شغلی و 
جلوگیری از افزایش نابرابری متمرکز شوند. سرمایه گذاری ها باید بر روی بهبود وضعیت 
دسترسی به مراقبت های بهداشــتی و آموزش، تقویت حمایت از آب و هوا و افزایش 
دسترسی خانواده های کم درآمد و مشاغل کوچک به محصولات و فناوری های مالی 
متمرکز شوند. بحران بیماری کووید-19 بیشترین ضربه را به کسانی که در حال حاضر 
آسیب پذیرتر هستند، وارد کرده است. این بحران می تواند منجر به افزایش چشمگیر 

نابرابری درآمدها شود.

۱۰تریلیوندلاربرای
بحرانکرونادرجهان
هزینهشدهاست

 صندوق بین المللی پول

 بانک ملی ایران حمایت از کارفرمایان و کارگران شاغل در حوزه تولید داخل 
و رونق بازار کسب و کار را یکی از محوری ترین سیاست های خود قرار داده و 
به همین منظور بیش از یک هزار فقره تسهیلات فروش اقساطی خرید 
کالای مصرفی داخلی در سال جاری به متقاضیان پرداخت کرده است. به 
گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، این بانک از ابتدای امسال تا پایان 
اردیبهشت ماه بیش از  یک هزار و 73 فقره تسهیلات فروش اقساطی خرید 
کالای داخلی به ارزش 1۶۶ میلیارد ریال تخصیص داده است.بانک ملی 
ایران در سال 98 نیز هفت هزار و 5۴5 میلیارد ریال از تسهیلات پرداختی 
خود را در بخش تسهیلات فروش اقساطی خرید کالای داخلی پرداخت که 
این میزان  تســهیلات در 5۴ هزار و 225 فقره تخصیص یافته است.

همچنین در سال 97  بانک ملی ایران تعداد 82 هزار و 20 فقره تسهیلات 
فروش اقساطی خرید کالای داخلی به ارزش هشت هزار و ۶02 میلیارد 
ریال پرداخت کرده است.بانک ملی ایران همچنین تعداد 2۶ هزار و 899 
فقره تسهیلات نیز به صورت فروش اقساطی، جعاله و مرابحه برای رفع 
نیازهای ضروری خانوار پرداخت کرده است که ارزش این تسهیلات به 9 

هزار و 718 میلیارد ریال می رسد.

حمایتازکالایایرانی
دربستهسیاست
اعتباریبانکملی

بانک ملی ایران

محسن زنگنه نماینده مردم تربت حیدریه در مجلس شورای اسلامی در حساب 
توئیتر خود از اقدامات ضد تولید برخی از مسئولین حوزه کشت و صادرات زعفران 
انتقاد کرد. وی در حساب توئیتری خود نوشت: در حالی که زعفران کاران از رشد 
5 درصدی قیمت طی چند روز گذشته خوشحال اند و بیش از 2 تن صف خرید 
تشکیل شده و قیمت ها صعودی است. اما فردی که باید حامی زعفران کاران 

باشد، زعفران را در بازار بین الملل، به زیر قیمت  بورس کاهش می دهد.

دستانضدتولیدراقطعمیکنیم

 امیدعلی پارسا رئیس سازمان امور مالیاتی در نامه ای به رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
از تعریف سازوکار رسیدگی به شکایات مردمی از دفاتر اسناد رسمی خبر داد.وی گفت: برخی 
سردفتران برای انجام مالیات نقل و انتقال املاک از قانون سر باز می زنند و برخلاف تعرفه های 
موجود طلب وجه از مردم می کنند. در این نامه آمده است: همان طور که استحضار دارند... بعد از 
طراحی و توسعه سامانه های الکترونیکی لازم و انجام مراحل آزمون و ارزیابی زیرساخت های 
مرتبط، از تاریخ 139۶/2/20 در مراکز استان ها و از تاریخ 1399/02/27 در تمام شهرهای کشور، 
عملیات برون سپاری مالیات بر نقل و انتقال املاک به دفاتر اسناد رسمی آغاز شده است.  در 
بررسی بازخوردهای اعلامی و شواهد موجود و با وجود استقبال مناسب مردم از این اقدام موفق 
مشترک، برخی دفاتر اسناد رسمی در برخی استان ها از ارائه خدمات الکترونیکی مرتبط به 
بهانه های مختلف سر باز زده و مراجعین را به سازمان امور مالیاتی ارجاع می دهند و بعضا بابت 
انجام این نوع سرویس، بر خلاف مقررات و تعرفه های موجود، مطالبه وجه نقد می نمایند که تداوم 
این وضعیت چالش هایی را در اجرای این پروژه به همراه خواهد داشت و انعکاس بازخوردهای 
مورد اشاره می تواند اهداف مورد انتظار و بویژه رتبه کشور در نماگر ثبت مالکیت از شاخص 
سهولت انجام کسب و کار بانک جهانی را نیز متأثر نماید.  با عنایت به مطالب فوق خواهشمند 
است دستور فرمایید ضمن اطلاع رسانی عمومی، ساز و کار دریافت و رسیدگی به شکایات مردمی 

از تخلفات احتمالی دفاتر اسناد رسمی پیش بینی و مساعدت لازم معمول نمایند. 

اعتراضرئیسسازمان
امورمالیاتیبهتخلفات
سردفتران

 امیدعلی پارسا

دکتر محمد بیگدلی مدیرعامل بانک ملت گفت: در حالی که اکثریت قریب به اتفاق بانک 
ها در سال های 9۶ و 97 زیان ده بودند این زیان دهی در سال 98 به سودآوری تبدیل 
شد که اثر مثبتی در بازار سرمایه کشور خواهد گذاشت. وی با تاکید بر این نکته که هم 
اکنون صنعت بانکداری در بازار سرمایه کشور پیشتاز است، گفت: چشم انداز خوبی برای 
بانک ها در بازار سرمایه وجود دارد. و بانک ملت هم اکنون شرایط خوبی دارد به خروج این 
بانک از زیان دهی در سال 97 اشاره کرد و افزود: سال 98 نیز سال بسیار خوبی برای بانک 
ملت بود و پیش بینی سود بانک محقق شد. ایشان از انجام افزایش سرمایه بانک ملت از 
محل تجدید ارزیابی دارایی ها در آینده ای نزدیک با مجوز سازمان بورس خبر داد و ادامه 
داد: پس از انجام این افزایش سرمایه، در پی اخذ مجوز از بانک مرکزی، بورس و مجمع 
برای افزایش سرمایه از محل سود تسعیر سال 97 خواهیم بود. وی به انجام حدود 90 
درصد تامین مالی بنگاه های اقتصادی کشور از محل بانک ها اشاره کرد ،این موضوع در 
یک اقتصاد پیشرو، عملکرد خوبی محسوب نمی شود و باید در این زمینه از بازار پول به 
بازار سرمایه سوق پیدا کنیم و بانک های کشور هم اکنون تامین سرمایه ثابت و سرمایه در 
گردش و اعطای تسهیلات کوتاه مدت و بلندمدت را برعهده دارند، تاکید کرد: این در 
حالی است که اعطای تسهیلات بلندمدت و تامین سرمایه ثابت باید از محل بازار سرمایه 

و اعطای تسهیلات کوتاه مدت و تامین سرمایه در گردش از طریق بانک ها انجام شود.

سودآوریبانکهادرسال
۹۸تاثیرمثبتیدربازار
سرمایهخواهدداشت

محمد بیگدلی

ارزش بازار بورس تهران به تنهایی در روز گذشته به بیش از 250 میلیارد 
دلار رسید. روز گذشــته ارزش ریالی بازار بورس به بیش از ۴322 هزار 
میلیارد تومان رسید که با محاسبه نرخ روز دلار )17 هزار و 25۶ تومان( 
به رقم تاریخی 250 میلیارد دلار می رسد که تاکنون در بورس تهران تجربه 
نشده است، رقمی که از بســیاری از بورس های منطقه بالاتر است. بدین 
ترتیب از ابتدای سال جاری تا روز گذشته ارزش دلاری بورس تهران دو برابر 
شده است. در آخرین روزکاری سال گذشته ارزش روز بازار بورس تهران 
1873 هزار میلیارد تومان بود که با محاسبه نرخ دلار روز )1۴ هزار و 903 
تومان( ارزش دلاری آن به بیش از 125 میلیارد دلار می رسد. در واقع در 
این مدت ارزش دلاری بــورس 125 میلیارد دلار افزایش یافته اســت. 
درنخستین ماه سال جاری که بورس تهران 17 روز کاری داشت، شاخص 
کل بورس با رشد 177 هزار و 13۶ واحدی همراه شده است. بدین ترتیب 
بازدهی این بازار در این 17 روز به 3۴.5 درصد می رسد. درحالی که در این 
ماه ارزش معاملات در مقایسه با اسفندماه 98، معادل ۶ درصد افزایش یافت 
حجم ســهام معامله شــده ۴ درصد کاهش یافت. درعین حال دفعات 

معاملات بازار سهام 10 درصد در مقایسه با اسفندماه 98 افزایش یافت.

بورس۲۵۰میلیارد
دلاری

بورس اوراق بهادار تهران
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هفته نامه اقتصادی ایران

محمدجواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات:

اتصال 1۰34 روستا به شبکه ملی اطلاعات کشور
تلاش برای برقراری عدالت اجتماعی

بــه گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت 
ارتباطات و فناوری اطلاعات محمدجواد آذری جهرمی 
وزیــر ارتباطات و فنــاوری اطلاعات گفت: تلاش های 
مجموعه وزارت ارتباطات برای توسعه خدمات ارتباطی در 
روستاها را تلاشی برای برقراری »عدالت ارتباطی« به عنوان 
مصداق »عدالت اجتماعی« عنوان کرد، وزارت ارتباطات 
طبق برنامه ششم توسعه مکلف شده 90 درصد روستاهای 
بالای 20 خانوار را به شبکه ملی اطلاعات متصل کند. این 
عدد در ابتدای دولت عدد ناچیزی بود ولی در ســال اول 
برنامه ششم توسعه به حدود 30 درصد رسید ولی امروز 
این عدد به 90 درصد رسیده و تمام تلاش ما این است که 
تا پایان سال، بالاتر از اهداف برنامه توسعه ششم عمل کرده 
و 100 درصد روستاهای بالای 20 خانوار را به شبکه ملی 
اطلاعات متصل کنیم،  رسیدن از 10 درصد به 50 یا ۶0 
درصد اهداف برنامه برای توسعه ارتباطات روستایی کار 
دشواری نیســت، چون عمده روســتاهای کشور که 
پرجمعیت هستند، در نزدیکی شهرها قرار دارند و ارتباط 
به راحتی برقرار می شود اما رسیدن از 90 درصد به 100 
درصد زحمت بسیاری دارد، چرا که روستاهای باقی مانده 
به طور عمده در مناطق صعب العبور قرار دارند که برای 
توسعه روستایی نیازمند ساخت جاده، انتقال برق و ایجاد 
سکو هستند که این بخش کار بسیار پرزحمتی است. وزیر 
ارتباطات با طرح این سؤال که نتیجه برقراری ارتباط به 
روســتاها چیســت؟ گفت: نتیجه ایــن کار »عدالت 
ارتباطی«اســت که از مصادیــق »عدالت اجتماعی« 
محسوب می شود. با شیوع بیماری کرونا نه تنها بخش 
مهمی از کنترل شیوع ویروس کرونا در اطلاع رسانی هم بر 
بستر فضای مجازی محقق شد، بلکه شاهد بودیم که 
آموزش مدارس و دانشگاه ها و حتی اقتصاد در بازار بورس، 

سهام عدالت و بانکداری به فضای مجازی منتقل شد.
وی با تأکید بر اینکه امروزه فضای مجازی اهمیت 
دوچندانی پیدا کرده، گفت: ترافیک اینترنت با 150 درصد 
رشد، دو و نیم برابر شد و این نشان می دهد که وابستگی 
به اینترنت و فضای مجازی چقدر زیاد است. بنابراین اگر 
بستر شبکه ملی اطلاعات در روستاها فراهم نباشد، یعنی 
عدالت وجود ندارد به همین دلیل وزارت ارتباطات برای 
توسعه خدمات در روستاها تلاش می کند تا عدالت را برقرار 
کند. آذری جهرمی با بیان اینکه تمام اقدام هایی که انجام 
می دهیم برای این است تا تحولی به نام تحول دیجیتالی 
و شکوفایی اقتصاد دیجیتالی را رقم بزنیم، افزود: تلاش 

می کنیم با این تحول، شبکه ملی اطلاعات را توسعه دهیم. 
از سوی دیگر به دنبال آن هستیم تا میدان را برای جوانان 
باز کرده و ظرفیت اشتغال را برای آنها افزایش دهیم تا 
زندگی مردم را راحت تر کنیم به این خاطر که  شفافیت 
به وجود بیاید و فســاد از کشــور ما رخت بربندد. وزیر 
ارتباطات گفت: امروز 103۴ روستای دیگر به شبکه ملی 
اطلاعات متصل شدند و این یعنی اینکه مردم 103۴ 
روستا می توانند از شبکه شاد استفاده کنند و آموزش شان 
مستمرتر شود. دانشجویان ساکن در آن مناطق می توانند 
از خدمات آموزش مجازی استفاده کنند و مردم روستاها 
دیگر نیازی ندارند تا برای خدمات بانکی و گرفتن یارانه 
مسافت هایی طولانی را تا شهرها پشت سر بگذارند. مردم 
می توانند دســتاوردهای خود مثل صنایع دســتی و 
کشاورزی را به اقصی نقاط کشور به کمک فضای مجازی 
ارائه کنند، این اقدام گام مهمی در توســعه شبکه ملی 
اطلاعــات بود کــه در هفته هــای آینده از توســعه 
زیرساخت های اطلاعاتی آن خبرهای خوبی خواهیم 
داشــت و گامی مهم در حوزه خودکفایــی در حوزه 

نیازمندی های شبکه ملی اطلاعات خواهیم داشت.
ورود به حفاظت از حقوق کودکان

وزیر ارتباطات با بیان اینکه اپراتور دوم )ایرانسل( در 
حرکت به سمت تحول دیجیتال پیشگام بوده، گفت: رمز 
موفقیت ایرانسل این است که فضا را برای جوانان باز کرده 
و از انحصارگرایی در ارائه خدمات فناوری اطلاعات دوری 
کرده اســت. آذری جهرمی به مجموعه ایرانسل چند 
پیشنهاد ارائه دارد و گفت: پیشنهاد اول این است که ظرف 
یک ماه با همکاری سکوهای توزیع محتوای کاربر محور، 
شرایطی را فراهم کنید تا بخشی از درآمد گردش محتوا 

در شبکه به تولید کننده محتوا برسد. لازمه یک جهش 
بزرگ در تولید محتوا بر بستر پلتفرم های موجود در شبکه 
ملی اطلاعات حائزاهمیت است.وی افزود: از ابتدای دولت 
دوازدهم، وزارت ارتباطات کارهای مهمی برای زیست بوم 
کودکان و نوجوانان مانند توسعه تبلت های مخصوص 
کودکان، سکوهای اختصاصی ســازی و نرم افزارهای 
مدیریت والدین در حوزه محتوا انجام داده است و حتی با 
برگزاری جشنواره کودک آنلاین تلاش کردیم که تولید 
محتوا را برای کــودکان تقویت کنیم. این تلاش ها در 
مجموع باعث شد تا زیست بوم مخصوص کودک و نوجوان 
را در فضای مجازی کشور توسعه دهیم. ولی پیشنهاد دوم 
من به اپراتور دوم این است به حفاظت از حقوق کودکان و 
نوجوانان در فضای مجازی ورود کند. ایرانسل باید اپراتور 
حفاظت کننده از حقوق کودکان و نوجوانان در فضای 
مجازی باشد. وزیر ارتباطات از این اپراتور به عنوان پیشنهاد 
سوم، تقاضا کرد تا یک بسته افتتاحیه یا عیدانه به مردمی 
که هم اکنون روستایشان به اینترنت وصل شد تقدیم کرده 
و با ارسال پیامک مردم را مطلع کنید تا کامشان از این 

خدمت شیرین شود.
مهاجرت معکوس با اینترنت

محمد امید معاون توســعه روستایی ریاست 
جمهوری نیز در این مراسم گفت: طبق آمار در دولت 
یازدهم و دوازدهم سهم روستاها از بحث پوشش ارتباطات 
روســتاها به 9۶ درصد رسیده  و این با زحمات و همت 

وزارت ارتباطات و همکاران شان محقق شده است.
توسعه اینترنت و پوشش شبکه ملی اطلاعات در 
روستاها منجر به مهاجرت معکوس شده است. تا امروز 
نزدیک به 13 هزار و 500 میلیارد تومان تسهیلات ارزان 

قیمت در اختیار روستاییان قرار گرفته است که استفاده 
از این تسهیلات برای ایجاد شغل به مدد زیرساختی که 

شبکه ملی اطلاعات ایجاد کرده، ممکن شده است.
مهدی جمالی نژاد معاون عمرانی وزیر کشور نیز 
گفت: اکنون 37 هزار دهداری در روســتاها و آبادی ها 
احداث شده است اما اگر روش های نوین نباشد و به سمت 
روستاهای هوشمند نرویم، نمی توانیم شاهد یکپارچگی 
دستورالعمل ها  باشیم. وی افزود: سامانه هایی که ما در 
خصوص دهیاری ها مورد استفاده قرار می دهیم همگی 
حاصل همکاری صنعت فناوری اطلاعات با وزارت کشور 
است. توسعه کشور از روستاها عبور می کند و اگر نتوانیم 
پیشرفت و تکنولوژی را در روستاها توسعه بدهیم، به نتیجه 
ایده آل نخواهیم رسید. »بیژن عباسی آرند« مدیرعامل 
اپراتور دوم نیز در این مراسم گفت: اکنون بیش از 17 هزار 
روســتا تحت پوشش این شبکه هســتند. از ابتدای 
شــکل گیری ایــن اپراتور بیــش از 8 میلیــارد دلار 
سرمایه گذاری شده است که حاصل آن ایجاد 2هزار و 
300 شغل مستقیم و 70 هزار شغل غیرمستقیم است. 
به همین واسطه نیز سه هزار شرکت دانش بنیان با این 
مجموعه در حال همکاری هستند. او با بیان اینکه سهم 
این اپراتور در اقتصاد دیجیتال کشور 15 هزار میلیارد تومان 
است، گفت:  با ورود به نسل پنجم اینترنت، اپراتور دیجیتال 
قابلیت هایــی را در کســب و کارها ایجــاد می کند تا 
ظرفیت های جدید در این حــوزه مانند ذخیره ابری، 
سرگرمی، آموزش، پیام رسان و اینترنت اشیا استفاده شود.

گفتنی اســت برای تحقق اهداف اصلی وزارت 
ارتباطات به منظور تکمیل دسترســی 100 درصدی 
روستاهای بالای 20 خانوار کشور به شبکه ارتباطی تا 
پایان سال جاری، نزدیک به 500 روستا در قالب خدمات 
عمومی ارتباطات و فناوری اطلاعات )USO( و بیش از 
500 روستا با سرمایه گذاری اپراتور دوم به شبکه ملی 
اطلاعات و شبکه پهن باند ارتباطی کشور متصل شدند. 
و این روستاها با سرمایه گذاری بالغ بر 21۴ میلیارد و 
500 میلیون تومان به این شبکه اتصال یافته اند. در این میان 
استان های کردستان با 11۴، سیستان و بلوچستان با 91 و 
خراسان رضوی با 57 روستا بیشترین سهم را از این طرح 
توسعه دارند. اپراتور دوم هم 5۴3 روستا را با احداث 1۶3 سایت 
و با سرمایه گذاری مستقیم 89 میلیارد و ۶50 میلیون تومانی 
به شبکه ارتباطی متصل کرده است. استان های فارس با ۶8، 
خراسان رضوی با 59 و کردستان با 57 بیشترین سهم را از 

طرح توسعه ارتباطی اپراتور دوم  دارند. 

محمدرضاپورابراهیمیداورانینمایندهمردمکرمانوراوردرمجلسیازدهمگفت:درصورتساماندهینظاممالیاتیبخشبزرگیازکسریبودجهجبرانخواهدشدزیرامعافیتمالیاتیحدود7۰هزارمیلیاردتومانوفرار
مالیاتیبیشاز۶۰هزارمیلیاردتومانبرآوردهشدهاست.ویدربارهراهکارهایجبرانکسریبودجه،گفت:جبرانکسریبودجهدرمرحلهنخستمستلزمتعیینتکلیفبودجهشرکتهایدولتیوبانکهااستزیرابودجه
شرکتهایدولتی۳برابربودجهعمومیکشوراست،بهطورمثالاگربودجهکشورحدود۵۰۰هزارمیلیاردتومانباشدبودجهشرکتهایدولتیوبانکهاحدود۱۵۰۰هزارمیلیاردتوماناست.۶۰درصدشرکتهایدولتیو
بانکهایوابستهبهدولتزیاندههستند،دولتبایدهرچهسریعتربودجهشرکتهایدولتیراتعیینتکلیفکند،زیرابراساسگزارشهایرسیده۶۰درصدشرکتهایدولتیوبانکهایوابستهبهدولتزیاندههستند،حال
اینسوالایجادمیشودکهاینشرکتهاچراهرسالزیاندهترمیشوند؟ویبابیاناینکهاگر۱۰درصدازبودجهشرکتهایدولتیوبانکهاصرفهجوییشود،معادلاعتباراتحاصلازفروشنفتدرشرایطعادی،درآمدبه
دستمیآید،اظهارکرد:دولتبایدبرایاستفادهازاینسرفصلبرنامهریزیکند.داراییهایدولتحدود7هزارهزارمیلیاردتوماناست،بهگزارشاعتباربهنقلازخانهملت،ایشانمولدسازیداراییهایدولترایکیدیگر

ازراهکارهابرایجبرانکسریبودجهتوصیفکرد:تاکنونداراییهایدولتحدود7هزارهزارمیلیاردتومانشناساییشده،اگر۱۰درصدازاینداراییهامولدسازیشود،حدود7هزارمیلیاردتوماناعتباربهدستمی
آیدکهمیتواندجایگزیندرآمدهاینفتیشود.معافیتهایمالیاتیحدود۶۰هزارمیلیاردتوماناست،وزارتاقتصادمیتواندباگسترشپایههایمالیاتیمانندمالیاتبرعایدیسرمایهو...حدود4۰هزارمیلیاردتومان،

منابعجدیدایجادکند.ویمعتقداستاگردولتساماندهینظاممالیاتی،مولدسازیداراییهایدولتوکاهشبودجهشرکتهایدولتیرادردستورکارخودقراردهد،کسریبودجهسالجاریجبرانمیشود.

بیــژن زنگنــه وزیر نفــت پــس از پایان 
یکصدوهفتادونهمین نشست وزارتی اوپک که 
به صورت وبینار برگزار شــد، موضوع مهم 
نشست را بررسی وضعیت عرضه و تقاضای 
نفت در بازار خواند و افــزود: کووید-19 اثر 
عمیقی بر اقتصاد جهانی و به همین ترتیب بر 
بازار نفت گذاشــته است و براساس آنچه در 
نشست گزارش شد، برآوردها نشان می دهد رشد اقتصادی جهانی در سال 
جاری منفی۴/ 3 خواهد بود، اقتصادهای بزرگ مثل آمریکا، ژاپن، انگلیس 
و...، همگی رشد اقتصادی منفی خواهند داشت و در بین اقتصادهای بزرگ، 

تنها رشد اقتصادی چین مثبت خواهد بود.
زنگنه گفت: معنای رشد اقتصادی منفی در جهان، کاهش تقاضا برای 
نفت است. در سه ماه نخست سال جاری میلادی، تقاضای نفت تا روزانه 
9 میلیون بشکه کاهش یافت و این کاهش نشان می دهد برای جلوگیری 
از سقوط قیمت ها باید کاری کرد. وی افزود: اعضای اوپک امروز با تمدید 
توافق قبلی مبنی بر کاهش 7/ 9میلیون بشکه ای تولید برای یک ماه دیگر 
)جولای( موافقت کردند و اگر اوپک پلاس نیز موافقت کند، اجرایی خواهد 
شد. البته قرار شد کشورهایی که به تعهدات خود در زمینه کاهش تولید 
عمل نکردند، طی سه ماه آتی این عدم پایبندی را جبران کنند تا مقدار 
نفت و فرآورده های نفتی موجود در بازار کاهش و قیمت ها بهبود یابد.زنگنه 
با بیان اینکه افزایش قیمت نفت برنت به بالای ۴0 دلار نشان می دهد این 
روند، روند درستی است، یادآور شد: در بلندمدت تا اقتصاد جهانی ترمیم 
نشود و دنیا از رشد اقتصادی منفی خلاص نشود، تقاضای نفت بالا نمی رود 
و جریان قیمت به وضع متعادل نمی رسد، اما تاکنون دستور کار اوپک و 
غیراوپک موفق بوده است. وی با اشاره به سهم حدود ۴0 درصدی 10 عضو 
غیراوپک در اجرای توافق های کاهش تولید که عمده آن نیز برعهده روسیه 
است، گفت: فکر نمی کنم برای تمدید توافق کاهش تولید در نشست 
اوپک پلاس نیز با چالش عمده ای مواجه شویم و امیدوارم با موافقت اعضای 
غیراوپک، این روند همکاری ادامه یابد. زنگنه گفت: البته تصمیم هایی که 

پیش تر اعلام شد تا آوریل 2022 اتخاذ شده، به قوت خود باقی است.

مسعود بادین مدیرعامل بیمه آسیا بر تداوم گسترش خدمات در مناطق 
اقتصادی در ســال جهش تولیدگفت: گســترش خدمات در مناطق 
اقتصادی باید ادامه پیدا کند، افزایش پرتفوی تا ۶0 هزار میلیارد ریال و 
کاهش نســبت خســارت در بیمه آســیا، توانمندی این شرکت در 
ریسک سنجی صحیح و اصلاح ترکیب پرتفوی است. صنعت بیمه می تواند 
با حضور پررنگ خود در این مناطق نقطه اتکای مطمئنی برای فعالیت 
تجاری و صنعتی باشد. در همین حال افتتاح شعبه بیمه آسیا در ماکو 
همسو با استراتژی این شــرکت در راستای ارائه خدمات تاثیرگذار در 

فعالیت های اقتصادی و صنعتی در اقصی نقاط کشور است. .

زنگنه: افزایش تقاضای نفت منوط به ترمیم 
اقتصاد جهانی است

علی خون میرزایی رئیس سازمان شیلات ایران گفت: هیچگونه مجوزی برای صید در داخل 
کشــور به چینیان ارائه نشده است و آنها در آبهای ســرزمینی ما وجــود ندارند بنابراین زمانی 
که آنهــا نمیتوانند در آبهای ما حضور داشته باشند، نمیتوان در خصوص روش صید آنها نظر 
داد. همچنان که اگر توجه کنید نوع کشتی و نوع صید بیانگر این است که فیلم در محدوده 
آبهای ایران نیست. علیرغم فضای دلهره و ناامیدی به این اتفاقات برای شیلات ایجاد کرد، 
پرورش دهندگان با همت خود و حمایتهای سازمان شیلات مجدداً توانستند فعالیت آبریزی 
پروری خود را از سر بگیرند به طوری که دستاوردهای آن غیرقابل باور است. برای نمونه از 
میزان یک میلیون و 250 هزار تن محصولات شــیلاتی که هر ساله تولید میشد در سال 
گذشته این میزان به یک میلیون و 280 هزار تن رسید. همچنین مصرف ســرانه آبزیــان 
نیــز از آنچه کــه ســازمان برنامه تکلیف کرده بود بیشــتر شــده و این رقم از 13 کیلوگرم 
به 13 کیلو و 300 گرم رســید. همچنین تداوم و تشدید تحریمها و فضای موجود به واســطه 
بیماری کرونــا در دو ماه پایانی میتوانســت عرصه تولیــد عرضه و صــادرات را تحت تاثیر 
قرار دهــد و به طبع تراز تجاری مــا را با کاهش روبــه رو کند اما خوشــبختانه این تراز مثبت 
بود که به نوعی مایه امیدواری ما به حساب میآید. حل برخی از مشــکلات موجود در این 
مورد خارج از اختیارات ما اســت اما به طور کلی دو رویکرد اساسی را برای دستیابی به رشــد 

صادرات مدنظر داریم.

هیچگونهمجوزی
برایصیددرداخل
کشــوردادهنشده

علی خون میرزایی

دکتر برات کریمی، مدیرعامل بانک دی و دکتر میرحسین کولیوند، رییس بیمارستان خاتم الانبیاء در 
نشستی مشترک بر تقویت همکاری های فی مابین در زمینه های مختلف تاکید کردند. دکتر برات 
کریمی، مدیرعامل بانک دی گفت: بانک دی در زمینه گسترش ارائه خدمات بانکی، تجهیز باجه ، 
طراحی و تولید ابزارهای مالی مورد نیاز بیمارستان خاتم الانبیاء و حمایت از نظام سلامت کشور آمادگی 
کامل دارد، مدافعان سلامت کشور این روزها رسالت و تعهد سنگینی در قبال سلامت جامعه به عهده 
دارند و در این راستا سلامتی خود را نیز در کف اخلاص گذاشته اند که این فداکاری شایسته قدردانی 
است، در طراحی محصولات اعتباری مختلف بانک دی تلاش شده شرایط ویژه ای برای پزشکان و کادر 
درمانی کشور در نظر گرفته شود که از آن جمله می توان به اجرای طرح دیدار دی در چند ماه گذشته 
اشاره کرد که با استقبال خوبی از سوی جامعه هدف مواجه شد. دکتر کولیوند، رییس بیمارستان خاتم 
الانبیاء نیز در این دیدار ضمن قدردانی از توجه ویژه بانک دی به حوزه سلامت کشور با اشاره به ظرفیت 
های بالای بانک دی خواستار افزایش حمایت ها و توسعه همکاری های متقابل شد و خانواده های 
شهداء و ایثارگران، فداکارترین اقشار جامعه هستند و رسیدگی به مسائل آن ها علاوه بر اینکه فضیلت 
بزرگی به شمار می رود یک وظیفه شرعی و عرفی است و خدمت به این عزیزان افتخار بزرگی محسوب 
می شود که باید از این فرصت برای ادای دین به آنان بهره جست.گفتنی است در این دیدار، سید حسین 
میناکار، مدیر امور روابط عمومی و حوزه مدیریت، ابوالفضل رضایی، مدیر امور شعب و جواد افتخاری، 

رییس اداره بازاریابی و بانکداری شرکتی بانک دی، دکتر کریمی را همراهی کردند.

گسترشارائهخدمات
بانکی،تجهیزباجه،طراحی
وتولیدابزارهایمالی

برات کریمی

محمود علیزاده معاون حقوقی و فنی سازمان مالیاتی کشور با اشاره به اینکه لایحه اصلاح 
پایه های مالیاتی در وزارت اقتصاد آماده و به دولت ارسال شده ،گفت: این لایحه جامعیت لازم 
را دارد و بر اساس آن مالیات مجموع درآمد خانوار، مالیات عایدی سرمایه و معافیتهای مالیاتی 
ساماندهی خواهد شد. ایشان با اشاره به دستور اخیر رئیس جمهور برای سامان دهی وضعیت 
بازار مسکن گفت: با هماهنگی های انجام شده میان سازمان مالیاتی و  وزارت راه وشهرسازی 
به زودی الگوریتم شناسایی خانه  های خالی در سامانه املاک و مستغلات نهایی خواهد شد و 
بر این اساس فرایند مالیات ستانی از خانه های خالی آغاز می شود. وی با اشاره به اینکه مطابق 
قانون صاحبان خانه های خالی از سال 95 مشمول مالیات خانه های خالی خواهند بود، گفت: 
خانه های خالی در سال اول معاف از مالیات هستند. در سال دوم 50 درصد مالیات ارزش 
اجاری ملک و در سال سوم به اندازه نرخ مالیات اجاره ارزش ملک مالیات وصول خواهد شد. 
این درحالی است که در سال چهارم این نرخ 1.5 برابر ارزش اجاری ملک خواهد بود. بر این 
اساس مطابق قانون افرادی که از سال 95 خانه شان خالی بود مشمول مالیات با نرخ 1.5 برابر 
ارزش اجاری خواهند شد، در قانون پیش بینی برای وصول مالیات از واحدهای غیرمسکونی یا 
تجاری نشده است، این مالیات برای افزایش عرضه واحدهای مسکونی وضع شده است.هم 
اکنون و طبق مصوبات کمیسیون اقتصادی دولت سود سپرده بانکی و سود حاصل از فعالیت 

در بورس به استناد قانون مالیات های مستقیم معاف از مالیات است.

صاحبانخانههایخالی
باچهنرخهاییباید
مالیاتبپردازند؟

محمود علیزاده

 احراز هویت حضوری سجام در ابتدا از طریق دفاتر خدمات پیشخوان دولت انجام مي شد اما بعد از 
مدت ها به دنبال افزایش تقاضا براي دریافت کد بورسي و نیز ازدحام جمعیت در این دفاتر، بانک 
قرض الحسنه مهر ایران نیز این امکان را بر روي همراه بانک خود فراهم کرد. هموطنان می توانند با 
مراجعه به سایت بانک قرض الحسنه مهر ایران به نشانی www.qmb.ir نسبت به نصب و راه 
اندازي این اپلیکیشن اقدام کنند. برای انجام احراز هویت آنلاین لازم است که فرد در سامانه سجام 
ثبت نام و کد رهگیري را دریافت کرده باشد. همچنین نیاز است که متقاضي داراي کارت ملي 
هوشمند بوده یا رسید ثبت نام کارت ملي را در اختیار داشته باشد و به شماره موبایل ثبت شده در 
سامانه سجام نیز دسترسي داشته باشد. آن دسته از متقاضیان که دارای این شرایط هستند، 
مي توانند از طریق همراه بانک مهریران به بخش احراز هویت آنلاین سجام مراجعه و اطلاعات 
خواسته شده را وارد کنند. در مرحله بعد کد پیامک شده به شماره موبایل ثبت شده در سامانه سجام 
را وارد مي کنید و بعد از آن نوبت به ارسال یک عکس سلفي از چهره و یک عکس هم از نمونه امضاي 
شما مي رسد. مرحله بعدي شامل ارسال یک ویدئو از خودتان طبق شرایطي است که در همان 
صفحه توضیح داده شده؛ به طوري که جمله اي را که براي شما نمایش داده مي شود، مي خوانید. پس 
از اینکه ویدئو ارسال شد، نوبت به تأیید اطلاعات و مدارک مي رسد. از صحت آن ها مطمئن شوید و 
گزینه تأیید نهایي اطلاعات را لمس کنید. سپس وارد درگاه پرداخت الکترونیکي مي شود و مي توانید 

کارمزد احراز هویت را با کارت هر یک از بانک هاي عضو شتاب پرداخت کنید.

احرازهویتسجامبا
همراهبانک
مهریران

بانک قرض الحسنه مهر ایران

نشست مشترک مدیران شستا با حضور محمد رضوانی فر، مدیرعامل شستا با حسابرس کل و 
سرپرست های هیات های حسابرسی هیات یازدهم دیوان محاسبات برگزار شد. به گزارش 
روابط عمومی شستا، در این نشست تخصصی، گزارش کاملی از عملکرد مالی و دستاوردهای 
کلیدی شرکت اصلی و هلدینگ های شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی ارائه شد.  گزیده 
اطلاعات مالی شرکت اصلی و هلدینگ ها، روند بهبود بهای تمام شده و افزایش چشمگیر سود 
ناخالص تلفیقی و سود عملیاتی و کاهش هزینه  های مالی تلفیقی شستا و هلدینگ ها بیان شد.  
در این ارائه گزارش، سیاست ها و برنامه های شستا در بخش های فروش، صادرات، بهای تمام 
شده و هزینه های عملیاتی، مالی و توسعه سرمایه انسانی تشریح شد. همچنین سامانه های 
مدیریتی به تفکیک و به طور مبسوط مورد بررسی قرار گرفت و کارکرد آنها تبیین شد.  
براساس این گزارش، محمد رضوانی فر مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی، با 
بیان اینکه گزارش مدیریتی ارائه شده نتیجه زحمات بیش از 50 هزار کارگر، کارمند و مدیران 
هلدینگ ها و شرکت های تابعه است، اظهار امیدواری کرد که روند شتابان ارتقای عملکرد 
شستا ادامه یابد.  در پایان این نشست، محمدعلی اعوانی، حسابرس کل هیات یازدهم 
حسابرسی امور عمومی و اجتماعی دیوان محاسبات با قدردانی از گزارش ارائه شده، گفت: 
گزارش جامع و کاملی بود و در حین رســیدگی ها و در راســتای تعاملات و هم افزایی 

همکاری های لازم صورت خواهد گرفت.

برگزارینشستمشترک
مدیرانشستاودیوان
محاسبات

محمد رضوانی فر

 محمود محمودزاده معاون مسکن و ساختمان وزیر راه و شهرسازی گفت: وزارت راه و 
سازمان امور مالیاتی همکاری بسیار نزدیکی دارند و تا هفته آینده اطلاعات در سامانه 
املاک به طور کامل بارگذاری می شود. وی در توضیح آمار مرتبط با حوزه مسکن عنوان 
کرد: بر اساس آخرین آمار نفوس و مسکن، بیش از 18 میلیون و 100 هزار خانوار شهری 
داریم که از این تعداد ۶ میلیون و ۶00 هزار خانوار یعنی حدود 37 درصد آنها مستاجر 
هستند. وی افزود: این آمار در 7 استان کشور از جمله تهران بیش از ۴0 درصد است. پس 
از تهران، استان های کهگیلویه و بویراحمد، لرستان، قم و کرمانشاه هم اینگونه است. ایشان 
گفت: یکی از علت های مهم افزایش قیمت مسکن در سال های 98 و 99، هجوم سرمایه 
از بازار های رقیب بود و بخشی دیگر هم ناشی از رشد طبیعی و تورم بود. معاون مسکن و 
ساختمان وزیر راه و شهرسازی گفت: بر اساس طرح جامع مسکن، سالانه 700 هزار 
واحد مسکونی در حوزه شهری و 210 هزار واحد مسکونی در حوزه روستایی نیاز داریم. 
وی با اشاره به اینکه سامانه اسکان و املاک راه اندازی شد، گفت: سازمان امور مالیاتی هم 
همکاری بسیار نزدیکی با ما دارد و تا هفته آینده اطلاعات کامل بارگذاری می شود. 
محمود زاده ادامه داد: بر اساس آخرین آمار سرشماری، بیش از 2 میلیون و 100 هزار 
واحد مسکن شهری خالی و حدود 2 میلیون خانه دوم داریم که اگر بتوانیم بخشی از آنها 

را وارد چرخه مصرف کنیم در کوتاه مدت اتفاق بزرگی می افتد.

۲میلیوننفر
درکشور
خانهدومدارند

 محمود محمودزاده

یادداشت-۲۲
بانکداری اسلامی

عبدالحسین سیف اللهی کارشناس 
ارشد اقتصادی: بانک های اسلامی به 
علت نوع فعالیت مزایای بسیاری نسبت به 
بانک های ســنتی دارند. مزایای ناشی از 
عملکرد مالیه اســلامی باعث مشارکت 
عمومی بیشــتر در اقتصاد و فعالیت های 
اقتصادی جامعه می شــود. مالیه اسلامی 
فراگیرتر و جزیی از نظام یکپارچه اسلامی 

اســت. درنتیجه موجــب کارایی، ثبات اقتصــادی، پایــداری مالی، 
ریسک پذیری،مشارکت عمومی و رشد اقتصادی بیشتر و مخاطره اخلاقی 
و کژگزینی کمتر و نیز موجب کاهش فقر می شود. از این رو مزایای مالیه 
اسلامی بر مالیه سنتی موجب می شوند این شیوه مالیه، اثرات مثبت بسیار 

بیشتری بر توسعه بگذارد.
1-11. مقدمه

توسعه از آرمان های جوامع است. یکی از لوازم مهم توسعه، تأمین 
مالی است. اگر تأمین مالی از راه های مناسب تر انجام شود، توسعه را تقویت 
می کند. مالیه اسلامی نسبت به مالیه سنتی )مالیه نظام سرمایه داری(، 
شیوه های مناسب تری را ارایه کرده است. این شیوه ها موجب بهبود اوضاع 
اقتصادی می شــود. این فصل مزایای مالیه اسلامی برای ایجاد توسعه 

مناسب تر توضیح می دهد.
2-11. توسعه مالیه و رشد اقتصادی

اقتصاد توسعه باید به ما نشان دهد، چرا بعضی از کشورها توسعه یافته 
هستند، در حالی که بعضی دیگر در حال توسعه مانده اند و چگونه گروه عقب تر 
می تواند به گروه پیشرفته برشد. توسعه مالیه )تأمین مالی( از اجزای مهم 
راهبردی توسعه همه جانبه است. یک عامل مرتبط با این بعد نظریه توسعه 
و مالیه، می تواند هزینه های مرتبط با تأمین مالی خارجی باشد که به اطلاعات 
دوجانبه میان وام گیرندگان و وام دهندگان نیز وایسته است. بنگاه هایی که 
منابع مالی محدود دارند، می توانند از طریق دسترسی به واسطه های مالی و 
تأمین مالی بهتر، بازده بالاتری به دست آورند. بهبود عملکرد آنها که همزمان 
با افزایش ارزش خالص دارایی های آنها )دارایی ها نســبت به بدهی ها( رخ 
می دهد، به بنگاه های دیگر انگیزه می دهد تا به سمت دسترسی به منابع مالی 
بیرونی بروند. به این صورت، رشد صنعت مالی، هزینه های مالی واسطه ها را 

کاهش و بازده سرمایه گذاری ها را افزایش می دهد.
پژوهش های جدید در زمینه ارتباط بین مالیه و توسعه نشان می دهد 
که توسعه کیفی در بخش بانک داری اثر مثبت زیادی بر رشد اقتصادی دارد 
که مؤید نظریه های عمومی در این زمینه است. با این حال، افزایش در حجم 
اعتبار به طور مســتقیم ارتباطی با رشد اقتصادی ندارد. یک اقتصاددان 
مسلمان می تواند ادعا کندکه اعتبارات بانک های تجاری به ندرت برای تأمین 
مالی فعالیت هایی که به طور مستقیم منجر به توسعه می شود، استفاده 
می شوند. به عبارتی دیگر می توان گفت در اثرگذاری اعتبارات بر توسعه 

کیفیت اعتبار – نه کمیت آن- مهم است.

کرمعلی قندالی رئیس سازمان امور عشایر با بیان اینکه عشایر حدود 25 درصد گوشت 
مورد نیاز کشور را تامین می کنند، گفت: در جمعیت عشایری تلفاتی بر اثر کرونا نداشتیم. 
215 هزار نفر از عشایر کشور غربالگری شدند. وی با بیان اینکه عشایر 5/9 میلیون رأس 
دام را سالانه به بازار عرضه می کنند، گفت: حدود 190 هزار تن گوشت مورد نیاز کشور 
)نزدیک به 25 درصد نیاز( توسط عشایر تولید می شود، از سال 9۴ تاکنون سالانه 10 هزار 
تن افزایش تولید در حوزه گوشت عشایر داشتیم که دلیل آن نیز اجرای زنجیره تولید 
گوشت و افزایش بهره وری بوده است. در سال 99 به دلیل بارندگی های خوب و شرایط 
مطلوب مراتع و پوشش گیاهی 15 تا 20 درصد افزایش تولید در حوزه گوشت عشایر 
خواهیم داشت. ایشان  با اشاره به اینکه حدود 9 کیلوگرم علوفه مصرف می شد تا وزن دام 
زنده یک کیلوگرم افزایش یابد، گفت: ما این رقم را به شش کیلوگرم کاهش داده ایم یعنی 
به ازای دریافت شش کیلوگرم علوفه وزن دام زنده یک کیلوگرم افزایش می یابد و این برابر 
33 درصد افزایش بهره وری است. وی با بیان اینکه طی چهار سال اخیر 1500 میلیارد 
تومان منابع تسهیلاتی به حوزه تولید عشایری کشور تزریق شده است، افزود: طی این 
مدت، از شغل 70 هزار خانوار عشایری صیانت یا برای آنان شغل ایجاد شده است. و در 
حوزه آب آشامیدنی طی سال های 98 و 99 با اذن رهبر معظم انقلاب اسلامی حدود 27 

میلیون یورو برای انتقال شبکه سازی آب آشامیدنی عشایر اختصاص داده شده است.

یکچهارمگوشت
کشورراعشایرتولید
میکنند

کرمعلی قندالی 

 دکتر سید ضیاء ایمانی مدیر عامل بانک سینا گفت: تمامی اقدامات و تلاش هایی که برای 
تجهیز، تکمیل و نوسازی در این بانک صورت می گیرد، برای جلب رضایت مشتریان است و 
البته این یک روی سکه است و روی دیگر آن تعامل، ارتباط و حسن رفتار با مشتریان است که 
همکاران برای اثرگذاری و نتیجه بخشی فعالیتها و اقدامات، باید آن را بیشتر از پیش سرلوحه 
کار خود قرار دهند. وی ضمن قدردانی از تلاش های همکاران در تحقق اهداف و شاخص های 
عملکردی، گفت: علیرغم مشکلات و چالشهایی که به واسطه شیوع کرونا، برای کسب و 
کارهای مختلف کشور ایجاد شد، اما عملکرد بانک سینا در حمایت از کسب و کارهای آسیب 
دیده و همراهی با آنها، که با همدلی، اتحاد و یکپارچگی همکاران رقم خورد، قابل تقدیر است 
و امیدواریم با تداوم این اقدامات، شاهد تقویت روزافزون برند بانک در جامعه و نزد افکار عمومی 
باشیم. یکی از مهمترین برنامه ها و اولویت های فعلی، افزایش سهم بازار بانک در بخشهای 
مختلف منابع، مصارف، بانکداری الکترونیک و خدمات غیرمشاع است که علیرغم تلاشها، 
زحمات و اقدامات صورت گرفته، جایگاه شایسته و بایسته بانک محقق نشده است. در همین 
راستا، برنامه ها و سیاست های متعددی به ویژه در بحث اعطای تسهیلات خرد و قرض 
الحسنه به شعب ابلاغ شده که با اجرای درست و مطلوب آن می توان به موقعیت های بهتری 
دست پیدا کرد. از امتیازات دیگر بانک سینا، نرخ پایین نسبت مطالبات معوق به تسهیلات 

است که این امر، نشان دهنده اعتبارسنجی درست و دقیق وضعیت مشتریان است.

سهمبازاربانکدربخشهای
مختلفمنابع،مصارف،
بانکداریالکترونیک

سید ضیاء ایمانی
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 تداوم حضور بیمه آسیا  در مناطق آزاد

 Core Banking اسماعیل للـه گانی مدیرعامل بانک رفاه در مراسم آغاز به کار تیم نوسازی
بانک گفت: در عصر کنونی این بانک باید بتواند هم به مشتریان خدمات جدید و به روز ارائه 
دهد و هم چابکی لازم را داشته باشد که این مهم از طریق به کارگیری تکنولوژی های جدید 
امکان پذیر است و برای استفاده از این تکنولوژی ها باید بستر لازم را فراهم کنیم، باید آینده نگر 
بود و با مطالعه و برنامه ریزی، زمینه توسعه کارها را فراهم کنیم. باید پایه و اساس کار به گونه ای 
طراحی شود که با ورود و گسترش کسب و کارها و تکنولوژی های جدید مانند بلاکچین و 
ارزهای مجازی و یا کسب و کارهایی که با استفاده از کیف پول الکترونیک گسترش می یابد، 
ظرفیت ارائه خدمات به مشتریان را با توجه به تحولات جدید در آینده داشته باشیم.برای 
تحقق چنین برنامه هایی نیاز به سند تحول دیجیتال است که همه تغییرات در حوزه کسب و 
کارهای جدید از جمله فین تک ها و استارتاپ ها در آن دیده شود. در بانکداری باز موضوع این 
است که از همه تغییرات در حوزه کسب و کارهایی که دیگران ایجاد می کنند، حداکثر بهره را 
ببریم و این امر نیازمند زیر ساخت هایی است که باید طراحی و اجرایی شود.هر فرآیند باید یک 
محصول داشته باشد. ابتدا باید فرآیند ها را استخراج کرد. عنوان و کارکرد را مشخص کرد و با 
انتخاب یک مدیر و تیم فرآیندی، فرآیندها را مکتوب و نقشه راهی طراحی شود تا بر اساس آن 
نقشه بتوان نرم افزار طراحی کرد و آن را به کار گرفت.این موضوع، کار مهم و پیچیده ای است 

که از تهیه طرح تحول شروع و فرآیندها بر اساس این طرح بازنگری می شود.

آغازبهکارتیمنوسازی
بانکداریمتمرکز
الکترونیکی

اسماعیل للـه گانی

 بررسی آمار خلاصه رتبه بندی شرکت های کارگزاری بورس اوراق 
بهادار تهران از ابتدای سال تا پایان اردیبهشت 99 براساس ارزش 
کل معاملات انجام شده نشان می دهد، کارگزاری بانک پارسیان با 
1/ 18 درصد از کل معاملات در بین 20 کارگزاری برتر فعال قرار 
دارد. به گزارش اعتبار به اطلاعات منتشــر شده از سوی بورس 
اوراق بهادار تهران حاکی است: از میان 107 کارگزاری فعال در 
بازار سرمایه، 20 کارگزاری، برتر شناخته می شوند که 9 مورد از 
آن بانکی اســت. بنابراین گزارش، اطلاعات منتشر شده نشان 
می دهد، در پایان دو ماه ابتدایی ســال جاری 20 کارگزار برتر با 
انجام ۶2 درصد از کل معاملات، بیش از 150 هزار میلیارد تومان 
را جابه جا کرده اند. همچنین جزئیات این آمار مشخص می کند که 
کارگزاری های بانک تجارت، اقتصاد بیدار، بانک ملی، بانک آینده، 
تدبیرگران فردا، بانک پارســیان، بانک ســامان، بانک صنعت و 
معدن، بانک مهر اقتصاد ایرانیان و بانک مسکن در رتبه های 11 تا 
20 کارگزاری های شاخص در بین 107 شرکت کارگزاری فعال 

قرار دارند.

کارگزاریبانکپارسیان
دربین۲۰کارگزاریبرتر
بورس

بانک پارسیان

با حضور دکتر محمد فطانت مدیرعامل، برخی از اعضای هیأت مدیره و مدیران ارشد بانک آینده و 
هم چنین دکتر وحدت، مدیرعامل و تنی چند از مدیران ارشد صندوق شکوفایی و نوآوری کشور برگزار 
شد، همکاری های دوجانبه مورد بررسی و تأکید قرار گرفت. در این نشست، دکتر فطانت شرکت های 
دانش بنیان )SME( را موتور رشد اقتصاد دنیا دانست و تاکید کرد که در این فرآیند، افراد صاحب ایده 
باید حمایت شوند تا بتوانند نظر خود را به سرعت عملیاتی سازند که این امر در کشور ما با برخورداری 
از مزیت جمعیت جوان و خلاق، رسالتی بزرگ برای ما به شــمار می رود. کمک به شرکت های 
دانش بنیان برای معرفی و فروش محصول خود به مشتریان نیز از جمله دیگر حمایت هایی است که 
بستر آن با همکاری بانک آینده و صندوق شکوفایی و نوآوری، محقق می شود. بانک آینده به استناد 
گزارش های عملکردی ارائه شده، 88 )هشتاد و هشت( فقره تسهیلات با رقمی بالغ بر 7،000  میلیارد 
ریال طی سال 1398 به شرکت های دانش بنیان پرداخت کرده است. هم چنین در مدت مشابه، ۴1 
)چهل ویک( فقره ضمانت نامه با ارزش ریالی 1.133 )یک هزار و صد و سی وسه( میلیارد ریال، با 
شرایطی مناسب برای شرکت های مذکور، صادر نموده است. بر اساس این مستندات، بانک آینده موفق 
شد؛ به عنوان شریک استراتژیک صندوق شکوفایی و نوآوری، رتبه نخست همکاری با این صندوق طی 
سال 1398 را به خود اختصاص دهد. بانک آینده بر آن است تا با حضور جدی تر از پیش در حوزه 
نوآوری های نوین و نیز ایجاد بازار برای شرکت های دانش بنیان و فن آور در عرصه های راهبردی، زمینه 

بروز بیشتر استعدادها و توان مندی های دانش آموختگان و نوآوران کشور را فراهم آورد.

اعطایبیشاز۷،۰۰۰
میلیاردریالتسهیلاتبه
شرکتهایدانشبنیان

 محمد فطانت

بهمن دیزل در شــرایط تحریمی موجود با پیگیری جدی سهامداران و 
مدیران مجموعه و تامین قطعات مورد نیاز تولید، محصولاتی با داخلی سازی 
بالا تولید می کند کــه این فعالیت مورد تقدیر اســت. معاون هماهنگی 
اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت کشور به همراه استاندار، رئیس سازمان 
صمت استان قزوین و جمعی از مسوولان از شرکت بهمن دیزل با ظرفیت 
اسمی تولید سالانه ۴3 هزار و 500 دستگاه انواع کامیونت، مینی بوس و ... 
با اشتغال 573 نفر بازدید کردند و راهکارهای لازم برای بهبود شرایط و 
رونق تولید در این مجموعه مورد تبادل نظر قرار گرفت. بابک دین پرست در 
این دیدار درباره اهمیت صنعت خودرو گفت: خودروسازی در کشور جزو 
صنایع قدیمی و پیشران در توســعه اقتصادی کشور محسوب می شود و 
هرگونه ضربه به این صنعت، خودبه خود سایر بخش های صنعتی کشور را 
نیز تحت تاثیر قرار می دهد و تحریم شدن مستقیم آن به این دلیل است. 
وی افزود: بهمن دیزل باید با فعال کردن تمام ظرفیت ها از جمله؛ تقویت 
ظرفیت صادراتی محصــولات تولیدی، برنامه ریــزی در جهت اقدامات 
توسعه ای و تلاش در جهت طراحی و تولید محصولات نوین، فعالیت خود را 

گسترده تر سازد.

تولیدخودروهای
تجاریباوجود
تحریمها

شرکت بهمن دیزل



www.etebar.net

شهرستان

www.etebar.net

سه شنبه 27 خرداد ماه 1399، شماره 232

6

رئیس جمهوری در آیین بهره برداری از طرح های ملی استان های خراسان رضوی و اصفهان:

معادن را از حبس آزاد کنید
به منظور افزایش مشارکت مردمی در 
اقتصاد و فراهم آوردن فضای کسب و کار و 
گســترش فعالیت معدنی مس در استان 
خراســان رضوی تفاهم نامه گســترش 

فعالیت های معدنی مس به امضا رسید.
اردشیر ســعدمحمدی مدیرعامل 
شرکت ملی صنایع مس ایران گفت: بسیار 
خوشحالیم که فضای مناسبی در بین استان های معدن خیز کشور برای 
گسترش فعالیت های معدنی و تولید و اشتغال ایجاد شده است و در این میان 
استان خراسان رضوی پیشتاز فعالیت های معدنی مس در کشور شده است.

وی با بیان اینکه شرکت مس، اکتشاف مواد معدنی جدید را به عنوان 
پشتوانه ای برای تداوم تولید و جهش تولید و اجرای طرح های توسعه، با نگاه 
ایجاد سرمایه ملی و فرصت های اشتغال زایی به ویژه در مناطق کمتر برخوردار 
کشــور می داند، افزود: در این راســتا و در سال جهش تولید، این شرکت 
فعالیت های اکتشافی مبسوطی را در برخی استان های کشور ازجمله استان 
خراسان رضوی برنامه ریزی کرده است.موضوع این تفاهم نامه انجام عملیات 
اکتشــافی و حفاری در 20 هزار کیلومترمربع از محدوده های امیدبخش 
اکتشافی و معدنی در استان خراسان رضوی از سوی شرکت ملی صنایع مس 
ایران می باشد. بر اساس این تفاهم نامه در نظر داریم با بهره گیری از روش های 
نوین اکتشــافی و دانش فنی روز دنیا و به کارگیری متخصصین توانمند، 
فعالیت های اکتشــافی گســترده ای ماننــد مطالعات ســنجش ازدور، 
زمین شناسی و آلتراسیون، ژئوشــیمی، ژئوفیزیک، توپوگرافی و حفاری 
اکتشافی را در قالب مراحل چهارگانه اکتشافات شامل مطالعات شناسایی، 
پی جویی، عمومی و تفصیلی در پهنه کاشمر و بجستان انجام دهیم، در صورت 
دستیابی به نتایج خوب و قابل برداشت معدنی احداث فازهای بعدی تولید 
مس و ایجاد کارخانه کنسانتره مس در دستور کار قرار خواهد گرفت.در حال 
حاضر پیمانکار برای حفاری مشخص شــده است و تلاش خواهیم کرد در 
کمترین زمان ممکن وارد فاز اجرایی شویم.عملیات حفاری طی دو سال و 
با قریب به 75 میلیارد تومان سرمایه گذاری صورت خواهد گرفت.رعایت 
مسائل زیست محیطی یکی از اولویت های اصلی و اساسی شرکت مس است 
و در حال حاضر تمامی فرایندهای تولیدی مس با حداکثر استانداردهای 

زیست محیطی انجام می شود.

رئیس گروه مالی گردشــگری اعلام کرد: حفظ اشتغال، تاکید بر 
تعدیل نشدن نیروی انسانی و همچنین حفظ و توسعه واحدهای 

موجود از اهم برنامه های این گروه در سال جهش تولید است.
به گزارش اعتبار به نقل ازروابط عمومی گروه مالی گردشگری، 
مهدی جهانگیری در حاشیه بازدید از مجتمع فولاد صنعت بناب و 
در نشست مشترک مدیران گروه مالی گردشگری و مجتمع فولاد 
صنعت بناب افزود: افزایش تولید، استفاده حداکثری و بهینه از نیروی 
کار ماهر، ایجاد طرح های توسعه براساس هدفگذاری های انجام شده 

در هلدینگ ماهان در دستور کار قرار می گیرد.
وی با اشاره به جایگاه مهم این مجتمع، بزرگ ترین نقطه قوت 
این شــرکت را نیروی متخصص دانســت و تصریح کرد: با وجود 
پتانســیل موجود در این مجتمع اعم از فولادســازی و نورد، این 
مجموعه یکی از واحدهای تولیدی و تاثیرگذار در اقتصاد و اشتغال 
کشور و منطقه  است.در شرایطی که تحریم ها شرایط نامناسبی را 
بر تولید و صنعت کشور تحمیل کرده بود، گروه مالی گردشگری 
مانع تعطیلی و خاموش شدن چراغ این مجموعه فولادی شد و به 
عبارت دیگر برای حفظ اشتغال و اقتصاد پویا در منطقه و کشور گام 

برداشت.
رئیس گروه مالی گردشگری ورودبه  فرابورس را نیز یکی دیگر 
از اهداف و برنامه های مهم ذکر کرد و از آمادگی و ایجاد شرایط لازم 
برای ورود مجموعه فولاد بناب به بورس خبر داد. جهانگیری اظهار 
امیدواری کرد که با توجه به حمایت جدی گروه مالی گردشگری و 
پشتیبانی بانک گردشــگری بتوانیم در بورس، صادرات، تولید و 

همچنین تامین مواد اولیه و اصلاح فرآیندها موفق عمل کنیم.
در ادامه مدیرعامل بانک گردشگری نیز در این نشست گفت: 
این بانک در زمینه اشــتغال و حمایت از واحدهای تولیدی پررنگ 
ظاهر شده و حمایت ها در سال جهش تولید نیز تداوم خواهد داشت. 
مرتضی خامــی افزود: مجتمع فولاد صنعت بناب با برخورداری از 
حمایت زنجیره تولید و تامین مواد اولیه از جمله آهن اسفنجی در 
کنار رقبا مزیت هایی دارد که می تواند توان تولیدی این واحد را چند 
برابر کند. همچنین این مجتمع می تواند با تکیه بر نیروهای مجرب، 
تحصیلکرده و توانمند، موفقیت های خوبی را تجربه کند. مدیرعامل 
گســترش صنایع و معادن ماهان نیز در این بازدید و نشســت به 
برنامه ریزی انجام شده برای افزایش تولید در سال جاری اشاره کرد 
و گفت : هدف این مجتمع در سال جهش تولید، برنامه ریزی برای 
رسیدن به 800 هزار تن محصول است ضمن اینکه در صادرات نیز 
افزایش چشمگیری خواهیم داشت. صادق جاهد خطیبی با اشاره به 
زنجیره تولید این هلدینگ افزود: با برخورداری از زنجیره کامل تولید 
اعم از معدن5 گل گهر، شــرکت احیاء استیل بافت، مجتمع فولاد 
صنعت بناب برای تامین مواد اولیه مورد نیاز مشکلی نخواهد داشت.

ســیدبهاء الدین هاشمی رئیس هیات مدیره مجتمع فولاد 
صنعت بناب نیز به ظرفیت های موجود شرکت اشاره کرد و گفت: 
این مجتمع در تراز ملی فعالیت می کند و با پشــتوانه گروه مالی 
گردشگری و برخورداری از نیروی متخصص می تواند آینده موفقی 

در کشور داشته باشد.

خبرخبر

دکتربانکیپورنمایندۀمردماصفهاندرمجلسشــورایاســلامی:طرحمشــکلاتتولیدبــاصنعتگران،حمایتبرایرفعموانعبــانمایندگانمجلس،
نمایندۀمردمشریفاصفهاندرمجلسشورایاسلامیپسازبازدیدازخطوطتولیدفولادمبارکهاظهارداشت:بسیارخوشحالمکهامروزیکیازدستاوردهای
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رئیس جمهوری با اشــاره به گزارش سرپرست 
وزارت صنعت، معــدن و تجارت مبنی بر اینکه 
تولید فولاد کشور در دولت یازدهم و دوازدهم دو 
برابر میزان تولید فولاد تا قبل از آن بوده اســت، 
گفت: این بدان معنا است که همه سرمایه گذاران، 
کارآفرینان و مهندسان برای آبادانی کشور در حال 
تــلاش هســتند. روحانی با بیان اینکه بســیار 
حائزاهمیت است که در تولید فولاد از رتبه دهم 
در حال حرکت به ســمت رتبه هشتم و ظرفیت 

تولید سالانه
55 میلیون تن هستیم، اظهار داشت: خوشبختانه 
در تمامی بخش های فولاد اعم از کنسانتره، آهن 
اسفنجی و گندله زنجیره ها به طور منظم و کامل 
در حال شکل گرفتن است و باید تلاش کنیم تا 
در این بخش از معدن تا تولید فرآورده به همین 
شــکل زنجیره هــا منظــم بــه انجام برســد. 
رئیس جمهوری تأکید کرد: امروز تمام ایران به 
یک کارگاه عظیم و بزرگ تبدیل شده و همه در 
حال تلاش در بخش های گوناگون در راســتای 

توسعه و آبادانی کشور هستند.
افتتاح 200 طرح

روحانی اظهار داشت: اینکه 3800 طرح در بخش 
صنعت و معدن در حال اجرا بوده و در سال جاری 
قرار اســت 200 طــرح مهم در ایــن بخش به 
بهره برداری برسد نشان از تلاش و کوشش فعالان 
در این حوزه است. رئیس جمهوری با بیان اینکه 
امروز در تمامی بخش ها شاهد تحول و روند موفق 
هســتیم که می توانیــم هر هفتــه افتتاح های 
گوناگونی را در زمینه  های مختلف داشته باشیم، 
خاطرنشــان کرد: بهره بــرداری از ۴هزار و 82۶ 
میلیارد تومان پروژه امروز پاسخ خوبی برای آنهایی 
است که می خواستند کشور را در فشار قرار دهند.

صادرات لوازم خانگی
روحانی با اشــاره به اینکه در زمینه تولید لوازم 
خانگی بر اساس گزارش فعالان این بخش میزان 
تولید در سال 98 نسبت به سال 97 افزایش یافته، 
گفت: این نشان می دهد که تحریم ها نتوانسته ما 
را از پا در بیاورد و طرح های مختلف در کشور اجرا 

و تولید افزایش پیدا کرده است.
رئیس جمهوری با تأکید بر اینکه تحریم نمی تواند 

در اراده ملت تأثیر بگذارد، اظهار داشت: اینکه در 
بخش لــوازم خانگــی برای افزایــش صادرات 
درخواســت تخصیص ارز دارند نشان دهنده آن 
است که دشمن نتوانسته ما را از هدف بازداشته و 
ما را تســلیم کند؛ ما راه خود را بــا قدرت ادامه 
خواهیم داد. روحانی مواد اولیه، فناوری و صادرات 
مســتمر و باکیفیت را ســه اصل مهم در بخش 
صنعت کشــور عنوان کرد و گفت: خوشبختانه 
وجود معادن غنی در کشور، مواد اولیه را بخوبی 

تأمین می کند و نیازی به خرید این مواد نداریم.
آزادسازی معادن

رئیس جمهوری آزادســازی معــادن را یکی از 
اقدامات مهم و ضروری برشــمرد و افزود: امروز 
معادن کشور بواسطه اینکه امتیاز آنها در یک ورق 
به برخی افراد داده شده حبس شده اند و باید این 
معادن را از حبس نجات دهیم و به کسانی که این 
ورق پاره ها را در اختیــار دارند مهلت داده و اگر 
نتوانستند در این مهلت معادن را فعال کنند آنها 
را بــه مردم واگذار کنیــم. روحانی تصریح کرد: 
معادن بزرگ ترین ســرمایه برای کشور به شمار 
مــی رود و در دولت یازدهم و دوازدهم در زمینه 
اکتشــاف اقدام بزرگی صــورت گرفت. رئیس 
جمهوری ادامــه داد: در زمینه فناوری گام های 
بسیار خوبی طی سال های اخیر برداشته شده و 
در زمینــه صنایع تا 70 درصد بــه خودکفایی 
رسیده ایم و با تلاش بیشتر این مسیر ادامه پیدا 

خواهد کرد. روحانی خاطرنشان کرد: مردم باید 
توجه داشته باشــند که این افتتاح ها در شرایط 
عادی انجام نمی شــود بلکه در شرایط تحریم و 
مواجهه کشور با کرونا در حال انجام است.رئیس 
جمهوری با اشاره به  گزارش یکی از مسئولان در 
افتتاح های روز پنجشنبه گفت: در بخش صنایع 
لــوازم خانگی تولید در فروردین و اردیبهشــت 
امسال که کشور با کرونا مواجه بود نسبت به قبل 
152درصد افزایش ظرفیت داشــته است و این 
نشان می دهد که تحریم و کرونا ما را متوقف نکرده 
و امروز شاهد یک حرکت خوب در کشور هستیم.  
روحانی صادرات مســتمر و باکیفیت را از دیگر 
نیازمندی های بخش صنعت برای توسعه دانست 
و افزود: در صادرات ناچاریم کیفیت را بالا برده و 
قیمت را متعادل کنیم. رئیس جمهوری افزود: اگر 
صادرات وجود نداشــته باشد و تمام آنچه تولید 
می شود برای داخل کشــور باشد به سرنوشتی 
مانند خودروسازی های داخلی دچار خواهیم شد 
که یک روز قیمت را بالا می برند، فردا آن را بیشتر 
افزایش می دهند و گاهی از کیفیت آنها نیز کاسته 
می شود اما اگر خودروسازی ما به شرایطی برسد 
که 30 درصد محصولاتش صادر شــود مجبور 

است قیمت را پایین آورده و کیفیت را بالا ببرد.
افزایش تولید ملی

روحانی با بیــان اینکه افزایــش تولید ملی در 
ســال جاری به عنوان یک اصل برای دولت حائز 

اهمیت است، گفت: متأسفانه شرایط کرونا موجب 
کاهش برخی مشاغل و تولیدات در کشور شده 
است اما باید در هر بخشی که امکان آن وجود دارد 
تولید ملی را افزایش دهیم. رئیس جمهوری تأکید 
کرد:  در بخش صنعت سه چیز برای ما بسیار مهم 
است یکی مواد اولیه است یعنی بحمدالله معادن 
غنی کشور مواد اولیه را برای ما فراهم می کند در 
فولاد نمی رویم از کشــور دیگر گندله بخریم و 
بیاوریم اینجا تبدیل کنیم به آهن اســفنجی یا 
شمش فولاد، از معدن شروع می شود تا خط نهایی 
این یعنی مواد اولیه کشــور غنی ای داریم که در 
اکثر موارد مواد اولیه خودمان را می توانیم از معادن 
خود استخراج کنیم و معادن بسیار مهم است و 
بارها در دولــت توصیه کردم امروز هم به وزارت 
صمت توصیه می کنم. وی گفت : مواد اولیه داریم 
که معادن ما هســت. خوشــبختانه دولت های 
یازدهم و دوازدهم در زمینه اکتشــاف کار بسیار 
بزرگی کرده است. رئیس جمهوری با اشاره به این 
نکتــه که بعــد از مــواد اولیه فناوری اســت و 
خوشبختانه امروز در فناوری به سمت خودکفایی 
پیش می رویم. امروز اعلام شد که در بسیاری از 
صنایع فناوری ۶0 تا 70 درصد داخلی هست و در 
زمینه فولاد اعلام شد که حتی به خاطر کرونا آن 
بخش خارجی که بنا بوده بیاید کار نهایی را انجام 
دهد نتوانستند بیایند و جوان های ایرانی خودمان 
اینها را به افتتاح رساندند این جزو افتخارات بزرگ 
است. روحانی هنگام صدور فرمان بهره برداری از 
طرح های استان خراسان رضوی بویژه در منطقه 
خواف و سنگان گفت: در این منطقه همه مردم 
اعم از شــیعه و سنی برادرانه و برای رضای خدا و 
در مســیر توسعه کشــور عزیزمان ایران تلاش 
می کنند و این بســیار خوشــحال کننده است. 
همچنین رئیس جمهوری به هنگام صدور فرمان 
بهره برداری از طرح های استان اصفهان این استان 
را قلب ایران برشــمرد و گفت: مردم اصفهان از 
دوران انقلاب و دفاع مقدس و امروز در زمینه تولید 
ملی همواره پیشتاز بوده و هستند. رئیس جمهوری 
افزود: نسبت به همه کارگران، مهندسان و فعالان 
عرصه تولید کشور تواضع کرده و دست آنها را که 

در مسیر تولید کشور تلاش می کنند، می بوسم.
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رئیس گروه مالی گردشگری:
تداوم حمایت از اشتغال و واحدهای 

تولیدی در سال جهش تولید

نگاه مسئولین کشور برای تامین ریل مترو به 
ذوب آهن اصفهان است

دکترمهدی جمالی نژاد معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزیر 
کشور و رئیس سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور به همراه خدامراد 
صالحی فرماندار شهرستان لنجان ، حجت الله غلامی معاون هماهنگی امور 
عمرانی و علي اصغر ذاکري هرندي مدیر کل دفتر امور شهري و شوراهاي 
استانداري اصفهان با حضور در ذوب آهن اصفهان از خط تولید ریل ملی و 

همچنین شرکت تارابگین ذوب آهن اصفهان بازدید کردند .
وی در این بازدید و در گفتگو با خبرنگار ما تولید ریل ملی را جهت  
توسعه حمل و نقل » انبوه بر« کشور به ویژه مترو بسیار مهم دانست و گفت 
: خوشبختانه امسال و سال گذشته مبالغ قابل توجهی اوراق مشارکت برای 
کمک به زیرساخت های ریلی و قطار شهری به ویژه کلان شهرها در نظر 
گرفته شده است که در این خصوص تامین ریل یکی از مهمترین ملزومات 
است . حضور ذوب آهن در تولید ریل به مدیریت شهری بسیار کمک کرده 

است  که این امر برای توسعه کشور اهمیت بسیاری دارد.
 با تدبیر مدیران ذوب آهن اصفهان ، این شرکت در حال حاضر تولید 
کننده بزرگ ریل است و این وظیفه مدیران شهری است که نگاه شان به 
تولید داخل به ویژه ذوب آهن اصفهان باشد که یک صنعت مادر محسوب 

می شود .  
ایشان با اشاره به اینکه تولید ریل ملی در زمان مدیریت مهندس 
یزدی زاده به طور کامل انجام و فعال شد ، افزود : امیدواریم ذوب آهن اصفهان 
که به خوبی تولید ریل را پیش می برد ، از توسعه حمل و نقل ریلی پشتیبانی 

کند و این اقدام مهم برای کشور با استفاده از توان داخلی صورت گیرد .
مهنــدس منصوریزدی زاده مدیرعامل ذوب آهن اصفهان ، دکتر 
جمالی نژاد را یکی از پشتیبانان و حامیان اصلی تولید محصول استراتژیک 
ریل به ویژه ریل مترو در کشور دانست و گفت :  حمایت ایشان باعث شده 
تا کنون سه نوع ریل مورد نیاز سراسر کشور را در ذوب آهن اصفهان تولید 
کنیم . در این راستا تامین ریل اصفهان روتین شده و در مورد سایر شهرها 
هم انجام می شود و در این خصوص  هیچ گونه محدودیتی برای تامین ریل 

متروی مورد نیاز سراسرکشور نداریم .

مدیرعامل فولاد مبارکه : اتکا به توان داخلی 
بدون متخصص خارجی؛ بزرگترین شاخصۀ 

فولاد سنگان در سال جهش تولید
گلوگاه اصلی تهدیدکنندۀ فولاد مبارکه مسئلۀ 

تأمین مواد اولیه است
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه به 
وجود برخی مشکلات بر سر راه تولید در کشور 
اشاره کرد و گفت: ازجمله گلوگاه های اصلی که 
از نظر اقتصادی و صنعتی شرکت فولاد مبارکه  
را تهدید می کند مسئلۀ تأمین مواد اولیه است 
و کمبــود مواد اولیه و خام یکی از دغدغه ها و 

نگرانی های اصلی هیئت مدیره، معاونان و مدیران این شرکت است.
برای ما   زجرآور   است  که به دلیل نبود مواد اولیه تولید کاهش یابد

وی تصریح کرد: فولاد مبارکه در سال گذشته نزدیک به 5 هزار میلیارد 
تومان فروش را از دست داد که نیمی از این رقم سود خالص بود. 70 درصد علت 
ناتوانی در کسب این موفقیت کمبود مواد است. البته قطع گاز و برق نیز ازجمله 
دلایل دیگر کاهش میزان تولید بوده، اما این مسئله تا اندازه ای به خاطر اهمیت 
بهره مندی مردم از برق و گاز در فصل گرما و سرما توجیه پذیر است؛ ولی برای 
ما بسیار زجرآور است که به دلیل نبود مواد اولیه تولید کاهش یابد 
و تأثیر و پیامد این مســئله در بــازار و قیمت محصولات در بخش 

اقتصاد مطلوب نیست.
فولاد مبارکه لوکوموتیوی است که واگن های بسیاری در 

کشور به حرکت آن وابسته است
عظیمیان تصریح کرد: فولاد مبارکه یک واحد منحصربه فرد و 
یک بنیاد عظیم اقتصادی و صنعتی و صنعت ســاز در کشور است که 
نقش بسیاری در اشتغال، گردش مالی و سودآوری کشور دارد و تأثیر 
آن در همۀ نقاط کشــور مشــهود اســت، فولاد مبارکــه همچون 
لوکوموتیوی است که واگن های بسیاری به حرکت آن وابسته است و 
فعالیت بسیاری از صنایع در گرو فعالیت آن است. کمبود مواد اولیه، 
یک خطر دائمی است که سایۀ آن بر سر فولاد مبارکه سنگینی می کند؛ 
بنابراین کار شما بسیار مهم است و خدمت در تأمین مواد اولیه می تواند 
فولاد مبارکه را به آرامش برساند تا این شرکت به فکر اهداف بزرگ تری 
باشد. وی ضمن قدردانی از مدیرعامل و اعضای هیئت مدیرۀ شرکت 
ســنگان، معاونان، مدیران و تمامی کارکنان این شــرکت که هریک 
به نوعی در به بهره برداری رساندن این مجموعه نقش آفرینی کردند، 
گفت: تأثیر تلاش همکاران این مجموعه در این منطقۀ مرزی و محروم 

کشور به خوبی در رونق اقتصادی منطقه مشهود است.
 تا 40 درصد بیش از توان ظرفیت اسمی 

تجهیزات تولید می کنیم
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در بخش دیگری از سخنان 
خود بر ضرورت بهره مندی از تمامی ظرفیت ها به منظور ایجاد رونق 
و جهــش تولید تأکید کرد و گفت: بــرای من و همکارانم در فولاد 
مبارکه باعث افتخار است که هم اکنون جزو کارخانه هایی هستیم 
که گاهی تا ۴0 درصد بیشــتر از ظرفیت اسمی تجهیزات فعالیت 
می کنیم. به عنوان نمونه، ظرفیت تولید گندله سازی 5 میلیون تن 
اســت که با ایجاد تغییراتی، این رقم را به میزان 50 درصد و تا 7.5 
میلیون تن ارتقا داده ایم. ظرفیت تولید نورد گرم شماره یک نیز ۴.2 
میلیون تن اســت که در حال حاضر به میزان 5.5 میلیون تن انواع 

ورق در این خط تولید می شود.
گردش ثروت در جامعه ضروری است و فولاد مبارکه به دنبال 

توزیع ثروت در جامعه است
مهندس عظیمیان اظهار امیدواری کرد که تا کمتر از دو ماه 
آینده خط دوم کنسانترۀ این شرکت به بهره برداری برسد. همچنین 
باید به خاطر داشته باشیم اگر به دنبال دست یابی به اهداف هستیم، 
طبیعی است که باید قدردان زحمات همۀ عوامل کارخانه باشیم.

فرمانده آموزشگاه علمی و تخصصی شهید بهشتی ناجا: 
مدیران و کارکنان پاک فولاد مبارکه مایۀ سربلندی نظام 

و انقلاب هستند
فرمانده آموزشگاه علمی و تخصصی شهید بهشتی 
ناجــا پس از بازدید از خطــوط تولید فولاد مبارکه در 
جلسه ای با حضور جمعی از معاونان و مدیران این شرکت 
گفت: خداوند را شاکریم که بعد از انقلاب شکوهمند 
اسلامی ایران، چنین کارخانه ای در کشور بنا نهاده شده 
است. همچنین خرسندیم که مدیران و کارکنان پاک 

این شرکت مایۀ سربلندی نظام و انقلاب هستند
سردار فدایی از سلامتی و امنیت به عنوان دو نعمت 
باارزش که مورد تأکید خداوند مهربان قرار گرفته ، یاد و 
اضافه کرد: بدون شک نیروی انتظامی تمامی توان خود 
را برای برقراری نظم و امنیت شهروندان و ایجاد زمینۀ 
مناسب برای کار و فعالیت های اقتصادی به کار خواهد 
بست تا کارکنان این کارخانۀ بزرگ بتوانند بدون دغدغه 

به کار خود ادامه دهند.
وی با اشاره به اهمیت کار و تولید در رونق اقتصادی 
کشور اظهار داشت: برای دست یابی به بهترین شرایط 
فعالیت اقتصادی، داشــتن نظم و امنیت از مهم ترین 
مؤلفه هاست که خوشبختانه در نتیجۀ تعامل و همکاری 
بین نیروی انتظامی و فولاد مبارکه چنین فضایی مهیا 

شده است.
ایجاد ارزش مشترک برای جامعه و خدمت به 
هم میهنان، محصول مشترک همکاری بین 

نیروی انتظامی و فولاد مبارکه
به گزارش خبرنگار فولاد، در این جلسه ایرج ترابی، 
مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه  ضمن خیرمقدم به 

میهمانان گفت: نیروی انتظامی همواره در برقراری نظم 
و ایجــاد فضایی امــن بــرای کار و فعالیت اقتصادی 
نقش آفرینی کرده و فولاد مبارکه به خوبی قدردان این 

زحمات است.
وی با بیان اهمیت آشنایی دستگاه ها و بخش های 
مختلف با عملکرد فولاد مبارکه و نقش آن در اقتصاد 
کشور گفت: اگر همۀ مسئولین با عملکرد کارخانه هایی 
نظیر فولاد مبارکه آشنایی بیشتری داشته باشند، به یقین 
نتایج بهتری به بار خواهد نشست؛ چراکه امروز فولاد 
مبارکه به عنوان یک سرمایۀ ملی، زنجیرۀ تولید از سنگ 
تا رنگ را به طور کامل در خود دارد و در اقصی نقاط ایران 

اسلامی منشأ اثر است.
ترابی تصریح کرد: امروز شاهد این هستیم که فولاد 
مبارکه در راستای ایفای نقش در زمینۀ مسئولیت های 
اجتماعی خود نیز همکاری خوبی با نیروی انتظامی دارد؛ 
همچنان که نیروی انتظامی وقتی دشمن قصد به مخاطره 
انداختن فعالیت های اقتصادی و کار و تولید را داشته، 

به خوبی از استمرار تولید حمایت کرده است.
مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه در بخش پایانی 
سخنان خود خلق ارزش مشترک برای جامعه و خدمت 
به هم میهنان را محصول مشترک همکاری بین نیروی 

انتظامی و فولاد مبارکه دانست.
نیروی انتظامی در برقراری نظم و امنیت در جامعه 

و محیط های تولید نقش ارزنده ای دارد
در این جلسه همچنین مختار بخشیان، معاون 
بهره برداری فولاد مبارکه، با ارائۀ گزارشی از دستاوردهای 
فــولاد مبارکه گفت: برقراری نظــم و امنیت در جامعه و 
محیط های تولید و کسب وکار حاصل شجاعت و تلاش 
شبانه روزی عزیزان نیروی انتظامی و شایستۀ قدردانی است.

درایت مسئولین و کارکنان فولاد مبارکه یکی از 
مهم ترین عوامل تولید پایدار شرکت

در ادامۀ این نشست، سرهنگ محمدی، فرمانده 
نیروی انتظامی شهرستان مبارکه نیز گفت: جایگاه فولاد 
مبارکه از نظر تولید انواع محصولات فولادی و ایفای نقش 
در زمینۀ مسئولیت های اجتماعی بسیار خاص و حائز 

اهمیت است.
وی خاطرنشان کرد: نظم حاکم در این شرکت که 
با هماهنگی های بســیار خوب بین بخش حراست و 
حفاظت فیزیکی شرکت با نیروی انتظامی به دست آمده، 
قابل تحسین است و خوشبختانه اشراف خوب مسئولین 
این شرکت بر مسائل امنیتی باعث شده نیروی انتظامی 
در مواجهــه با فولاد مبارکه بدون هیچ مشــکلی به 

فعالیت های خود در منطقه ادامه دهد.
سرهنگ محمدی از فهم و درایت کارکنان و 
مسئولان این شرکت به عنوان یکی از مهم ترین عوامل 
تولید پایدار شــرکت در همۀ شــرایط یاد و اظهار 
امیدواری کــرد این روند و همچنین تعاملات این 

شرکت با نیروی انتظامی گسترش یابد.
نیروی انتظامی همواره یار   و    یاور  کارخانه های 

تولیدی بوده است
به گزارش خبرنگار فولاد، در ادامۀ این جلسه، 
کریم فخارزاده مدیر حراســت شــرکت  نیز   گفت: 
به طورکلی فولاد مبارکه از ابتدای دوران ساخت تا امروز، 
در ادوار مختلف مورد تهاجم دشمنان بوده است. این 
شرکت در دوران هشت سال دفاع مقدس ساخته شد 
و پس از آن هم همواره با تحریم های دشمنان مواجه بوده 
است. اما همواره با همت مدیران و کارکنان خود و البته 
با حمایت های مسئولین محترم نظام مقدس جمهوری 
اسلامی، توانسته است برای کشور عزت و سربلندی به 

ارمغان آورد.
وی ضمن قدردانی از اقدامات ارزشــمند 
نیروی انتظامی در برقراری نظم و امنیت در کشور 
گفت: نیــروی انتظامی همــواره   یــار   و   یاور   
کارخانه های تولیدی بوده و در استمرار تولید نقش 

بی بدیلی داشته است.

مهندس هاشم امینی رئیس هیات مدیره و مدیر 
عامل شــرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در جمع 
معاونین و مدیران این شرکت بر ضرورت ارتقای وضعیت 
ارائه خدمات در سطح استانداردهای جهانی تاکید کرد. 

وی ضمن اشاره به بیش از نیم قرن سابقه و پیش 
تازي شــرکت آبفا اســتان اصفهــان در امر خدمت 
رسانی،عنوان کرد: استفاده از فناوری های نوین، بازنگری 
در شیوه ارائه خدمات و تغییر روش های سنتی به مدرن، 
تغییر فرآیند به منظور سرعت بخشی به خدمات و تجهیز 
پیشرفته واحدهای عملیاتی رفع حوادث، از الزامات این 

شرکت است. 
ایشان بر لزوم تدوین برنامه زمان بندی شده برای 
ارتقا و بازسازی تصفیه خانه های فاضلاب تاکید کرد و افزود: 
تاسیسات فاضلاب برخی شهرهای بزرگ استان از جمله 
اصفهان، خمینی شهر و شاهین شهر به دلیل قدمتی که 

دارند، در اولویت قرار می گیرند. 

وی در ادامه بر لزوم ارتقاي سطح توانمندي و دانش 
کارکنــان به عنوان اصلي ترین کلید بهبود و بهره وري 
ســازمان تاکید کرد و گفت: استفاده از سایت آموزشی 
مهارت محور بختیاردشت به طور جدی در دستور کار قرار 
دارد، در این حوزه، نیاز بهره برداري باید محور توســعه 
قرارگیرد و فلسفه تغییر ساختار سازماني به شیوه کنوني 

همین شعار است. 

آبرسانی سیار  به 308 روستا در استان اصفهان
مدیر عامل شرکت آبفا استان اصفهان با اشاره به 
افزایش دما در فصل تابســتان گفت: در حال حاضر آب 
شرب سالم و بهداشتی حدود 308 روستا در استان اصفهان  
با جمعیتی بالغ بر۴7 هزار نفر از طریق تانکر تامین می شود. 
ایشان با بیان اینکه آبرسانی به صورت سیار در روستاهای 
22 شهرستان، انجام می گیرد اعلام کرد: منابع محدود 
منجر شده که آب شرب برخی از روستاها به صورت سیار 
تامین شــود، این در حالیست که درصدد هستیم با راه 
اندازی مجتمع های آبرسانی در نقاط مختلف استان بستر 
تامین پایدار آب شرب همه روستائیان مهیا گردد،هم 
اکنون بیش از927 روستا تحت پوشش شرکت آبفا استان 
اصفهان قرار دارد که از این رقم 300 روستا تحت پوشش 
طرح آبرسانی اصفهان بزرگ قرار گرفته و آب شرب بیش 
از ۶27 روستا از طریق  منابع داخلی که در مجموع شامل 
535 فقره چاه ،77 چشمه و35 قنات می باشد، تامین می 

شود ، منابع آبی بسیار محدود در شرق استان موجب شده 
است که آب شرب 7۴ روستا در اردستان و 87 روستا در 

نایین به صورت سیار تامین گردد.
مطالعه و اجرای  مجتمع آبرســانی کوهستان 
بهارستان با 18 روستا، مجتمع آبرسانی لای سیاه با 51 
روســتا در نایین، مجتمع آبرسانی برزاوند با 18 روستا، 
مجتمع همبرات با  2۶ روستا در اردستان، مجتمع آبرسانی 
کوهپایه با 29 روستا، مجتمع وردشت سمیرم با 52 روستا 
، مجتمع آبرسانی 10 روستایی نخلستان خور و مجتمع 
آبرسانی ۶0 روستایی چشمه لنگان غرب استان و مجتمع 
آبرسانی 5 روستایی  علی عرب در چادگان با هدف تامین 
پایدار آب شــرب روستاییان در دستور کار قرار دارد. در 
روستاهای استان 8۴۶ مخزن با ظرفیت 128 هزار و 75۶ 
مترمکعب جهت تامین آب شــرب روستاییان احداث 
گردیده و هم اکنون 231 هزار و 500 انشــعاب آب  به 

مشترکین در روستاها واگذار شده است.

مدیران و کارکنان پاك فولاد مبارکه مایۀ سربلندی نظام و انقلاب هستند

ضرورت ارائه خدمات در سطح استانداردهای جهانی



پروین: فساد فوتبال ایران را از بین برده است 

چرا کسی سراغ مدیران قبلی نمی رود تا اگر مشکل و خلافی دارند 
آنها را مورد بازخواست قرار دهند و همه چیز را به مردم بگویند

اخطار به مالکان زمین های خالی در شهرها

دستیابی ایران به دانش طراحی قطعات 
هواپیماهای بوئینگ و ایرباس

پرداخت پاداش برای اخذ سند مالکیت موقوفات 
ممنوع شد

ورود نامحدود ارز به کشور مجاز شد

وزیر ورزش:مسئولیت قرارداد ویلموتس با 
فدراسیون فوتبال است

خبـــرخبر

پیشکسوت فوتبال ایران گفت: چرا کسی سراغ مدیران 
قبلی نمی رود تا اگر مشکل و خلافی دارند آنها را مورد 

بازخواست قرار دهند و همه چیز را به مردم بگویند.
به گزارش گروه ورزش اعتباربه نقل از همشهری 
، علی پروین در مراسم ختم پرویز ابوطالب، پیشکسوت 
فوتبال کشورمان گفت: ابوطالب زحمات زیادی در 
فوتبال ما کشــیده و تمام بازیکنان مطرح فوتبال ما 
شاگرد او بودند. امیدوارم مسئولان ما به این افراد بها 
بدهند تا بازیکن سالاری نباشد و بازیکن بسازند و دنبال 
بازیکن 5 میلیاردی نرونــد. روزی که کلنگ زمین 
راه آهن را زدند من آنحا بودم، اما امروز فقط یک اسم از 
راه آهن مانده است. چرا باید اینطور باشد؟ این باشگاه ها 
را دست کسی بدهند که بتواند حداقل چهار بازیکن و 
مربی بسازد. راه آهن و بانک ملی تیم هایی بودند که 
تمام بازیکنان مطرح ایران از این دو تیم آمدند. تا جایی 
که می دانم ابوطالب نزدیک 500 بازیکن ملی تحویل 

کشور داد.
وی در مورد حال و روز این روزهای فوتبال تهران 
تصریح کرد: فوتبال تهران الآن فقط حرف است و چیز 
دیگری نمانده است. فقط استقلال و پرسپولیس مانده، 
در شهرستان هم سپاهان و چند تیم دیگر. فوتبالی در 
کار نیست. هیچ جای دنیا یک باشگاه چهار مدیرعامل 
در یک ســال عوض نمی کند، یا هیچ جا نمی بینید 
فدراسیون فوتبالش را وسط کار رها کنند و بروند. این 
که نشــد فوتبال،  بعد هم هیچ کــس به داد فوتبال 
نمی رسد، چرا با این اتفاقاتی که افتاده یک نفر سراغ  
افراد قبلی نمی رود که اگر مشکل و خلافی دارند، آنها 

را بگیرند؟ چرا این کار را نمی کنند؟ چرا یک نفر را زیر 
ســوال نمی برند؟ من همه مدیران را می گویم، چرا 
مدیرانی که خلاف می کنند را نمی گیرند و برای مردم 
روشن نمی کنند؟  همینطور که الان اسامی خلافکارها 
را اعلام می کنند، اسامی اینها را هم بگویند. چرا یک 
مدیرعامل هفت، هشت ماه می آید و بعدش نیست؟ 

چرا با او برخورد نمی کنند؟
پیشکسوت فوتبال ایران در مورد پرونده مارک 

ویلموتس عنوان کرد: زیاد دنبال آن نیستم!
وی درباره مشکلات فدراسیون فوتبال تصریح 
کرد: یک »کننده کار« باید در فوتبال باشد که چنین 
کسی در کار نیست؛ البته نبی کمی، به کار آگاه است. 

فســاد در حال از بین بردن فوتبال است و رویم نشد 
بگویم از بین برده است. نمی دانم چه کسی باید به داد 

این شرایط برسد.
پیشکسوت فوتبال ایران با بیان اینکه کسی به 
حرف امثــال او و محمــد دادکان توجه نمی کند، 
خاطرنشان کرد: وضعیت استقلال و پرسپولیس را 
ببینید. می گویند این دو تیم را به ما بدهید و ما 100 
میلیــارد تومان بدهی را می پذیریم، امــا این کار را 
نمی کنند. به نظر شــما چرا این اتفــاق می افتد؟ 
می خواهند این دو تیم همیشه در حاشیه باشند تا 
منافع خود را ببرند. خصوصی ســازی هم »کشک« 

است.

پروین در خصوص شایعه ای مبنی بر حضور او 
در هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس اظهار داشت: جای 
ما در هیئت مدیره نیست. به نظر شما چرا علی دایی، 
محمــد مایلی کهن و محمــد دادکان نباید رئیس 
فدراسیون فوتبال باشند؟ چرا علی کریمی باید در خانه 
باشد؟ فوتبالی ها باید به فوتبال بیایند. نه فقط ما، بلکه 
اگر از باشگاه استقلال هم وارد عرصه شوند، ما از آنها 
حمایت می کنیم تا فساد را کم کنیم. چون نمی توانیم 
آن را از بین ببریم. به هر سمتی می پیچید فساد است.

سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران بیان 
اینکه چرا باید سالی 100 میلیارد هزینه دو باشگاه 
پرسپولیس و استقلال شود، گفت: در همین زمین ها 
بازیکنان آینده فوتبال درست می شوند. مربی نباید هر 
سال بگوید 2-3 بازیکن چند میلیاردی برای تیمش 
جذب کنند. تیم ها یک سال هم قهرمان نشوند، اما 
بیایند از بازیکنان جوانان و امیدهای این تیم ها استفاده 
کنند. الان ببینید در تیم های پایه پرسپولیس پنج ماه 
است که یک ریال پول نگرفته اند و حتی پول آب معدنی 
هم ندارند. اگر ســالی یکی دو میلیارد تومان هزینه 
تیم هــای پایه کرده و ســالی دو بازیکن امید به تیم 
بزرگسالان شان اضافه کنند، دیگر احتیاجی به جذب 

بازیکن هفت میلیاردی برای این دو باشگاه نیست.
پروین در پاسخ به این سوال که چرا هیچ یک از 
اعضای فدراسیون فوتبال در مراسم ختم پرویز ابوطالب 
شرکت نکرده اند، گفت: نمی دانم از این افراد دعوتی 
شده است یا نه، اما حتماً باید از فدراسیون فوتبال در 

این مراسم شرکت می کردند.

مالیات سنگین در راه است
رییس اتحادیه مشاوران املاک از برنامه  وزارت 
راه برای راه  اندازی صندوق های حمایتی با منابع 
مالی مالیات بر خانه های خالی و برگزاری جلسه 
با معاون اول رییس جمهوری برای ساماندهی 
بازار مسکن خبر داد. مصطفی قلی خسروی با 
اشاره به جلسه اخیر با معاون مسکن و ساختمان 
وزیر راه وشهرســازی اظهار کرد: در این جلسه 
مسائل متعددی از جمله ارائه بسته های تشویقی 
به بخش خصوصی برای تولید مسکن، تسریع 
در اتمام واحدهای باقیمانده مسکن مهر، تسریع 
در ساخت واحدهای طرح ملی مسکن،  الزامی 
کردن صدور کد رهگیری در معاملات و استفاده 

از ظرفیت های بورس برای مسکن مطرح شد.
وی با بیان اینکه سامانه ملی املاک و اسکان نیز 
تا چند روز آینده راه اندازی خواهد شد،  افزود: در 
این جلسه عنوان شد که وزارت راه وشهرسازی 
صندوق هــای حمایتی از مردم را با منابع مالی 
مالیات بر خانه های خالی راه اندازی خواهد کرد. 
وی ادامــه داد: همچنیــن مقرر شــده که به 
صاحبان زمین های خالــی )بایر( در تهران و 
شهرستان ها برای ســاخت اخطار بدهند، در 
صورتی که ســاخت و ســازی در این زمین ها 
صورت نگیرد، مالیات های سنگینی از مالکان 
آنها دریافت خواهد شد.رییس اتحادیه مشاوران 
املاک با تاکیــد بر این که زمیــن متعلق به 

خداست،  یادآور شد: اول انقلاب هم اعلام شد 
که زمین برای کسی نیست. در سفری به ترکیه 
مشاهده کردم که در هر زمین خالی یک پرچم 
این کشور را نصب کرده اند،  دلیل آن را پرسیدم 

گفتند که این پرچم یک اخطار به مالک است 
اگر طی مدت مشــخصی در آن ساخت وساز 
نکند،  دولت مالیات های ســنگینی را از مالک 

دریافت خواهد کرد.
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هفته نامه اقتصادی ایرانورزش

تداوم تعامل و مشارکت فولاد مبارکه با مسئولان 
شهرستان مبارکه در توسعۀ پایدار منطقه

در جلســه ای با حضور مهندس عظیمیان مدیرعامل، معاونان و 
مدیران فولاد مبارکه با خانم دکتر صالحی نمایندۀ مردم شهرستان 
مبارکه در مجلس شورای اسلامی، بر همگرایی هرچه بیشتر صنعت 

با جامعه و توسعه متوازن منطقه تأکید شد.
به گزارش خبرنگار فولاد، در این جلسه مدیرعامل فولاد مبارکه با 
تأکید بر اهمیت تعامل و همکاری ما بین صنعت و جامعه تصریح 
کرد: خوشــبختانه هم زمان با دوران ساخت فولاد مبارکه از نگاه 
مدیریت این شرکت تعهد به مسئولیت های اجتماعی از اولویت های 
اصلی شرکت بوده است. این در حالی است که در بحران های اخیر 
ازجمله زلزله و سیل در استان های غربی، شمالی، جنوبی و شرقی 
کشور و همچنین در جریان شیوع ویروس کرونا فولاد مبارکه در 
چهارچوب قوانین و مقررات شرکت به یاری مردم عزیز شهرستان 

مبارکه و سایر هم وطنان شتافت.
عظیمیان خاطرنشان کرد: فولاد مبارکه از اجرای طرح های بنیادین 
و عام المنفعه که می تواند برای آحاد جامعه و ذی نفعان خلق ارزش 
کند اســتقبال می نماید. همچنان که پیش از این با مشارکت در 
طرح های مختلف عمرانی، بهداشتی درمانی و فرهنگی اجتماعی 
ازجمله احــداث پایگاه امداد و نجات ســه راهی مبارکه، احداث 
حسینیۀ بزرگ شهرستان مبارکه، تکمیل ورزشگاه و بسیاری از 

پروژه های آموزشی نقش آفرینی کرده است.
به گزارش خبرنگار فولاد در این جلســه همچنین نمایندۀ مردم 
شریف شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی نیز خاطرنشان 
کرد: منفعت فولاد مبارکه و شهرستان در مشارکت و تعامل هرچه 

بیشتر و اجرای پروژه های ماندگار است.
پروین صالحی با بیان این که خوشبختانه شرکت فولاد مبارکه از 
ابتدا تاکنون در کنار مردم شریف شهرستان بوده و با اقدامات خوب 
و مثال زدنی خود بخش عمده ای از مشکلات اساسی این شهرستان 
را رفع کرده است، اظهار داشت: در ادامۀ این تعامل پر خیر و برکت 
با همکاری مدیرعامل فولاد مبارکه و سایر معاونان و مدیران دلسوز 
این شرکت تلاش خواهیم کرد تا منافع ارزنده تری را برای صنعت 

و مردم بزرگوار منطقه به بار آوریم.
پروین صالحی تعامل و مشارکت با شرکت فولاد مبارکه را در راستای 
مسئولیت های اجتماعی این شرکت مثمر ثمر و ماندگار خواند و 
افزود: در سال های گذشته شرکت فولاد مبارکه با انجام پروژه های 
گوناگون در حوزه های عمرانی، بهداشتی درمانی و خدماتی، راهی 
نو در ارائۀ خدمات به مردم این شهرستان را آغاز نموده که در ادامۀ 
این اقدام شایســته می توانیــم با تکمیــل همکاری ها به نحو 

هدفمندتری از چنین اقدامات و فضاهایی استفاده کنیم.
 پروین صالحی در ادامه افزود: ازآنجا که شرکت فولاد مبارکه همواره 
یاریگر مسئولان این شهرستان در احداث و تکمیل پروژه های بزرگ 
و ماندگار بوده، ما نیز بر آن شدیم تا در قدم های نخستین در شروع 
پروژه های جدید و تکمیل پروژه های قبلی در نشست های تخصصی 
شرایط همکاری و تعامل بیشتر را بررسی کنیم که خوشبختانه این 
اراده از سوی هر دو طرف مشهود است و امیدواریم با تعامل فزاینده 

به سمت توسعۀ صنعت و آبادانی بیشتر شهرستان گام برداریم.
گفتنی است در این جلســه، مواردی ازجمله تکمیل پروژه های 
عمرانی، بهداشتی خدماتی، فرهنگی و اجتماعی شهرستان مورد 
بررسی قرار گرفت و ایرج ترابی مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه 
گزارش مبسوطی از عملکرد فولاد مبارکه در حوزۀ مسئولیت های 

اجتماعی شرکت و طرح های پیشنهادی منطقه ارائه کرد.

1–  وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات دولت  دهم آقای احمدی نژاد – 
اتوبوس فرنگی

2–    هادی – پیش غذا -  نامی برای پسران
3–  پاداش -  رئیس رعیت – پسوند محافظت 

۴–   از رنگ ها – سال آذری -  خلد 
5–   وزیر نیرو دولت  آقای احمدی نژاد -  صبح سحرخیز – برگ برنده 
۶–      من و شما – تظاهر به انجام کاری -  از رنگ های پرطرفدار در 

خرید اتومبیل 
7–  هنگام – پیامبران -  خباز

8–  متضاد خروج – سوره ای در قرآن -  جنگ و ستیز 
9–    ردیاب -  مشاور – مسافر خانه فرنگی

 10–  تکرار حرف – لباس مردگان – درجه ای در ورزش های رزمی – 
راه کوتاه 

11–    طایفه ای در غرب کشورمان -  امرد 
12–    سخن زشت -  کشوری در قاره آمریکا – از صفات خداوند متعال

 13–    به سختی و شدت – مجلس انگلیس – حرص و طمع – 
از ماه های میلادی

1۴–  برابر – ماده بیهوشی - هورمون غده فوق کلیوي 
15–   وزیر کشور دولت هشتم آقای خاتمی - خویشان و بستگان 

1_  از فوریت های اقتصادی مجلس 
2_   وزیر آموزش و پرورش دولت  آقای  خاتمی -   از شرکت های بزرگ  

خودرو سازی کشورمان 
3_   نامی برای آقایان – برنامه ورزشی و تعطیل شده تلویزیون –  کاپیتان 

سابق تیم ملی فوتبال انگلیس
۴_   رود آرام – سگ بیمار -  کاپیتان سابق تیم ملی فوتبال کشورمان 

– نوبت بازی
5_   آسمان – امر به نیامدن – آینده 

۶–   رئیس سابق صدا و سیما که 12 سال نیز ریاست مجلس شورای 
اسلامی کشورمان را بر عهده داشت – از خزنده ها - نقش

7–   عروس – از وسایل ورزشی قابل استفاده در منزل
8–    به ورزشکاران قهرمان می دهند – ماشین آبی - کمر بند مسیحي

9–   حیوان مسابقه ای -  سرپرست نهاد ریاست جمهوری در دولت دهم 
-  عضو سابق شورای شهر تهران 

10–   جنس قوی – از خزنده های خطرناک – مخالف دور
11–   شهری اطراف تهران – آتش تازی – نامی برای دختران 

12–  از حبوبات – بالاترین نقطه -   وزیر راه و شهر سازی دولت آقای 
احمدی نژاد 

13–    از بانک های خصوصی – خیلی بد – نفی عرب
1۴–   اشاره به دور – پوستین – آب فرنگی – سمت راست

15–   بنیانگزار جمهوری اسلامی ایران

عمودی افقی
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بررسی فوری و ویژه قرارداد فدراسیون 
فوتبال با ویلموتس در سازمان بازرسی

حسن یزدانی، محبوب ترین کشتی گیر 
جهان شد

با صدور ابلاغ بازرسی، موضوع قرارداد فدراسیون فوتبال با ویلموتس به صورت 
خارج از نوبت در دست بررسی است.

طاهری جعفری بازرس کل امور ورزش و جوانان سازمان بازرسی کل کشور با 
اشــاره به انتقادها از انتخاب و قرارداد سرمربی بلژیکی سابق تیم ملی فوتبال 
بزرگسالان کشورمان اظهار داشت: در نحوه انتخاب و انعقاد قرارداد آقای ویلموتس، 
ابهاماتی وجود دارد که با صدور ابلاغ بازرسی، موضوع به صورت خارج از نوبت در 
دست بررســی اســت. وی افزود: موضوع انتخاب این سرمربی در حالی که 
پیشنهادهای دیگری با مبالغ کمتر در شرایط مشابه وجود داشته یکی از موضوعات 
مورد ابهام است که در حال بررسی و اخذ توضیحات مسئولین مربوط در فدراسیون 
فوتبال هستیم. این اظهار نظر در حالی صورت می گیرد که پیش از این جمشید 
تقی زاده معاون حقوقی، امور مجلس و استان های وزارت ورزش گفته بود ما از 
هرگونه رسیدگی به پرونده قرارداد سرمربی سابق تیم ملی و هر پرونده دیگری در 
نهادهای نظارتی و مجلس استقبال می کنیم کما اینکه در مجلس قبل نیز در 
همین پرونده قرارداد سرمربی سابق تیم ملی همکاری کامل با مجلس داشتیم. 
علاوه بر وزارت ورزش، مهدی تاج رئیس سابق فدراسیون فوتبال نیز در تلویزیون 

اعلام کرد از ورود نهادهای بازرسی به این قرارداد استقبال می کند.

با پایان نظرسنجی اتحادیه جهانی کشتی، حسن یزدانی به عنوان محبوب ترین 
کشتی گیر آزادکار جهان معرفی شد.

اینستاگرام اتحادیه جهانی کشتی که در چند ماه اخیر با وجود شیوع ویروس 
کرونا و تعطیلی مسابقات فعال بوده و برای مخاطبان خود سرگرمی های زیادی را 
فراهم کرده، اخیرا اقدام به برگزاری یک تورنمنت مجازی کرد؛ مسابقاتی که جنگ 

محبوبیت بین بزرگان کشتی آزاد جهان بود.
از ایران محمدحسین محمدیان و حسن یزدانی در این جدول 1۶ نفره حضور 
داشتند که محمدیان خیلی زود حذف شد، اما حسن یزدانی رقبای خود را در رقابت 
مجازی محبوبیت یکی پس از دیگری شکست داد.بعد از کنار زدن عبدالرشید سعداله 
یف، نابغه کشتی گیر روسیه در نیمه نهایی توسط حسن یزدانی و هوادارانش، در فینال 
این تورنمنت مجازی حسن علی اف، کشتی گیر آذربایجانی رقیب یزدانی بود. نابغه 
جویباری کشتی ایران که نه تنها در داخل کشور، بلکه در تمام جهان به خاطر رفتار 
و نوع کشتی خود طرفداران زیادی دارد، در یک رقابت نزدیک توانست با کسب 53 
درصد آرا و حدود 1۶۴ هزار رای قهرمان این تورنمنت مجازی شود. حسن یزدانی را 
حالا می توان با استناد به این نظرسنجی محبوب ترین کشتی گیر جهان دانست؛ 
کشتی گیری که امید اول ایران در المپیک توکیو برای کسب مدال طلا خواهد بود.

معاون وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه شرکت های 
بوئینگ و ایرباس قطعات یدکی هواپیماهای ایرانی را 
تعمیر نمی کنند، گفت: به توان طراحی این قطعات دست 
یافته ایم و می توانیم این قطعات را به خوبی، با شناسنامه 

و حساب شده بسازیم.
علی عابدزاده  با  اشاره به فشارهای سنگین آمریکا درباره 
محدود کردن ارائه اطلاعات فنی و عملیاتی به شرکت های 
هواپیمایی ایرانی، گفت: با وجود این فشارها نیروهای 
متخصص داخلی به موفقیت های خوبی در حوزه تعمیر 
موتور رسیده و توانسته اند قسمت های گرم و پیچیده 
موتور را با تکنولوژی مناسب تعمیر کنند. رئیس سازمان 
هواپیمایی کشوری افزود: با وجودی که شرکت های 
بوئینگ و ایرباس قطعات یدکی هواپیماهای ایرانی را 
تعمیر نمی کنند، ولی ما به توان طراحی این قطعات دست 
پیدا کرده ایم و می توانیم این قطعات را به خوبی بسازیم که 
البته با شناسنامه و حساب شده است. عابدزاده افزود: در 
بخش هوایی و در حوزه فنی و ساخت قطعات حرف برای 
گفتــن داریم و در آینده ای نه چنــدان دور به انقلاب 
مهندسی و تکنیک در حوزه هوایی می رسیم. به گفته 

عابدزاده هماهنگی های لازم با کشور سازنده هواپیما، 
موتور و یا کشورهایی که به هر دلیلی در این موضوع نامی از 

آنها هست، انجام شده است.
رئیس سازمان هواپیمایی کشوری در بخش دیگری به 
محدودیت های پروازی با توجه به شیوع ویروس کرونا  
اشاره کرد و گفت: محدودیت های پروازی رو به کاهش 
اســت. عابدزاده بیان کرد: با شیوع کرونا در بسیاری از 
کشورهای دنیا پروازهای خارجی به حداقل رسید که این 
میزان در برخی کشورها به دو تا سه درصد رسید. وی با 
تأکید بر اینکه پروازهای خارجی به تدریج رفع محدودیت 
می شود، گفت: شــرکت های خارجی اکنون منتظر 
هستند تا پروتکل های بهداشتی میان کشورها امضا و 
توافق ها صــورت گیرد تا بتوانند مســافران را طبق 
پروتکل های خاص بهداشتی و پزشکی جابه جا کنند. 
رئیس سازمان هواپیمایی کشــوری با  اشاره به اینکه 
وضعیت پروازهای داخلی در کشور خوب است، گفت: 
اگر تلاش های حال حاضر وزارت بهداشت و درمان در 
مورد کنترل کرونا به نتیجه برسد به یقین در پروازهای 

داخلی رشد بهتری خواهیم داشت.

هیئت عمومی دیــوان عدالت 
اداری بــه ممنوعیت پرداخت 
پاداش به عوامل دخیل در اخذ 
سند مالکیت موقوفات رای داد.

به گزارش دیوان عدالت اداری، به 
دنبال شکایت سازمان بازرسی 
کل کشور از سازمان اوقاف و امور 
خیریــه بــا خواســته ابطال 
دســتورالعمل نحوه پرداخت 
پاداش اخذ سند مالکیت رقبات 
موقوفات بقاع متبرکه و اماکن 
مذهبی، این موضوع در دستور 
کار هیئت عمومی دیوان عدالت 

اداری قرار گرفت.
بر اساس این گزارش، در جریان 
بررسی این شــکایت، اعضای 
هیئت تخصصی اقتصادی مالی 
دیوان عدالت اداری اعلام کرد که 
بــر اســاس مــاده 12 قانون 
تشکیلات و اختیارات سازمان 
اوقاف و امــور خیریه، اجازه ای 
مبنی بر پرداخت پاداش به عوامل 
دخیل در اخذ ســند مالکیت 
موقوفــات اعطا نشــده و انجام 
ذاتــی  از وظایــف  امــوری 
کارشناسان این سازمان اوقاف و 

امــور اســت، بنابرایــن این 
دستورالعمل مغایر با اصل پنجاه 
و سوم قانون اساســی و قانون 
تشکیلات و اختیارات سازمان 
اوقاف و امور خیریه تشــخیص 

داده شد.
همچنین هیئت عمومی دیوان 
عدالت اداری با اکثریت آراء رای 
به ابطال دســتورالعمل نحوه 
پرداخت پــاداش اخذ ســند 
مالکیت رقبــات موقوفات بقاع 
متبرکه و اماکن مذهبی مصوب 
سازمان اوقاف و امور خیریه داد.

وزیر ورزش و جوانان گفت: مسئولیت قرارداد مارک ویلموتس 
سرمربی سابق تیم ملی با فدراسیون فوتبال است و خودشان در 

این زمینه به نهادهای نظارتی پاسخ خواهند داد.
مسعود سلطانی فر درباره حواشی قرارداد مارک ویلموتس 
سرمربی سابق تیم ملی و معرفی وی از سوی انجمن فرهنگی 
ایــران- هلنــد و وزارت ورزش، گفت: ایــن موضوع ماجرای 
پیچیده ای نیست. در طول روز، نامه های اداری مختلف زیادی 
برای وزارت ورزش می آید. این نامه ها را به فدراسیون ها ارجاع 
می دهیم و آنها باید تصمیم اصلی را بگیرند. نقش وزارت ورزش 
نظارتی اســت. وزیر ورزش و جوانــان ادامه داد: این نامه -نامه 
معرفی مارک ویلموتس برای تیم ملی فوتبال از سوی انجمن 
ایران و هلند- برای فدراسیون فوتبال آمده بود و من نوشتم برای 
بررسی و بهره برداری به این فدراسیون ارجاع شود. علاوه بر سه 
گزینه ای که در نامه وجود داشت، گزینه های دیگری هم مطرح 
بودند که حدود 9 نفر می شــدند ولــی تصمیم گیرنده اصلی 
فدراسیون فوتبال بود. تمام موارد را خود فدراسیون بررسی کرده 
است. مسئولیت قرارداد ویلموتس هم با فدراسیون فوتبال است 

و قطعاً خودشان به نهادهای نظارتی پاسخ خواهند داد.
در اینکه مسئولیت قرارداد ویلموتس با فدراسیون است، 
تردیدی نیســت ولی نکته مهم آنجاست که چگونه می شود 
انجمن فرهنگی ایران و هلند که متعلق به بخش خصوصی است 
و کارش درحوزه صنایع دستی از جمله گلیم و سفال گری است، 
به وزیر ورزش مربی خارجی پیشنهاد می دهد و وزیر هم آن را 

به رئیس فدراسیون فوتبال ارجاع می دهد؟!
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شورای عالی هماهنگی اقتصادی، ورود نامحدود ارز به 
کشور را مجاز و واردات طلا را از پرداخت عوارض قانونی 
و مالیات بر ارزش افزوده، معاف کرد. به گزارش ایرنا؛ بر 
اساس این مصوبه، ورود ارز به صورت اسکناس به داخل 
کشور بدون محدودیت مطابق با ضوابط و مقررات بانک 

مرکزی و مقررات مبارزه با پولشویی توسط اشخاص 
حقیقی و حقوقی مجاز است. همچنین واردات فلزات 
گرانبهــا )طلا، نقره و پلاتیــن( به صورت خام طبق 
ضوابط بانک مرکزی از همه حقوق، عوارض قانونی و 

مالیات بر ارزش افزوده معاف است. 
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منفورترین بندگان نزد خداوند سبحان دانشمند مغرور و متکبر استامام علی)ع(:

بانک صادرات ایران به دانشجویان دانشگاه 
آزاد تسهیلات پرداخت می کند

بانک صادرات ایران در راستای گسترش همکاری و ارائه انواع خدمات بانکی و مالی و 
پرداخت تسهیلات به اساتید، اعضای هیئت علمی، کارکنان و دانشجویان با دانشگاه 

آزاد اسلامی تفاهم نامه همکاری امضاء کرد.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی بانک صادرات ایران، این تفاهم نامه که با حضور 
حجت الله صیدی، مدیرعامل و رضا صدیق، قائم مقام بانک صادرات ایران و همچنین 
محمدمهدی طهرانچی، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی امضا شد، افتتاح حساب، ارائه 
انواع خدمات بانکداری الکترونیک، صدور کارت هوشمند چند منظوره ویژه، ایجاد 
گیشــه، باجه و نصب دســتگاه های خودپرداز، پایانه های فروش،  نصب و راه اندازی 
نرم افزار و سامانه های نظارتی مربوط به مدیریت عملیات بانکی دانشگاه آزاد اسلامی 

مورد توافق قرار گرفت.
در این تفاهم نامه همچنین، پرداخت تسهیلات اعتباری و مرابحه کارمندان، تسهیلات 
دانشجویی، خدمات سرمایه گذاری و تامین سرمایه، تسهیلات پروژه های ساختمانی 

و خرید تجهیزات و خدمات ارزی و ریالی در دستور کار قرار گرفت.
بر اساس این تفاهم نامه، بانک  صادرات ایران به دانشجویان مقطع کاردانی تا سقف ۴0 
میلیون ریال  تسهیلات کمک هزینه شهریه با اقساط 2۴ ماهه پرداخت خواهد کرد.

همچنین دانشــجویان مقطع کارشناسی این دانشگاه تا سقف 100 میلیون ریال با 
اقســاط ۴8 ماهه، دانشجویان مقطع کارشناسی ارشد تا سقف 150 میلیون ریال با 
اقساط 3۶ ماهه و دانشجویان مقطع دکتری تا سقف ۴00 میلیون ریال با اقساط ۴8 

ماهه تسهیلات مرابحه کمک هزینه شهریه دریافت خواهند کرد.
در مراســم امضای این تفاهم نامه، حجت اله صیدی، ســابقه ۶9 سال خدمت رسانی 
گسترده بانک صادرات ایران به هموطنان و بخش های مختلف اقتصادی کشور را مورد 
اشاره قرار داد و گفت: امروز بانک صادرات ایران با دارا بودن 2۴8 هزار میلیارد تومان 
سپرده و بیش از 350 هزار میلیارد تومان دارایی و بیش از دو هزار و دویست شعبه در 
سراسر کشور، در کنار دانشگاه آزاد اسلامی ایستاده تا با رفع دغدغه تأمین مالی و تامین 

سرمایه در گردش این دانشگاه، به ارتقای کیفیت آموزشی آن کمک کند.
مدیرعامل بانک صادرات ایران، افزود: سعی خواهیم کرد علاوه  بر ارائه انواع خدمات 
بانکی و مالی در قالب محصولات، سوپرمارکت مالی و تهیه ابزار نوین بانکی، کارت های 
اختصاصی برای دانشجویان تهیه شود که هم کارت دانشجویی باشد و هم نقش کارت 

بانکی را ایفا کند.
محمد مهدی طهرانچی نیز در این مراســم با بیان اینکه نگاه موسسات و بنگاه های 
خدمات رسان و خدمات گیرنده با تغییر مفهوم پول به یک نگاه همکاری مشترک تغییر 

یافته، همکاری بانک صادرات ایران و دانشگاه آزاد اسلامی را با اهمیت توصیف کرد.
رئیس دانشــگاه آزاد اسلامی افزود: این دانشگاه بزرگترین دانشگاه اجتماعی جهان 
اسلام است و دانشجویان شاغل و دانشجویان آینده این دانشگاه سرمایه های بزرگی 
هستند که از همان بدو ورود به دانشگاه، با پرداخت شهریه، آشنایی با خدمات بانکی 

را تجربه می کنند.
وی گفت: دانشــگاه آزاد اسلامی در کنار بانک صادرات ایران می تواند به عنوان یک 
شــبکه اجتماعی گســترده فعالیت کند و امیدوارم این توســعه همکاری، فراتر از 
کنش های مالی برای جوانان، دانشجویان و دانش آموزان فردای این سرزمین منافع 

خوبی به همراه داشته باشد.

خبر

گرامیداشت شهادت:محمد بخارایی،صادق امانی، رضا صفارهرندی و مرتضی نیک نژاد؛ شهدای مبارزه با قانون کاپیتولاسیون عکس نوشت

فولاد مبارکه و دانشگاه تهران بنیانگذار »مرکز نوآوری تحول دیجیتال 
صنعت فولاد کشور«

برگزاری مجامع شرکتهای فولاد سنگان، مهندسی فولاد مبارکه، توکا 
فولاد و فولاد زاگرس اندیمشک

کلنگ احداث »مرکز نوآوری تحول دیجیتال در فولاد« روز 
سه شنبه 13 خردادماه با همت شرکت فولاد مبارکۀ اصفهان و 
دانشگاه تهران در پارک علم و فناوری دانشگاه تهران به زمین زده 
شد تا در تقویم توسعۀ فناوری ایران این روز به عنوان نقطۀ عطفی 

در تحول صنعت فولاد کشور به ثبت رسیده باشد.
به گزارش خبرنگار فولاد، این مراســم با حضور دکتر 
خداداد غریب پور معــاون وزیر صمت و رئیس هیئت عامل 
ایمیدرو، مهندس عظیمیان مدیرعامل گروه فولاد مبارکه، دکتر 
نیلی رئیس دانشگاه تهران و دکتر سعید زرندی معاون علم و 

فناوری وزارت صنعت، معدن و تجارت برگزار شد.
 یک رخداد مهم در صنعت فولاد

معاون وزیر صمت در این مراسم، با تشکر از شرکت فولاد 
مبارکه و دانشگاه تهران گفت: یکی از راه هایی که دانشگاه را با 
صنعت آشتی می دهد نهادسازی است و صنعت نیز باید احساس 

نیاز کند. امروز شاهد یک رخداد مهم در صنعت هستیم.
غریب پور اظهار کرد: فولاد مبارکه به عنوان بزرگ ترین 
فولادساز کشور از معدن تا محصول نهایی را در زنجیرۀ خود دارد 

و می تواند در این مسیر بسیار مؤثر باشد.
رئیس هیئت عامل ایمیدرو افزود: این یک اتفاق کم نظیر 
است تا ایده های گروه های کوچک جمع آوری، و توسط فولاد 

مبارکه در صنعت اعمال شود.
وی افزود: از صمیم قلب خوشحالم که شاهد این اتفاق 
مهم در پارک علم و فناوری هســتم. مــا می توانیم به جای 
مصرف کننده، تولیدکننده و خلاق باشیم. ما باید همراه با علم در 
مسیر پرشتاب فناوری پیش برویم. ایمیدرو نیز باید در این مسیر 

حضور داشته باشد، زیرا نخستین قدم اکتشاف است.
فواید احداث این مرکز در فاز اول متوجه 

سهامداران شرکت است
در ادامۀ این آئین مدیرعامل فولاد مبارکۀ اصفهان نیز 
گفت: این شرکت قصد دارد نسل جدید فناوری را در فرایندهای 

تولیدی خود پیاده سازی کند.
حمیدرضا عظیمیان تصریح کرد: فولاد مبارکه با کمک 

فناوری به سمت کارخانۀ هوشمند حرکت می کند.
وی با اشاره به این مطلب که ما در تولید فولاد خام از دنیا 
عقب نیستیم، اما در تولید ورق های عریض و خاص کمی از دنیا 
عقب مانده ایم، اظهار داشت: امروز دنیا در صنعت خودروسازی 
به دنبال ورق هایی با استحکام بالا و وزن کم است، زیرا استفاده از 
این نوع محصــول، کاهش مصرف بنزین، بهبود شــرایط 
محیط زیست و جلوگیری از آلودگی و امنیت سرنشینان خودرو 

را به دنبال دارد و ما در این مورد کمی از دنیا جا مانده ایم.
مدیرعامل گروه فولاد مبارکه با تأکید بر این که برای 
دست یابی به مراحل بالاتر رشد و توسعه باید در زمینۀ فناوری 
روز دنیا نیز خود را به روز کنیم ادامه داد: از این رو فولاد مبارکه در 

نظر دارد نسل جدید فناوری را پیاده کند.
به گفتۀ عظیمیــان، فواید احداث این مرکز در فاز اول 
متوجه سهام داران شرکت است که از بهره وری و افزایش سود 
سهام استفاده می کنند، چراکه هزینه ها کاهش پیدا می کند و 
کار با دقت و سرعت بیشتری انجام می شود. تأثیر بعدی این است 
که مردم کشور ما با کمک فناوری به روز دنیا، رفاه و آسایش بیشتر 

و همگامی با دنیا را تجربه خواهند کرد.

وی افــزود: مرکز نوآوری تحول دیجیتــال در فولاد با 
همکاری دانشگاه تهران و مشارکت معاونت علمی و فناوری 
ریاست جمهوری و فولاد مبارکه احداث خواهد شد. امیدوارم در 
آیندۀ نزدیک استارت آپ های بسیاری در این مرکز فعالیت کنند.

مدیرعامل گروه فولاد مبارکه معتقد است با احداث مرکز 
نوآوری تحول دیجیتــال در فولاد با پیش خرید محصولات 
اســتارت آپ ها از جوانان خلاق حمایت خواهد شد تا خطر 

سرمایه گذاری آن ها کمتر شود.
عظیمیان با بیان این که فولاد مبارکه با احداث این مرکز 
به دنبال سودآوری نیست،  گفت: هدف شرکت فولاد مبارکه 
توســعۀ فناوری دیجیتال است تا بتوانیم به سطح بالاتری از 

تکنولوژی مجهز شویم.
مرکز نوآوری تحول دیجیتال دانشگاه 

تهران بازیکن اصلی است
دکتر عباس زارعی، رئیس پارک علم و فناوری دانشگاه 
تهران نیز در این آئین گفت: مرکز نوآوری تحول دیجیتال دانشگاه 
تهــران بازیکن اصلی این میدان اســت و فــولاد مبارکه با 
پیشرفت هایی که در این صنعت داشته در کنار نگاه مثبت دکتر 
نیلی و ســتاری، نقش قابل توجهی در پیشبرد اهداف طرح 

خواهند داشت.
هدف از راه اندازی این مرکز مطالعه و به کارگیری 
مفاهیم تحول دیجیتال در حوزۀ انقلاب صنعتی 

نسل چهارم در صنعت فولاد است
در ادامۀ این مراسم، مهدی نقوی، معاون تکنولوژی 
شرکت فولاد مبارکه نیز گفت: ایجاد مرکز نوآوری تحول 
دیجیتال در صنعت فولاد و انقلاب صنعتی نسل چهارم در 
فولاد مبارکه با همکاری معاونت علمی و فناوری ریاست 
جمهوری و فولاد مبارکه و دانشگاه تهران آغاز شد؛ چراکه 
اقتصاد نسل چهارم در آینده ای نزدیک از الزامات دنیا خواهد 
بود، طبیعتا یکی از استراتژی های کلان ایران، مطالعه و حرکت 
در راستای اقتصاد نسل چهارم خواهد بود. بر همین اساس 
صنعت فولاد به عنوان یکی از صنایع مجهز و تأثیرگذار باید در 

این مسیر قدم بگذارد.
وی ادامه داد: شرکت هایی می توانند در این زمینه وارد 
عمل شوند که به سطح بلوغ موردنیاز رسیده باشند. خوشبختانه 

شرکت فولاد مبارکه به این سطح رسیده است.
نقوی اظهار کرد: شرکت فولاد مبارکه از سال گذشته 
مطالعات گســترده ای را دربارۀ  این که چگونه صنعت فولاد 
می تواند در مسیر اقتصاد نسل چهارم گام بردارد، آغاز کرده است.

معاون فناوری شرکت فولاد مبارکه در همین خصوص 
از افتتاح مرکز گسترش و توسعۀ نوآوری فولاد مبارکه در اصفهان 
خبر داد و با بیان این که در زیرمجموعۀ اقتصاد نسل چهارم سه 
حوزه سیاست گذاری شده است، افزود: بر این اساس، مقرر شد 
مرکز تحول دیجیتال در دانشگاه تهران و اقتصاد چرخشی و 

توسعه ای محصول در دانشگاه صنعتی اصفهان افتتاح شود.
وی گفت: امروز پیرو تفاهم نامۀ سه جانبه ای که با دانشگاه 
تهران و معاونت علم و فناوری ریاست جمهوری در 23 دی ماه 
در نمایشــگاه بومی سازی امضا شد، این مرکز در پارک علم و 
فناوری افتتاح شد تا ایده ها و دانش نخبگان عرصۀ دیجیتال 

جمع آوری شود.
نقوی اظهار کرد: فولاد مبارکه پیرو مسئولیتی که در ایران 
به عنوان شرکت پیشرو دارد، قرار است این استراتژی را به کل 

صنعت فولاد تعمیم دهد.
گفتنی است با توجه به بررسی ها و مطالعات صورت گرفته 
در شرکت فولاد مبارکه و امضای تفاهم نامۀ همکاری فی مابین 
شرکت فولاد مبارکه و معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری 
در دی مــاه 1397، یکی از ســه حوزۀ اصلی و اســتراتژیک 
شناسایی شــده، حوزۀ تحول دیجیتال است. بر این اساس، 
تفاهم نامه ای در حاشیه جشنواره صنعت فولاد در دی ماه 1398 
فی مابین شرکت فولاد مبارکه، دانشگاه تهران و ستاد توسعۀ 
فناوری های حوزۀ اقتصاد دیجیتال و هوشمندسازی معاونت 
علمی و فناوری ریاست جمهوری به امضا رسید و بر اساس آن 
اقدامات اجرایی لازم برای آن تعریف شــد. براساس پروپوزال 
ارائه شده در مورد طرح تأسیس مرکز نوآوری تحول دیجیتال 
گروه فولاد مبارکه در دانشگاه تهران، برنامۀ زیر جهت تأسیس 

این مرکز مدنظر قرار دارد:
طراحی، ساخت و تجهیز فضای مرکز نوآوری در پارک علم 
و فناوری دانشــگاه تهران در فضایی با زیربنای 1730 متر انجام 
خواهد شد. در این قرارداد ۶50 مترمربع آن برای این مرکز در نظر 
گرفته شده است که براساس مفاهیم و اصول تعریف شده برای مراکز 

نوآوری در مقیاس جهانی طراحی، احداث و تجهیز خواهد شد.
در خصوص طراحی ساختار مدیریتی، حاکمیتی و 
مالکیت مرکز نوآوری باید گفت در ابتدای این طرح، کمیتۀ 
راهبری مرکز نوآوری متشکل از نمایندگان فولاد مبارکه، 
پارک دانشــگاه تهران و معاونت علمی و فناوری ریاست 
جمهوری ایجاد می گردد و کلیۀ ساختارهای مدیریتی و 
حاکمیتی تحت نظارت و مدیریت این کمیته خواهد بود و 
سپس ساختار حاکمیتی مناسب این مرکز طراحی و به 

تصویب این کمیته خواهد رسید.
راه اندازی و جذب شرکت ها و استارت آپ ها مطابق نقشۀ 
راه مصوب از دیگر ویژگی های این کار است و براساس نقشه راه 
مورد تصویب کمیتــۀ راهبری، راه اندازی مرکز براســاس 

برنامه های تعریف شده در این طرح، شروع خواهد شد.

مجامع عمومی عادی سالانۀ شرکتهای صنایع معدنی 
فولاد سنگان، فولاد زاگرس اندیمشک،  شرکت فنی مهندسی 
فولاد مبارکه و توکافولاد هفتۀ گذشته با حضور سهامداران این 

شرکتها برگزار شد.
به گزارش خبرنگار فولاد، مجمع عمومی عادی سالانۀ 
صاحبان سهام شرکت صنایع معدنی فولاد سنگان )منتهی به 
سال مالی 98/12/29( در 19 خرداد 1399 با حضور سهامداران 
این شرکت به ریاست عباس اکبری محمدی رئیس هیئت مدیرۀ  
فولاد سنگان  برگزار   شد. در این مجمع، پس از رسمیت یافتن 
جلسه، در ابتدا علی امرائی مدیرعامل فولاد سنگان ضمن ارائۀ 
گزارشی از عملکرد تولید و درآمد این شرکت گفت: در سال 98 
مدیریت هزینه و افزایش میزان فروش در فولاد سنگان رشد 37 
درصدی سود به ارزش 550 میلیارد تومان در سال را به ارمغان 

آورد.
 وی با اشــاره به چالشــهای جدی در مسیر ساخت و 
راهاندازی کنسانترهسازی این شرکت گفت: راهاندازی کارخانۀ 
کنسانترهسازی مهمترین هدف و دغدغۀ مدیریت فولاد مبارکه 

بود.
مدیرعامل فولاد سنگان با بیان این نکته که در آغاز سال 
1398 پیشــرفت پروژۀ کنسانترهســازی 78 درصد بوده و 
هماکنون آمادۀ بهرهبرداری و افتتاح است، گفت: تأمین بهموقع 
تجهیزات و قطعات کلیدی در راهاندازی کارخانه، با توجه به 
مشکلات جاری کشور، از اولویتهای فولاد سنگان بود که به لطف 
خدا و حمایتهای ویژۀ مدیرعامل فولاد مبارکه، تجهیزاتی چون 

درایوها، نوار نقالهها و... بهموقع وارد مجموعۀ فولاد سنگان شد.
وی در ادامه به تلاش تمامی ارکان پروژه در راهاندازی 
هرچه زودتر کارخانه کنسانترهسازی اشاره کرد و افزود: حدود 
۴0 تن از تجهیزات خارجی و مهم کارخانه بهصورت هوایی وارد 
کشور شد که در نوع خود بینظیر بود و تمامی این مجاهدتها و 

حمایتها منجر به راهاندازی زودتر از موعد این کارخانه شد.
امرائی تصریح کرد: با توجه به برنامهریزی مدون و عملیاتی 
کردن نقشههای استراتژیک تولید شرکت، در سال جاری فروش 
از 1900 میلیارد تومان )سال 97( به 2۴00 میلیارد تومان رسیده 
و میزان تولید گندله در ســال 98 به میزان 2.5 میلیون تن و 
مجموعا 7 میلیون تن از زمان راهاندازی کارخانه بوده که منجر 
به تحقق 107 درصدی برنامۀ تولید گندله در سال 1398 شده 

است.
در این مجمع، صورتهای سال مالی 98 با اظهارنظر مقبول 
حسابرس از سوی سهامداران مورد تأیید قرار گرفت و از زحمات 
هیئتمدیره، مدیرعامل و کارکنان شرکت فولاد سنگان تقدیر و 

تشکر شد.
برگزاری مجمع عمومی عادی صاحبان سهام شرکت 

مهندسی فولاد مبارکه
مرتضی شبانی مدیر امور مجامع و ارزیابی شرکتهای فولاد 
مبارکه گفت: مجمع عمومی عادی صاحبان ســهام شرکت 
مهندسی فولاد مبارکه با حضور اعضای هیئتمدیره، حسابرس و 
بــازرس قانونی این شــرکت، نمایندۀ ســهامداران و معاون 

سرمایهگذاری و امور شرکتهای فولاد مبارکه برگزار شد.
در این مجمع که ریاست آن را غلامرضا طاهری، معاون 
سرمایهگذاری و امور شرکتهای فولاد مبارکه بر عهده داشت، پس 
از تلاوت آیاتی از کلامالله مجید، هیئترئیسه مجمع مشخص شد. 

ســپس مهدی تولائیان، مدیرعامل شرکت مهندسی فولاد 
مبارکه، در سخنانی گزارش فعالیت هیئتمدیره را به مجمع ارائه 
نمود. تولائیان در ادامه با اشاره به هدف تأسیس شرکت فنی و 
مهندسی افزود: تشکیل یک سازوکار مهندسی با ماهیت شرکت 
مشــاور مادر با نقش راهبری در تولید، ثبت و انتقال دانش و 
تکنولوژی، طراحی، ساخت، نصب و راهاندازی خطوط تولید برای 
صنایع معدنی کشور، بهویژه صنعت فولاد، همواره مدنظر بوده و 
تجربۀ دو دهه بهرهبرداری و توســعههای زیر سقف مجتمع 

ضرورت یادشده را بیشتر ساخته است.
مدیرعامل شرکت مهندسی در ادامه افزود: بر همین 
اساس و با استفاده از تجارب و دانش دوران ساخت، بهرهبرداری 
و توســعۀ مجتمع، شرکت فنی مهندســی فولاد مبارکه با 
سرمایهگذاری شرکت فولاد مبارکۀ اصفهان تشکیل شد تا 
بهعنوان مشــاور مادر و اتاق فکر بزرگترین فولادساز کشور و 
خاورمیانه، نقشی کلیدی در طراحی و توسعۀ گروه فولاد مبارکه 
در گام نخست، و صنایع معدنی کشور در گامهای بعدی به عهده 

گیرد.
مهدی تولائیان افزود: این امیدواری وجود دارد که در سال 
»جهش تولید«، شرکت مهندسی فولاد مبارکه بهعنوان حلقۀ 
اتصال بسیاری از شــرکتهای ایرانی )مهندسی، سازندگان 
تجهیزات و قطعات و پیمانکاران(، پتانسیل آنان را با تجارب سه 
دهه فعالیت گروه فولاد مبارکه در هم آمیزد و بستۀ بومی دانش 
ساخت کارخانههای فولادسازی را تکمیل و جهت استفاده در 
اختیار کشور قرار دهد و چهبسا روزی صادرکنندۀ دانش فنی 
طراحی و ساخت و بهرهبرداری واحدهای فولادسازی به سایر 

کشورها باشد.
در پایان هیئتمدیره از حمایت همهجانبۀ مدیریت ارشد 
شرکت فولاد مبارکه که منجر به تحولات چشمگیر در کمیت و 
کیفیت فعالیتهای شرکت مهندسیشده تقدیر و تشکر ویژه کرد.

برگزاری مجامع عمومی ســالیانه و فوقالعادۀ شرکت 
سرمایهگذاری توکا فولاد

 در جلسۀ مجمع عمومی فوقالعاده شرکت سرمایهگذاری 
توکافولاد که روز پنجشنبه 22 خرداد با حضور بیش از ۶0 درصد 
سهامداران در محل سالن اجتماعات حملونقل توکا برگزار شد، 
پس از انتخاب هیئترئیسه، افزایش سرمایۀ این شرکت از 2۶0 به 

۴۶0 میلیارد تومان طی دو مرحله تصویب شد.
مرتضی شبانی مدیر امور مجامع با اعلام این خبر افزود: 
در مجمع فوقالعادۀ شرکت توکافولاد به ریاست آقای غلامرضا 
طاهری، نمایندۀ فولاد مبارکه، افزایش سرمایه به میزان 77 
درصد طی دو مرحله تصویب شد. مرحلۀ اول از 2۶0 به ۴03 
میلیارد تومان به میزان 55 درصد که 17 درصد آن از محل سود 
انباشــته و 38 درصد دیگر از محل مطالبات حال شده و آوردۀ 

نقدی سهامداران است. در مرحلۀ دوم که در اختیار هیئتمدیره 
قرار گرفت قرار شد سرمایه از ۴03 به ۴۶0 میلیارد تومان به میزان 
1۴ درصد افزایش یابد. مجمع فوقالعاده پس از استماع گزارش 

مدیرعامل و بازرس قانونی این افزایش سرمایه را تصویب کرد.
این گزارش حاکی است در مجمع عمومی سالانۀ این 
شرکت نیز پس از تشــکیل هیئترئیسه، عبدالرضا جمالی، 
مدیرعامل شرکت، گزارش فعالیت هیئتمدیره را به سهامداران 
ارائه داد و طی گزارشی اهم دستاوردهای شرکت در سال 98 را 
بیان کرد. وی در این گزارش عنوان کرد: شرکت سرمایهگذاری 
توکافولاد که حدود ۴0 درصد سهام آن به فولاد مبارکه تعلق 
دارد، عملکرد درخشانی در سال 98 از خود به جای گذاشت؛ 
بهگونهای که درآمد شرکت که عمدتا از محل سرمایهگذاریهای 
آن در شرکتهای گروه است، از رشد 230 درصد و سود هر سهم 
با رشد 2۴8 درصد از 201 ریال در سال 97 به ۶99 ریال در سال 
98 افزایش یافت. وی تصریح کرد: عمدۀ درآمد این شرکت از 
محل شرکتهای تولیدی خصوصا شرکت تاراز چهارمحال و 
توکاریل است. در ادامه، گزارش حسابرس مستقل و بازرس قانونی 

قرائت شد و صورتهای مالی تصویب گردید.
مدیر امور مجامع و ارزیابی شرکتهای فولاد مبارکه در 
ادامه از استقبال سهامداران و بازده قابلتوجه سهام این شرکت در 
بورس خبر داد و گفت: بازده سهام شرکت در سال 98 بیش از 
700 بود که نسبت به رشد شاخص، بازده بیشتری داشته است؛ 
بهطوریکه قیمت سهام از محدودۀ 200 تومان در تاریخ برگزاری 
مجمع در سال گذشته به بیش از 2100 تومان در حال حاضر 

افزایش یافته است.
مرتضی شبانی افزود: در این مجمع از مبلغ ۶99 ریال 
سود به ازای هر سهم مبلغ 380 ریال بین سهامداران تقسیم شد 
و با توجه به افزایش سرمایۀ مصوبۀ مجمع فوقالعاده، نیازی به آوردۀ 
نقدی سهامداران نیست و افزایش سرمایه از همین محل انجام 

خواهد گرفت.
گفتنی است مجمع پس از انتخاب مؤسسۀ حسابرسی 
رایمند بهعنوان حسابرس مستقل سال جاری و انتخاب روزنامۀ 
دنیای اقتصاد بهعنوان روزنامه کثیرالانتشار و تعیین حق حضور 

و پاداش هیئتمدیرۀ مجمع پایان یافت.
برگزاری مجمع عمومی عادی ســالانه شرکت  فولاد 

زاگرس اندیمشک
مرتضی شبانی، مدیر امور مجامع و ارزیابی شرکتها گفت:  
شرکت فولاد اندیمشک که 25 درصد سهام آن به فولاد مبارکه 
تعلق دارد، در خردادماه سال 98 با هدف تولید ۴00 هزار تن بیلت 
به روش قوس الکتریکی در شهرستان اندیمشک تأسیس شد.

در ادامۀ این مجمع، آقایی، مدیرعامل شرکت، گزارش 
فعالیت هیئتمدیره را به مجمع ارائه کرد و افزود؛ از مهمترین 
مزایای این طرح مجاورت با منابع آبی و تخصیص یکمیلیون و 

300 هزار مترمکعب آب در سال از رودخانۀ کرخه است.
وی تأکید کرد: طی مدت کوتاه فعالیت این شرکت، اقدامات 
مهمی برای اخذ مجوزات مختلف از سازمانهای دولتی، تملک 
زمین و تسطیح و آمادهسازی آن، دیوارکشی و برگزاری مناقصه 

جهت انتخاب پیمانکار طرح در سال 98 صورت گرفته است.
در ادامۀ این مجمع، صورتهای مالی به تصویب رسید و 
مؤسسۀ هوشیار ممیز بهعنوان حسابرس و بازرس قانونی برای 

سال مالی 99 انتخاب شد.

 29 خرداد سالروز درگذشت دکتر علی شریعتی و 
31 خرداد شهادت دکتر مصطفی چمران گرامی باد


